



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

KINGDOM OF CAMBODIA

ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

NATION RELIGION KING

ក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា

MINISTRY OF EDUCATION, YOUTH AND SPORT

ស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំសាធារណៈ

Public Education Statistics & Indicators

2018 - 2019

នាយកដ្ឋានប្រព័ន្ធព័ត៌មានគ្រប់គ្រងអប់រំ

Department of Education Management Information System

Phnom Penh, March 2019

(Supported by UNICEF/SWEDEN)

**ស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំសាធារណៈ**

**Public Education Statistics & Indicators**

**2018 - 2019**

## លេខកថា

សៀវភៅស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំឆ្នាំសិក្សា២០១៨-២០១៩ ផ្តល់ព័ត៌មានជាមូលដ្ឋានអំពីសាលារៀនសាធារណៈ រួមមាន មត្តេយ្យសិក្សា បឋមសិក្សា និងមធ្យមសិក្សាចំណេះទូទៅ នៅទូទាំងប្រទេស។ នាយកសាលារៀនជាអ្នករួមវិភាគទានដ៏សំខាន់ក្នុងការផ្តល់ទិន្នន័យរបស់សាលារៀន។ ការិយាល័យអប់រំ យុវជន និងកីឡា ក្រុង ស្រុក ខណ្ឌ និងមន្ទីរអប់រំ យុវជន និងកីឡា រាជធានី ខេត្ត បានជួយពិនិត្យ និងធានាភាពត្រឹមត្រូវ និងទាន់ពេលវេលារបស់ទិន្នន័យដែលបានចងក្រងក្នុងសៀវភៅនេះ។

ក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា និងដៃគូអភិវឌ្ឍ បានសហការធ្វើឱ្យសៀវភៅស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំនេះ មានគុណភាពកាន់តែប្រសើរឡើង សម្រាប់ប្រើប្រាស់ទាំងថ្នាក់ជាតិ និងអន្តរជាតិ។ ស្ថិតិ និងសូចនាករទាំងនេះ ជាឧបករណ៍ដ៏មានសារៈសំខាន់សម្រាប់ការពិនិត្យតាមដាន វាយតម្លៃវិភាគ ស៊ីដម្រៅ និងការសិក្សាស្រាវជ្រាវ ដើម្បីអភិវឌ្ឍវិស័យអប់រំ។

ក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា សូមថ្លែងអំណរគុណចំពោះវិទ្យាស្ថានជាតិស្ថិតិ នៃក្រសួងផែនការ ដែលបានផ្តល់ទិន្នន័យស្ថិតិប្រជាជនដើម្បីជា មូលដ្ឋានក្នុងការគណនាសូចនាករអប់រំមួយចំនួន ជាពិសេសដល់អង្គការ UNICEF/SWEDEN សហគមន៍អឺរ៉ុប (EU) និងអង្គការដៃគូអភិវឌ្ឍមួយចំនួនទៀតដែលបាន និងកំពុងជួយគាំទ្រដល់នាយកដ្ឋានប្រព័ន្ធព័ត៌មានគ្រប់គ្រងអប់រំ (DoEMIS) ទាំងថវិកា និងបច្ចេកទេស ព្រមទាំងអ្នកប្រើប្រាស់សៀវភៅស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំនេះ ដែលបានផ្តល់ព័ត៌មានត្រឡប់ល្អៗ ដើម្បីជាទុនសម្រាប់កែលម្អការផលិតសៀវភៅស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំឱ្យកាន់តែប្រសើរឡើង។

ជាទីបញ្ចប់ ខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណចំពោះការយកចិត្តទុកដាក់របស់ថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា គ្រប់លំដាប់ថ្នាក់ និងមន្ត្រីជំនាញ ដែលបានជួយរួមចំណែកដល់ការផលិតស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំឱ្យកាន់តែប្រសើរឡើងពីមួយឆ្នាំទៅមួយឆ្នាំ។

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ២១ ខែ មីនា ឆ្នាំ ២០១៩  
ប្រធានក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា



បណ្ឌិតសភាចារ្យ ហង់ ជួន ណារ៉ុន

# អំពីសៀវភៅស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំ ឆ្នាំសិក្សា២០១៨ / ២០១៩

## តើមានអ្វីខ្លះ ?

ផ្នែក “ស្ថិតិអប់រំ” គឺជាកម្រងព័ត៌មានស្ថិតិជាមូលដ្ឋានដែលទិន្នន័យប្រមូលបានមកពី គ្រប់សាលារៀន សាលាធារណៈ នៅទូទាំងប្រទេសក្នុងឆ្នាំសិក្សា២០១៨-១៩។ ផ្នែកនេះមានព័ត៌មានអំពី សិស្ស បុគ្គលិក សៀវភៅ សិក្សា អគារ បរិក្ខារ ហិរញ្ញប្បទាន និងការចូលរួមពីសហគមន៍ លក្ខណៈ និងទិន្នន័យលម្អិតនៃ សាលាមត្តេយ្យ សិក្សា បឋមសិក្សា និង មធ្យមសិក្សា។

ផ្នែក “សូចនាករអប់រំ” បង្ហាញព័ត៌មានពីសូចនាករសំខាន់ៗ/គន្លឹះមួយចំនួនលើផ្នែកបរិមាណ គុណភាព ប្រសិទ្ធភាព និងសមធម៌។ល។ ដែលប្រើប្រាស់សម្រាប់វាស់វែងការអភិវឌ្ឍរបស់ប្រព័ន្ធអប់រំ។

## តើមានប្រយោជន៍អ្វីខ្លះ ?

“ស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំ ឆ្នាំសិក្សា២០១៨-១៩នេះ ត្រូវបានចងក្រង សម្រាប់ប្រើប្រាស់ដោយអ្នក គ្រប់គ្រងអប់រំគ្រប់លំដាប់ថ្នាក់ រួមមានថ្នាក់ក្រសួង រាជធានី ខេត្ត ក្រុង ស្រុក ខណ្ឌ និងសាលារៀន។ នាយក កម្រង នាយកសាលារៀននិងលោកគ្រូ អ្នកគ្រូ ដែលទទួលបន្ទុកអនុវត្តសកម្មភាពអប់រំរៀងរាល់ថ្ងៃ សហគមន៍ និងគូអង្គពាក់ព័ន្ធនឹងការងារអប់រំ ចាត់ទុកថាសៀវភៅស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំនេះ មានសារៈសំខាន់សម្រាប់ លើកកម្ពស់ប្រសិទ្ធភាពការងាររបស់ខ្លួន។ អ្នកស្រាវជ្រាវ និងអ្នកសិក្សាអំពីការអប់រំយល់ថាសៀវភៅនេះ គឺជា ប្រភពទី១ដ៏សំខាន់នៃព័ត៌មានអប់រំនៅកម្ពុជា និងជាមូលដ្ឋានក្នុងការវិភាគគោលនយោបាយអប់រំ និងការលើក ផែនការអប់រំ។ ម្យ៉ាងទៀតស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំ ផ្តល់ជាផ្លូវសម្រាប់ការសិក្សាស្រាវជ្រាវ និងការធ្វើអង្កេតអំពីវិ ស័យអប់រំផងដែរ។

## តើប្រមូលស្ថិតិអប់រំយ៉ាងដូចម្តេច ?

នាយកដ្ឋានប្រព័ន្ធព័ត៌មានគ្រប់គ្រងអប់រំ នៃក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡាបានប្រើ “តារាងជំរឿនស្ថិតិ សាលារៀន ប្រចាំឆ្នាំ” ក្នុងការប្រមូលទិន្នន័យសម្រាប់ចងក្រងសៀវភៅនេះ។ តារាងជំរឿនស្ថិតិសាលារៀនផ្នែក មត្តេយ្យសិក្សា បឋមសិក្សា និងមធ្យមសិក្សា បានផ្ញើទៅសាលារៀនតាមរយៈមន្ទីរអប់រំ យុវជន និងកីឡា រាជ ធានី ខេត្ត និងការិយាល័យអប់រំ យុវជន និងកីឡា ក្រុង ស្រុក ខណ្ឌ។ នាយកសាលារៀន គឺជាអ្នកទទួលខុសត្រូវ ក្នុងការបំពេញតារាងជំរឿនស្ថិតិសាលារៀន។ ការិយាល័យអប់រំ យុវជន និងកីឡា ក្រុង ស្រុក ខណ្ឌ និងមន្ទីរ អប់រំ យុវជន និងកីឡា រាជធានី ខេត្តបានជួយពិនិត្យ ផ្ទៀងផ្ទាត់រួចបញ្ជូនតារាងជំរឿនស្ថិតិសាលារៀនមួយច្បាប់ ក្នុងចំណោមប្លង់ច្បាប់ ត្រឡប់មកនាយកដ្ឋានប្រព័ន្ធព័ត៌មានគ្រប់គ្រងអប់រំវិញ។

តារាងអង្កេតព័ត៌មានដោយឡែកផ្សេងទៀត ត្រូវបានប្រើប្រាស់សម្រាប់ប្រមូលទិន្នន័យពីសាលារៀន ឯកជន ៖ មត្តេយ្យសិក្សា បឋមសិក្សា មធ្យមសិក្សា និងឧត្តមសិក្សា។ ព័ត៌មានអស់ទាំងនេះ នឹងត្រូវបានបូក សរុប និងផ្សព្វផ្សាយ ដោយឡែក។

## តើដំណើរការដូចម្តេច ?

ក្រោយពីបានទទួលតារាងជំរឿនស្ថិតិសាលារៀនប្រចាំឆ្នាំ ការិយាល័យស្ថិតិអប់រំសាធារណៈ នៃ នាយកដ្ឋានប្រព័ន្ធព័ត៌មានគ្រប់គ្រងអប់រំ របស់ក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា បានធ្វើការត្រួតពិនិត្យ ប្រៀប ធៀប ផ្ទៀងផ្ទាត់ និងសំអាតទិន្នន័យយ៉ាងហ្មត់ចត់តាមលេខកូដមុនពេលទិន្នន័យទាំងនោះត្រូវបានបញ្ចូល ទៅក្នុងកុំព្យូទ័រ ដែលបានរៀបចំជាពិសេសតម្រូវទៅតាមសំណូមពរការងារប្រភេទនេះបានត្រួតពិនិត្យភាព សមហេតុផល និងកំហុសផ្សេងៗ ហើយទទួលយកទិន្នន័យត្រឹមត្រូវ។ ប្រសិនបើទិន្នន័យពុំមានលក្ខណៈ ពេញលេញ ឬ មិនត្រឹមត្រូវ នៅពេលខ្លះតារាងជំរឿនទាំងនេះត្រូវបញ្ជូនទៅរាជធានី ខេត្តសាមីវិញ ដើម្បីត្រួត ពិនិត្យជាថ្មី ជាមួយសាលារៀនសារឡើងវិញ។

មន្ត្រីថ្នាក់ជាតិដែលបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលពីរបៀបកែច្នៃទិន្នន័យ និងបច្ចេកវិទ្យាកុំព្យូទ័រ កំពុងប្រតិបត្តិការងារខ្លួនដោយប្រើឧបករណ៍ទំនើប រួមមាន Client/Server (LAN) ជាមួយកុំព្យូទ័រមួយចំនួន និងប្រើ My SQL Server សម្រាប់បង្កើតមូលដ្ឋានទិន្នន័យ និងប្រើ SPSS 24 សម្រាប់ការវិភាគទិន្នន័យ និងប្រើ Microsoft Excel 2016 សម្រាប់ផលិតព័ត៌មាន។

## ការជ្រើសរើសសូចនាករ

នៅក្នុងបរិបទនៃការងារផែនការ ពិនិត្យតាមដាន និងវាយតម្លៃទិសដៅ និងចំណុចដៅនានា ដែល បានកំណត់ដោយក្រសួងនោះ សូចនាករទាំងឡាយដែលមានបង្ហាញក្នុងសៀវភៅនេះ ត្រូវបានជ្រើសរើស តាមស្តង់ដារសូចនាករអប់រំ ដែលប្រើប្រាស់ដោយ UNESCO, UNICEF និងទីភ្នាក់ងារនានាជាដាច់ខាតនៃការ អភិវឌ្ឍការងារអប់រំ។ សូចនាករទាំងនេះក៏ត្រូវបានប្រើប្រាស់ក្នុងការតាមដាន និងវាស់ស្ទង់ ការអភិវឌ្ឍគោល ដៅអភិវឌ្ឍដោយចីរភាព (គោលដៅទី៤ ស្តីពីការអប់រំ) ផងដែរ ។

## តើត្រូវបានបែងចែកផ្សព្វផ្សាយយ៉ាងដូចម្តេច ?

“សៀវភៅស្ថិតិ និងសូចនាករអប់រំឆ្នាំសិក្សា២០១៨-២០១៩” ត្រូវបានបែងចែកផ្សព្វផ្សាយជូនទៅ គ្រប់អង្គការក្រោមឱវាទក្រសួង មន្ទីរអប់រំ យុវជន និងកីឡារាជធានី ខេត្ត ការិយាល័យអប់រំក្រុង ស្រុក ខណ្ឌ កម្រងសាលារៀន និងសាលារៀនទូទាំងប្រទេសសម្រាប់បម្រើឱ្យការងារផែនការ ពិនិត្យតាមដាន និងវាយ តម្លៃការងារអប់រំ។ សៀវភៅស្ថិតិ និងសូចនាករមួយចំនួនទៀតក៏បានផ្ញើជូនទៅក្រសួងស្ថាប័ន និងអង្គការ នានាដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការងារអប់រំ។ ដោយឡែកព័ត៌មានអប់រំដែលមានលក្ខណៈជាការជ្រើសរើសផ្សេង ទៀតក៏ត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយជូនដល់ក្រសួងស្ថាប័ន អង្គការនានា និងបុគ្គលឯកជន តាមតម្រូវការផងដែរ។

# មាតិកា

## ស្ថិតិអប់រំ

តារាងទី ១ : សាលារៀន ថ្នាក់រៀន សិស្ស និងបុគ្គលិក
តារាងទី ២ : សាលារៀន ថ្នាក់រៀន សិស្ស និងបុគ្គលិកតាមរាជធានី ខេត្ត
តារាងទី ៣ : មគ្គុយ្យសិក្សា ថ្នាក់/បន្ទប់រៀន សិស្ស និងបុគ្គលិកតាមរាជធានី ខេត្ត
តារាងទី ៤ : សាលាបឋមសិក្សា ថ្នាក់/បន្ទប់រៀន សិស្ស និងបុគ្គលិកតាមរាជធានី ខេត្ត
តារាងទី ៥ : អនុវិទ្យាល័យ ថ្នាក់/បន្ទប់រៀន សិស្ស និងបុគ្គលិកតាមរាជធានី ខេត្ត
តារាងទី៦ : វិទ្យាល័យ មានថ្នាក់ទី៧ ដល់ទី១២ ថ្នាក់/បន្ទប់រៀន សិស្ស និងបុគ្គលិកតាម រាជធានី ខេត្ត
តារាងទី៧ : វិទ្យាល័យមានតែពីថ្នាក់ទី១០ដល់ទី១២ ថ្នាក់/បន្ទប់រៀន សិស្ស និងបុគ្គលិកតាមរាជធានី ខេត្ត
តារាងទី ៨ : សាលាមធ្យមសិក្សា ថ្នាក់/បន្ទប់រៀន សិស្ស និងបុគ្គលិកតាមរាជធានី ខេត្ត
តារាងទី ៩ : លក្ខណៈសាលារៀន និងនាយកសាលារៀន
តារាងទី ១០ : ចំនួនកម្រងសាលារៀន សម្ព័ន្ធ និងសាលារៀននៅក្នុងវត្ត
តារាងទី ១១ : ចំនួនសាលារៀនតាមថ្នាក់ខ្ពស់បំផុតដែលបានបង្រៀន
តារាងទី ១២ : ចំនួនថ្នាក់រៀនតាមកម្រិតថ្នាក់ និងតាមកម្រិតសិក្សា
តារាងទី ១៣ : ចំនួនសិស្សតាមភូមិសិក្សា ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨
តារាងទី ១៤ : ចំនួនសិស្សតាមភូមិសិក្សា ឆ្នាំសិក្សា២០១៨-១៩
តារាងទី ១៥ : ចំនួនសិស្សមគ្គុយ្យសិក្សា
តារាងទី ១៦ : ចំនួនសិស្ស និងសិស្សត្រួតថ្នាក់ តាមថ្នាក់នីមួយៗ
តារាងទី ១៧ : ចំនួនសិស្សចូលថ្មី និងសិស្សតាមភូមិសិក្សា និង អាយុ (ទាំង២ភេទ)
តារាងទី ១៨ : ចំនួនសិស្សចូលថ្មី និងសិស្សតាមភូមិសិក្សា និង អាយុ (ស្រី)
តារាងទី ១៩ : បុគ្គលិកក្នុងសាលារៀន គិតតាមកម្រិតវប្បធម៌ និង ការបណ្តុះបណ្តាលគរុកោសល្យ
តារាងទី ២០ : បុគ្គលិកក្នុងសាលារៀនដែលមានមុខងារដោយឡែក
តារាងទី ២១ : បុគ្គលិកបង្រៀនគិតតាមកម្រិតវប្បធម៌ និងការបណ្តុះបណ្តាលគរុកោសល្យ
តារាងទី ២២ : ស្ថានភាពអគារសិក្សា
តារាងទី ២៣ : ស្ថានភាពបន្ទប់រៀន និងអគ្គិភាពនៃទីចាត់ការដោយឡែក និងបណ្ណាល័យ
តារាងទី ២៤ : ផ្ទៃដីសាលារៀន និងសម្ភារៈកីឡា
តារាងទី ២៥ : ការចូលរួមចំណែកពីសហគមន៍ និងហិរញ្ញប្បទាន
តារាងទី ២៦ : បុគ្គលិកអប់រំនៅអង្គការអប់រំរាជធានី ខេត្ត, ការិយាល័យក្រុង ស្រុក ខណ្ឌ និងសាលារៀន
តារាងទី ២៧ : ប្រជាជនដល់វ័យសិក្សា និងផលធៀបតាមភេទ

## ទំព័រ

## សូចនាករអប់រំ

១	តារាងទី ១ : សូចនាករ សាលារៀន	៣១
២	តារាងទី ២ : សូចនាករ សាលារៀនតាមរាជធានី ខេត្ត	៣២
៣	តារាងទី ៣ : សូចនាករ សាលាបឋមសិក្សាតាមរាជធានី ខេត្ត	៣៣
៤	តារាងទី ៤ : សូចនាករ សាលាមធ្យមសិក្សាតាមរាជធានី ខេត្ត	៣៤
៥	តារាងទី ៥ : សូចនាករ សិស្ស និងបុគ្គលិក	៣៥
៦	តារាងទី ៦ : សូចនាករ សិស្ស និងបុគ្គលិកតាមរាជធានី ខេត្ត	៣៦
៧	តារាងទី ៧ : សូចនាករ សិស្ស និងបុគ្គលិកនៅបឋមសិក្សាតាមរាជធានី ខេត្ត	៣៧
៨	តារាងទី ៨ : សូចនាករ សិស្ស និងបុគ្គលិកនៅមធ្យមសិក្សាតាមរាជធានី ខេត្ត	៣៨
៩	តារាងទី ៩ : សូចនាករ សិស្សតាមរាជធានី ខេត្ត	៣៩
១០	តារាងទី ១០ : សូចនាករចូលរៀន និងសមធម៌តាមរាជធានី ខេត្ត	៤០
១១	តារាងទី ១១ : អត្រារួម និង អត្រាពិតនៃការសិក្សាតាមរាជធានី ខេត្ត	៤១
១២	តារាងទី ១២ : អត្រាចូលរៀនថ្មី និងអត្រានៃការសិក្សាសិស្សប្រុសតាមរាជធានី ខេត្ត	៤២
១៣	តារាងទី ១៣ : អត្រាលំហូរសិស្សសរុប(ថ្នាក់ទី១-៤) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៤៣
១៤	តារាងទី ១៤ : អត្រាលំហូរសិស្សសរុប(ថ្នាក់ទី៥-៨) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៤៤
១៥	តារាងទី ១៥ : អត្រាលំហូរសិស្សសរុប(ថ្នាក់ទី៩-១២) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៤៥
១៦	តារាងទី ១៦ : អត្រាលំហូរសិស្សសរុបតាមកម្រិតសិក្សា និង សិស្សប្រឡងជាប់ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៤៦
២០	តារាងទី ១៧ : អត្រាលំហូរសិស្សស្រី(ថ្នាក់ទី១-៤) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៤៧
២១	តារាងទី១៨ : អត្រាលំហូរសិស្សស្រី(ថ្នាក់ទី៥-៨)ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៤៨
២២	តារាងទី ១៩ : អត្រាលំហូរសិស្សស្រី(ថ្នាក់ទី៩-១២) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៤៩
២៣	តារាងទី ២០ : អត្រាលំហូរសិស្សស្រីតាមកម្រិតសិក្សា និងសិស្សប្រឡងជាប់ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៥០
២៤	តារាងទី ២១ : អត្រាលំហូរសិស្សប្រុស(ថ្នាក់ទី១-៤) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៥១
២៥	តារាងទី ២២ : អត្រាលំហូរសិស្សប្រុស(ថ្នាក់ទី៥-៨) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៥២
២៦	តារាងទី ២៣ : អត្រាលំហូរសិស្សប្រុស(ថ្នាក់ទី៩-១២) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៥៣
២៧	តារាងទី២៤ : អត្រាលំហូរសិស្សប្រុសតាមកម្រិតសិក្សា និងសិស្សប្រឡងជាប់ ឆ្នាំសិក្សា២០១៧-១៨	៥៤
២៨	តារាងទី ២៥ : អត្រាបញ្ចប់ការសិក្សា ឆ្នាំសិក្សា២០១៨-១៩	៥៥
២៩	តារាងទី ២៦ : សូចនាករសន្ទស្សន៍យុគភាពយេនឌ័រអប់រំ (GPI) ២០១៨-១៩	៥៦
៣០	តារាងបន្ថែម : ស្ថិតិអប់រំពីឆ្នាំសិក្សា១៩៧៩-៨០ ដល់ ២០១៨-១៩	៥៧

# កំណត់ពន្យល់តារាងទី១: សាលារៀន ថ្នាក់រៀន សិស្ស និង បុគ្គលិក

**ចំនួនសាលារៀន :** ចំនួនសរុបសាលារៀនទាំងអស់ស្ថិតក្នុងទីតាំងជាក់លាក់ ឬ សាលារៀនដែលមានលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យជាក់លាក់។

**សាលារៀនធូបការលំបាក :** សាលារៀនដែលកំណត់និយតាមលក្ខខណ្ឌទាំង ៥ ដូចតទៅ ៖

- ១- បន្ទប់យ៉ាងតិច ៥០% គ្មានដំបូលល្អ                ៤- ពុំមានការផ្គត់ផ្គង់ទឹកស្អាត
- ២- បន្ទប់យ៉ាងតិច ៥០% គ្មានកម្រាលល្អ            ៥- ពុំមានបង្គន់អនាម័យ។
- ៣- បន្ទប់យ៉ាងតិច ៥០% គ្មានជញ្ជាំងល្អ

**ចំនួនថ្នាក់រៀន :** ចំនួនថ្នាក់រៀនសរុបទាំងអស់របស់សាលារៀន។

**ចំនួនថ្នាក់រៀននៅក្នុងវត្ត :** ចំនួនថ្នាក់រៀនទាំងអស់ ដែលមានទីតាំងស្ថិតក្នុងបរិវេណវត្ត តែមិនមែនសាលារៀនទាំងមូល។ សាលារៀនស្ថិតនៅខាងក្រៅបរិវេណវត្ត និងមានថ្នាក់រៀនខ្លះនៅក្នុងវត្ត។

**ចំនួនសិស្ស(សរុប) :** ចំនួនសរុបសិស្សទាំងពីរភេទនៅក្នុងសាលារៀន។

**ចំនួនសិស្ស(ស្រី) :** ចំនួនសរុបសិស្សស្រីនៅក្នុងសាលារៀន។

**សិស្សរៀនត្រួតថ្នាក់(សរុប) :** សរុបសិស្សរៀនត្រួតថ្នាក់ទាំងពីរភេទនៅក្នុងសាលារៀន។

**សិស្សរៀនត្រួតថ្នាក់(ស្រី) :** សរុបសិស្សស្រីរៀនត្រួតថ្នាក់នៅក្នុងសាលារៀន។

**បុគ្គលិកបង្រៀន(សរុប) :** សរុបបុគ្គលិកបង្រៀន(គ្រូ)ទាំងពីរភេទ: បុគ្គលិកដែលមានភារៈកិច្ចបង្រៀនប្រចាំថ្ងៃ បណ្តារក្ស គ្រូបង្រៀនសកម្មភាពប្រតិបត្តិ គ្រូសិល្បៈ-គេហវិជ្ជា គ្រូបន្ទប់ពិសោធន៍ គ្រូកុំព្យូទ័រ នាយកនៃសាលាបឋមសិក្សា ដែលមានត្រឹម៦ថ្នាក់ចុះ និងនាយករងត្រឹម១០ថ្នាក់ចុះ នាយកនៃសាលាមធ្យមសិក្សាចំណេះទូទៅ ដែលមានត្រឹម៤ថ្នាក់ចុះ និង នាយករងត្រឹម ៧ថ្នាក់ចុះ។

**បុគ្គលិកបង្រៀន(ស្រី) :** សរុបបុគ្គលិកបង្រៀនស្រី(គ្រូ)នៅក្នុងសាលារៀន។

**បុគ្គលិកមិនបង្រៀន(សរុប) :** សរុបបុគ្គលិកមិនបង្រៀនទាំងពីរភេទនៅក្នុងសាលារៀន បុគ្គលិកដែលមានភារៈកិច្ចប្រចាំថ្ងៃនៅការិយាល័យ លេខាធិការ គណនេយ្យ អ្នកគ្រប់គ្រងអន្តេវាសិក ឆ្នាំ បុគ្គលិកពេទ្យ អ្នកបើកបរ អ្នកដាំស្ល ទាមទារនៃសាលាបឋមសិក្សាដែលមានចាប់ពី៧ថ្នាក់ឡើងទៅ និងនាយករងចាប់ពី១១ថ្នាក់ឡើងទៅ នាយកនៃសាលាមធ្យមសិក្សាចំណេះទូទៅ ដែលមានចាប់ពី ៥ថ្នាក់ ឡើងទៅ និងនាយករងចាប់ពី៨ថ្នាក់ឡើងទៅ។

**បុគ្គលិកមិនបង្រៀន(ស្រី) :** សរុបបុគ្គលិកស្រីមិនបង្រៀននៅក្នុងសាលារៀន

**តំបន់ទីប្រជុំជន ជនបទ :** សាលារៀនដែលស្ថិតនៅក្នុងតំបន់ទីប្រជុំជន ឬជនបទបានកំណត់និយដោយក្រសួងផែនការ។ តាមធម្មតាសាលារៀនដែលមានទីតាំងស្ថិតនៅតាមក្រុងទាំង២៦ និងរាជធានីភ្នំពេញ ត្រូវបានចាត់ទុកជាសាលារៀននៅតំបន់ទីប្រជុំជន ក្រៅពីនេះ គឺជាសាលារៀនស្ថិតក្នុង តំបន់ជនបទ។

**សាលាមធ្យមសិក្សា :** សាលារៀន សម្រាប់ទទួលកុមារមានអាយុពី៣ ទៅ ៥ឆ្នាំ។

**សាលាបឋមសិក្សា :** សាលារៀន ដែលមានយ៉ាងតិចត្រឹមតែ១ថ្នាក់បឋមសិក្សា។ សាលារៀននេះអាចជាសាលារៀនគ្រប់ថ្នាក់ មានពីថ្នាក់ទី១ ដល់ថ្នាក់ទី៦ ឬ មិនគ្រប់ថ្នាក់ មាន២ ឬ ៣ថ្នាក់។

**អនុវិទ្យាល័យ :** សាលាមធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ មានពីថ្នាក់ទី៧ ដល់ថ្នាក់ទី៩។ ប៉ុន្តែអនុវិទ្យាល័យខ្លះ មានមិនគ្រប់ថ្នាក់ទេ។ ចំនួនអនុវិទ្យាល័យទាំងអស់មាន ១ ២៤៦។

**វិទ្យាល័យ :** សាលាមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិពីថ្នាក់ទី១០ ដល់ថ្នាក់ទី១២ (៣២ វិទ្យាល័យ)។ ប៉ុន្តែវិទ្យាល័យភាគច្រើនមានថ្នាក់មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិនៅជាមួយផងដែរ(៤៩៣វិទ្យាល័យ)។ ចំនួនវិទ្យាល័យទាំងអស់មាន ៥២៥។

**មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ:** គិតតែថ្នាក់មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិគ្រប់អនុវិទ្យាល័យ ហើយនិងថ្នាក់មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិពីវិទ្យាល័យទាំងអស់។ ចំនួនសាលារៀនមានថ្នាក់មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិទាំងអស់១ ៧៣៩។

**មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ :** គិតតែថ្នាក់មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិពីវិទ្យាល័យទាំងអស់។ ចំនួនសាលារៀនទាំងអស់ ៥២៥។

**កម្រង-សាលារៀនបង្គោល :** សាលារៀនបង្គោលនៃកម្រងសាលាបឋមសិក្សា។

**កម្រង-សាលារៀនសម្ព័ន្ធ :** សាលារៀនជាសមាជិកកម្រងសាលាបឋមសិក្សា តែមិនមែនជាសាលារៀនបង្គោលទេ។

**សាលារៀនមិនស្ថិតក្នុងកម្រង :** សាលាបឋមសិក្សាដែលមិនមែនជាសាលារៀនបង្គោល ឬ ជាសាលារៀនសម្ព័ន្ធនៃកម្រងសាលាបឋមសិក្សា។

**សាលារៀនឧបសម្ព័ន្ធ :** សាលារៀនឧបសម្ព័ន្ធ ជាសាខានៃសាលារៀនមួយ មានទីតាំងនៅឆ្ងាយតែស្ថិតក្រោមការគ្រប់គ្រងរបស់នាយកសាលារៀនមេ។ តាមធម្មតាអ្នកទទួលបន្ទុកសាលារៀននេះច្រើន ជានាយករងសាលារៀនមេ ឬ គ្រូមានបទពិសោធន៍។ សាលារៀនឧបសម្ព័ន្ធនៅបឋមសិក្សា ធម្មតាមិនមានគ្រប់៦កម្រិតថ្នាក់ ហើយមានទីតាំងក្នុងភូមិផ្សេងគ្នា ពីសាលារៀនមេ (៦៤៦ សាលារៀន)។

**សាលារៀនក្នុងវត្ត :** សាលារៀនមានទីតាំងទាំងស្រុងស្ថិតក្នុងបរិវេណវត្ត (៩៩៤ សាលារៀន)។

## គណនាសូចនាករអប់រំទូទៅ

- អត្រារួមនៃការសិក្សា (Gross enrollment rate)

$$\frac{\text{ចំនួនសិស្សសរុបរៀននៅបឋមសិក្សា}}{\text{ចំនួនកុមារក្នុងវ័យបឋមសិក្សា (អាយុ 6-11 ឆ្នាំ)}} \times 100$$

- អត្រាពិតនៃការសិក្សា (Net enrollment rate)

$$\frac{\text{ចំនួនសិស្សរៀននៅបឋមសិក្សា (អាយុ 6-11ឆ្នាំ)}}{\text{ចំនួនកុមារក្នុងវ័យបឋមសិក្សា (អាយុ 6-11ឆ្នាំ)}} \times 100$$

- អត្រារួមចូលរៀនថ្មី (Gross admission rate)

$$\frac{\text{ចំនួនសិស្សថ្មីចូលរៀនថ្នាក់ទី១}}{\text{ចំនួនកុមារដល់អាយុចូលរៀន (6ឆ្នាំ)}} \times 100$$

\* ចំនួនសិស្សថ្មីចូលរៀនថ្នាក់ទី១ គឺរាប់តែសិស្សចូលរៀនថ្មីនៅថ្នាក់ទី១ដោយមិនរាប់បញ្ចូលសិស្សត្រួតថ្នាក់ទេ។

\* ចំនួនកុមារដល់អាយុចូលរៀន (6ឆ្នាំ) គឺចំនួនកុមារអាយុ៦ឆ្នាំទាំងអស់ក្នុងភូមិសាស្ត្រដែលត្រូវ ចូលរៀនថ្នាក់ទី១។

- អត្រាពិតចូលរៀនថ្មី (Net admission rate)

$$\frac{\text{ចំនួនសិស្សថ្មីចូលរៀនថ្នាក់ទី១ (អាយុ 6ឆ្នាំ)}}{\text{ចំនួនកុមារដល់អាយុចូលរៀន (6ឆ្នាំ)}} \times 100$$

\* ចំនួនសិស្សថ្មីចូលរៀនថ្នាក់ទី១ (អាយុ 6ឆ្នាំ) គឺរាប់តែសិស្សចុះឈ្មោះចូលរៀនថ្មី អាយុ 6ឆ្នាំ ប៉ុណ្ណោះ

- អត្រាឆ្លងភូមិសិក្សា (Transition rate)

- អត្រាឆ្លងភូមិសិក្សាពីបឋមសិក្សាទៅមធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ

$$\frac{\text{ចំនួនសិស្សថ្មីនៅថ្នាក់ដំបូងនៃមធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ ឆ្នាំ (T+1)}}{\text{ចំនួនសិស្សបានចូលរៀននៅថ្នាក់ចុងក្រោយនៃបឋមសិក្សា (ឆ្នាំ T)}} \times 100$$

- អត្រាឡើងថ្នាក់ (Promotion rate)

$$\frac{\text{ចំនួនសិស្សសរុបបានឡើងថ្នាក់ រៀននៅថ្នាក់ទី (G +1) ឆ្នាំសិក្សា (T + 1)}}{\text{ចំនួនសិស្សសរុបនៅថ្នាក់ទី (G) ឆ្នាំសិក្សា (T)}} \times 100$$

- អត្រាត្រួតថ្នាក់ (Repetition rate)

$$\frac{\text{ចំនួនសិស្សសរុបត្រួតថ្នាក់ទី (G) ឆ្នាំសិក្សា (T +1)}}{\text{ចំនួនសិស្សសរុបនៅថ្នាក់ទី (G) ឆ្នាំសិក្សា (T)}} \times 100$$

- អត្រាបោះបង់ (Drop-out rate)

$$\text{អត្រាបោះបង់} = 100\% - (\text{អត្រាឡើងថ្នាក់} + \text{អត្រាត្រួតថ្នាក់})$$

\* អក្សរកាត់ G កម្រិតថ្នាក់ និង T ជាឆ្នាំសិក្សា ។ ឧទាហរណ៍ ៖ បើ (G)ជាថ្នាក់ទី២ ក្នុងឆ្នាំសិក្សា ២០០៨-០៩ (T) នោះ (G+1)ជាថ្នាក់ទី៣ ឆ្នាំសិក្សា ២០០៩-១០ (T+1)។

\* ចំនួនសិស្សសរុបនៅថ្នាក់ទី G ឆ្នាំសិក្សា (T) : ចំនួនសិស្សសរុបថ្នាក់ទី G នៅដើមឆ្នាំសិក្សា T ។

- អត្រាបញ្ចប់ការសិក្សានៅបឋមសិក្សា (Completion rate in Primary school)

$$\frac{\text{ចំនួនសិស្សថ្មី (មិនរាប់សិស្សត្រួតថ្នាក់) រៀននៅថ្នាក់ទី៦ក្នុងឆ្នាំសិក្សា (T)}}{\text{ចំនួនកុមារអាយុ១១ឆ្នាំក្នុងឆ្នាំសិក្សា (T)}} \times 100$$

- សន្ទស្សន៍យុត្តភាពយេនឌ័រអប់រំ (Gender Parity Index-GPI) ជាផលធៀបនៃតម្លៃសូចនាករអប់រំណាមួយរបស់ស្រី ទៅនឹងតម្លៃសូចនាករអប់រំនោះរបស់ប្រុស។ បើសន្ទស្សន៍ស្ថិតនៅក្នុងចន្លោះ ០,៩៧ ទៅ ១,០៣ បានសេចក្តីថាមានយុត្តភាពយេនឌ័រ។

$$\frac{\text{តម្លៃសូចនាករអប់រំណាមួយរបស់ស្រី}}{\text{តម្លៃសូចនាករអប់រំនោះរបស់ប្រុស}}$$

## និយមន័យសូចនាករសំខាន់ៗ

- **សន្ទស្សន៍យុត្តភាពយេនឌ័រ** (Gender parity index-GPI): ជាតម្លៃដែលធៀបរវាងស្ត្រី និង បុរស នៃសូចនាករណាមួយ។ បើសូចនាករនៃសន្ទស្សន៍ យុត្តភាពយេនឌ័រស្មើនឹង១នោះមានន័យថាមានសមភាពយេនឌ័ររវាងភេទទាំងពីរ។
- **អត្រាចូលរៀន** (Gross admission rate-GAR/ (Gross intake rate-GIR): ជាចំនួនកុមារទាំងអស់ដែលបានចុះឈ្មោះចូលរៀនក្នុងថ្នាក់ទី១ នៅបឋមសិក្សាដោយមិនកំណត់អាយុ គិតជាភាគរយនៃចំនួនប្រជាជន ដែលមានអាយុ៦ឆ្នាំអាចចុះឈ្មោះចូលរៀនបាននៅបឋមសិក្សា។
- **អត្រារួមនៃការសិក្សា** (Gross enrollment rate): ជាចំនួនកុមារ ឬសិស្សទាំងអស់ដែលបានចូលរៀនក្នុងកម្រិតសិក្សាណាមួយដោយមិនកំណត់អាយុ គិតជាភាគរយនៃចំនួនប្រជាជនតាមក្រុមអាយុ ត្រូវនឹងកម្រិតសិក្សានោះ។
- **អត្រាពិតនៃការសិក្សា** (Net enrollment rate): ជាចំនួនកុមារ ឬសិស្សទាំងឡាយណាដែលបានចូលរៀនក្នុងកម្រិតសិក្សាណាមួយ ក្នុងកំណត់អាយុតាមកម្រិតសិក្សានោះ គិតជាភាគរយនៃចំនួនប្រជាជនតាមក្រុមអាយុនោះ។
- **អត្រាពិតចូលរៀន** (Net admission rate: NAR/ Net intake rate: NIR): ជាចំនួនកុមារទាំងឡាយណាដែលបានចុះឈ្មោះចូលរៀនថ្មីក្នុងថ្នាក់ទី១ នៅបឋមសិក្សាក្នុងកំណត់អាយុ៦ឆ្នាំ អាចចុះឈ្មោះចូលរៀនបាននៅថ្នាក់ទី១ គិតជាភាគរយនៃចំនួនប្រជាជនដែលមានអាយុ៦ឆ្នាំដូចគ្នា។
- **ចលនាសិស្ស-គ្រូ** (Pupils - Teacher ratio): ជាចំនួនមធ្យមនៃសិស្សធៀបនឹងគ្រូម្នាក់នៅកម្រិតសិក្សាណាមួយ នៅឆ្នាំសិក្សាជាក់លាក់មួយដោយផ្អែកលើការរាប់ដំបូងនៃចំនួនសិស្ស និងគ្រូ។
- **អត្រាឆ្លងកម្រិតសិក្សាពីបឋមសិក្សាទៅមធ្យមសិក្សាចំណេះទូទៅ** (Transition rate): ជាចំនួនសិស្សថ្មី ដែលបានចូលរៀនក្នុងកម្រិតថ្នាក់ដំបូងនៃមធ្យមសិក្សាក្នុងឆ្នាំនេះធៀបនឹងចំនួនសិស្សដែលបានចុះឈ្មោះចូលរៀននៅកម្រិតថ្នាក់ចុងក្រោយ នៃបឋមសិក្សាក្នុងឆ្នាំមុន។

- **អត្រាលំហូរសិស្ស** (Flow rate): អត្រាលំហូរសិស្សមានអត្រាបីខុសគ្នា គឺអត្រាឡើងថ្នាក់ អត្រាត្រួតថ្នាក់ និងអត្រាបោះបង់ការសិក្សា។ ចំពោះសិស្សដែលបានចុះឈ្មោះចូលរៀនក្នុងកម្រិតថ្នាក់មួយក្នុងឆ្នាំសិក្សាណាមួយ សិស្សនោះនឹងអាចមានលទ្ធផល បីផ្នែកខុសៗគ្នាគឺ ៖
  - ១-ត្រូវបានឡើងទៅសិក្សាក្នុងកម្រិតខ្ពស់ជាងនេះ ហើយបន្តការសិក្សា ឬបញ្ចប់កម្រិតសិក្សានោះ
  - ២-ត្រូវបានត្រួតក្នុងកម្រិតថ្នាក់ដដែល ហើយនៅបន្តការសិក្សា (បានចូលរៀនក្នុងឆ្នាំសិក្សាក្រោយទៀត)
  - ៣-ត្រូវបានបោះបង់ការសិក្សា(ដោយមូលហេតុ អាចទទួលមរណភាព និងបោះបង់នៅកណ្តាល និងចុងឆ្នាំសិក្សា)។

សមាមាត្រនៃចំនួនសិស្សនៅក្នុងផ្នែកទាំងបីខាងលើក្នុងចំណោមសិស្សសរុបគឺជាអត្រាលំហូរសិស្ស៖ អត្រាឡើងថ្នាក់ ត្រួតថ្នាក់ និងបោះបង់ការសិក្សា។ ដូច្នេះអត្រាឡើងថ្នាក់ជាសមាមាត្រសិស្សមួយក្រុម ចូលរៀនក្នុងកម្រិតថ្នាក់ណាមួយក្នុងឆ្នាំសិក្សាបន្ទាប់ធៀបនឹងចំនួនសិស្សដែលបានចុះឈ្មោះចូលរៀន ក្នុងកម្រិតថ្នាក់ទាបជាងនេះក្នុងឆ្នាំសិក្សាមុន។ អត្រាត្រួតថ្នាក់ជាសមាមាត្រសិស្សដែលបានចុះឈ្មោះចូលរៀនក្នុងកម្រិតថ្នាក់ដដែលក្នុងឆ្នាំសិក្សាបន្ទាប់ធៀបនឹងចំនួនសិស្សដែលបានចូលរៀនក្នុងកម្រិតថ្នាក់ដូចគ្នាក្នុងឆ្នាំសិក្សាមុន។ អត្រាបោះបង់ការសិក្សា ជាផលសងនៃអត្រាឡើងថ្នាក់ និងអត្រាត្រួតថ្នាក់នឹង ១០០%។



**ស្ថិតិអប់រំ**

**Education Statistics**

**តារាងទី១ : សាលារៀន ថ្នាក់រៀន សិស្ស និង បុគ្គលិក**

សេចក្តីបរិយាយលំអិត	ចំនួន សាលារៀន	សាលារៀន ជួបការលំបាក	ចំនួន ថ្នាក់រៀន	ចំនួនថ្នាក់រៀន នៅក្នុងវគ្គ	ចំនួនសិស្ស		សិស្សរៀនក្រេតថ្នាក់		បុគ្គលិកបង្រៀន		បុគ្គលិកមិនបង្រៀន		បុគ្គលិកសរុប	
					សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី		
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	13 300	248	89 897	552	3 189 172	1 577 271	148 021	52 937	93 703	48 810	19 066	5 531	112 769	54 341
<b>ទីតាំងសាលារៀន</b>														
- តំបន់ទីប្រជុំជន	1 422	20	15 141	84	594 914	292 541	20 820	7 204	23 450	13 567	3 514	1 429	26 964	14 996
- តំបន់ជនបទ	11 878	228	74 756	468	2 594 258	1 284 730	127 201	45 733	70 253	35 243	15 552	4 102	85 805	39 345
<b>ប្រភេទសាលារៀននិងភូមិសិក្សា</b>														
- សាលាមគ្គុយ្យសិក្សា	4 301	184	7 122	75	217 509	108 080	0	0	5 335	5 089	224	212	5 559	5 301
- សាលាបឋមសិក្សា	7 228	55	62 208	350	2 040 257	978 800	126 831	45 952	45 836	26 120	11 975	3 533	57 811	29 653
- អនុវិទ្យាល័យ(ថ្នាក់ទី៧-៩)	1 246	9	7 350	98	327 415	172 099	6 298	1 820	14 690	6 495	2 828	652	17 518	7 147
- វិទ្យាល័យ(ថ្នាក់ទី១០-១២)	32	0	456	0	20 126	10 462	188	63	943	289	114	29	1 057	318
- វិទ្យាល័យ(ថ្នាក់ទី៧-១២)	493	0	12 761	29	583 865	307 830	14 704	5 102	26 899	10 817	3 925	1 105	30 824	11 922
- មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ(ថ្នាក់ទី៧-៩)	1 739	9	13 388	98	610 261	318 897	15 132	4 555	28 758	13 116	4 880	1 229	33 638	14 345
- មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ(ថ្នាក់ទី១០-១២)	525	0	7 179	29	321 145	171 494	6 058	2 430	13 774	4 485	1 987	557	15 761	5 042
<b>លក្ខណៈសាលាបឋមសិក្សា</b>														
- កម្រង - សាលារៀនបង្គោល	1 263	5	16 678	79	641 435	308 059	35 922	12 388	14 109	8 989	3 911	1 260	18 020	10 249
- កម្រង- សាលារៀនសម្ព័ន្ធ	5 965	50	45 530	271	1 398 822	670 741	90 909	33 564	31 727	17 131	8 064	2 273	39 791	19 404
- សាលារៀនមិនស្ថិតក្នុងកម្រង	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
- សាលារៀនឧបសម្ព័ន្ធ	646	16	4 368	48	125 804	60 270	7 779	2 813	2 967	1 597	727	254	3 694	1 851
- សាលារៀននៅក្នុងវគ្គ	994	2	8 678	0	293 820	140 116	18 156	6 408	6 728	3 690	1 977	568	8 705	4 258
សាលារៀនជួបការលំបាក(គ្រប់ភូមិសិក្សា)	248	248	616	0	16 407	8 276	371	151	406	254	33	11	439	265

**តារាងទី២ : សាលារៀន ថ្នាក់រៀន សិស្ស និង បុគ្គលិក តាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួន សាលារៀន	សាលារៀន រួមការលំបាក	ចំនួន ថ្នាក់រៀន	ថ្នាក់រៀន នៅក្នុងវត្ត	ចំនួនសិស្ស		សិស្សរៀនត្រួតថ្នាក់		បុគ្គលិកបង្រៀន		បុគ្គលិកមិនបង្រៀន		បុគ្គលិកសរុប	
					សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	818	15	4 598	11	152 590	76 099	4 051	1 371	4 782	2 440	888	210	5 670	2 650
បាត់ដំបង	1 133	17	7 494	17	253 481	125 579	12 244	4 362	6 946	4 165	1 811	672	8 757	4 837
កំពង់ចាម	804	27	5 846	111	221 707	110 363	14 544	5 235	5 835	3 390	1 695	659	7 530	4 049
កំពង់ឆ្នាំង	466	0	3 220	7	118 144	59 641	5 080	1 676	3 498	1 682	700	188	4 198	1 870
កំពង់ស្ពឺ	603	2	4 162	11	170 222	83 971	5 931	2 157	4 471	1 957	742	129	5 213	2 086
កំពង់ធំ	782	6	4 593	20	156 111	79 001	8 302	3 087	4 435	2 429	731	179	5 166	2 608
កំពត	608	4	3 699	0	129 794	63 442	4 229	1 366	4 747	2 325	938	189	5 685	2 514
កណ្តាល	748	7	6 547	24	251 350	123 416	14 523	5 120	7 246	4 002	1 482	412	8 728	4 414
កែប	50	0	272	7	8 689	4 340	324	120	455	239	92	15	547	254
កោះកុង	218	17	1 113	0	26 513	12 817	737	274	1 074	484	164	45	1 238	529
ក្រចេះ	418	14	2 736	70	86 175	42 715	5 378	2 021	2 550	1 585	367	122	2 917	1 707
មណ្ឌលគិរី	126	4	783	2	20 253	10 194	784	293	812	380	46	9	858	389
ឧត្តរមានជ័យ	358	0	1 934	15	54 721	26 651	3 337	1 192	1 525	679	302	65	1 827	744
ប៉ៃលិន	82	0	501	0	16 097	7 978	831	260	625	315	76	22	701	337
ភ្នំពេញ	376	1	5 609	18	236 464	114 772	6 597	2 159	9 841	5 742	1 042	407	10 883	6 149
ព្រះសីហនុ	156	15	1 187	0	41 484	20 519	1 169	388	1 598	775	239	74	1 837	849
ព្រះវិហារ	401	16	2 038	1	55 386	27 860	3 251	1 309	1 999	1 002	266	72	2 265	1 074
ព្រៃវែង	1 035	20	6 615	29	234 696	114 530	10 825	3 840	5 736	2 709	1 800	455	7 536	3 164
ពោធិសាត់	537	4	3 207	0	104 684	52 250	5 820	2 237	3 156	1 520	610	161	3 766	1 681
រតនគិរី	303	5	1 703	0	54 148	26 126	1 862	760	1 275	590	123	30	1 398	620
សៀមរាប	1 067	49	6 918	87	265 926	133 764	14 357	5 036	5 950	3 699	1 446	536	7 396	4 235
ស្ទឹងត្រែង	218	4	1 359	1	33 974	16 838	2 764	1 198	1 217	657	169	58	1 386	715
ស្វាយរៀង	508	0	3 344	7	118 078	58 287	3 708	1 253	3 688	1 394	929	208	4 617	1 602
តាកែវ	782	3	5 777	82	206 362	100 713	9 407	3 205	6 485	2 627	1 696	391	8 181	3 018
ត្បូងឃ្មុំ	703	18	4 642	32	172 123	85 405	7 966	3 018	3 757	2 023	712	223	4 469	2 246
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>13 300</b>	<b>248</b>	<b>89 897</b>	<b>552</b>	<b>3 189 172</b>	<b>1 577 271</b>	<b>148 021</b>	<b>52 937</b>	<b>93 703</b>	<b>48 810</b>	<b>19 066</b>	<b>5 531</b>	<b>112 769</b>	<b>54 341</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	1 422	20	15 141	84	594 914	292 541	20 820	7 204	23 450	13 567	3 514	1 429	26 964	14 996
- តំបន់ជនបទ	11 878	228	74 756	468	2 594 258	1 284 730	127 201	45 733	70 253	35 243	15 552	4 102	85 805	39 345

**តារាងទី៣ : សាលាមត្តេយ្យសិក្សា ថ្នាក់រៀន សិស្ស និង បុគ្គលិក តាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួន សាលារៀន	សាលាមត្តេយ្យ ដាច់ដោយឡែក	សាលារៀន ជួបការលំបាក	ចំនួន ថ្នាក់រៀន	ចំនួន បន្ទប់រៀន	ថ្នាក់រៀន នៅក្នុងវត្ត	ចំនួនសិស្ស		បុគ្គលិកបង្រៀន		បុគ្គលិកមិនបង្រៀន		បុគ្គលិកសរុប		មិនបានទទួល ការបណ្តុះបណ្តាល
							សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	
បន្ទាយមានជ័យ	324	20	11	542	513	7	16 624	8 212	85	85	18	18	103	103	0
បាត់ដំបង	367	22	12	630	551	7	18 765	9 360	620	584	22	20	642	604	21
កំពង់ចាម	273	6	25	502	374	11	15 704	7 756	367	350	16	13	383	363	20
កំពង់ឆ្នាំង	112	18	0	218	214	2	6 914	3 452	152	152	12	12	164	164	2
កំពង់ស្ពឺ	195	3	1	296	287	0	9 886	4 992	270	253	8	8	278	261	2
កំពង់ធំ	204	0	4	308	258	1	10 080	5 071	287	280	4	4	291	284	15
កំពត	197	5	4	260	253	0	7 056	3 396	255	247	4	4	259	251	5
កណ្តាល	234	26	4	498	479	1	15 755	7 748	491	466	24	23	515	489	27
កែប	22	0	0	30	30	0	909	452	30	30	0	0	30	30	0
កោះកុង	65	0	11	83	61	0	2 078	982	31	28	2	2	33	30	1
ក្រចេះ	90	6	7	134	107	15	3 896	1 925	135	131	5	5	140	136	1
មណ្ឌលគិរី	23	3	0	31	31	0	1 079	530	30	29	0	0	30	29	0
ឧត្តរមានជ័យ	102	0	0	125	123	0	3 652	1 788	83	79	1	1	84	80	4
ប៉ៃលិន	25	2	0	39	36	0	1 092	565	33	31	2	2	35	33	2
ភ្នំពេញ	146	18	1	284	243	1	10 901	5 247	328	327	37	34	365	361	3
ព្រះសីហនុ	57	1	10	78	65	0	2 395	1 233	76	73	1	1	77	74	0
ព្រះវិហារ	109	6	7	143	131	0	3 822	1 940	73	70	3	3	76	73	3
ព្រៃវែង	368	10	18	547	506	1	15 501	7 625	486	451	11	11	497	462	7
ពោធិ៍សាត់	173	18	4	261	252	0	8 387	4 267	160	157	12	12	172	169	0
រតនគិរី	58	1	0	91	81	0	2 422	1 178	66	61	2	2	68	63	0
សៀមរាប	443	19	48	863	650	12	26 016	13 294	421	407	24	22	445	429	7
ស្ទឹងត្រែង	35	1	2	40	36	0	1 215	580	42	42	4	4	46	46	1
ស្វាយរៀង	172	6	0	252	249	2	7 757	3 933	187	177	2	2	189	179	0
តាកែវ	282	4	3	421	411	11	12 229	6 025	429	392	8	8	437	400	12
ត្បូងឃ្មុំ	225	4	12	446	349	4	13 374	6 529	198	187	2	1	200	188	8
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>4 301</b>	<b>199</b>	<b>184</b>	<b>7 122</b>	<b>6 290</b>	<b>75</b>	<b>217 509</b>	<b>108 080</b>	<b>5 335</b>	<b>5 089</b>	<b>224</b>	<b>212</b>	<b>5 559</b>	<b>5 301</b>	<b>141</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	517	59	20	1 086	903	2	38 796	19 178	1 014	1 000	107	103	1 121	1 103	13
- តំបន់ជនបទ	3 784	140	164	6 036	5 387	73	178 713	88 902	4 321	4 089	117	109	4 438	4 198	128

**តារាងទី៤ : សាលាបឋមសិក្សា ថ្នាក់រៀន សិស្ស និង បុគ្គលិក តាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួន សាលារៀន	សាលារៀន ជួបការលំបាក	ចំនួន ថ្នាក់រៀន	ចំនួន បន្ទប់រៀន	ថ្នាក់រៀន នៅក្នុងវត្ត	ចំនួនសិស្ស		សិស្សរៀនក្រៅថ្នាក់		បុគ្គលិកបង្រៀន		បុគ្គលិកមិនបង្រៀន		បុគ្គលិកសរុប	
						សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី		
បន្ទាយមានជ័យ	410	4	3 213	2 275	4	96 900	46 855	3 260	1 136	2 911	1 647	556	98	3 467	1 745
បាត់ដំបង	644	4	5 543	3 762	2	171 713	82 096	10 502	3 741	3 627	2 316	1 275	484	4 902	2 800
កំពង់ចាម	408	2	3 867	2 855	93	141 437	67 395	12 707	4 606	2 601	1 658	1 036	410	3 637	2 068
កំពង់ឆ្នាំង	278	0	2 237	1 511	1	74 274	36 121	4 332	1 437	1 779	889	434	108	2 213	997
កំពង់ស្ពឺ	313	1	2 903	2 130	11	110 874	53 596	5 346	2 000	2 225	1 019	462	79	2 687	1 098
កំពង់ធំ	487	2	3 309	2 396	19	100 565	48 939	7 333	2 744	2 425	1 368	424	120	2 849	1 488
កំពត	311	0	2 451	1 944	0	78 535	37 379	3 331	1 126	2 305	1 179	526	98	2 831	1 277
កណ្តាល	374	1	4 293	3 099	8	159 688	75 273	12 642	4 509	2 458	1 557	847	251	3 305	1 808
កែប	22	0	171	142	7	5 104	2 523	263	100	202	115	61	9	263	124
កោះកុង	121	4	798	512	0	16 689	8 006	627	238	615	307	103	33	718	340
ក្រចេះ	274	7	2 179	1 372	25	63 323	30 637	5 012	1 896	1 454	967	249	91	1 703	1 058
មណ្ឌលគិរី	89	4	650	428	2	14 576	7 211	680	266	563	273	32	8	595	281
ឧត្តរមានជ័យ	218	0	1 504	1 007	15	37 379	17 940	2 981	1 080	957	434	236	54	1 193	488
ប៉ៃលិន	48	0	357	251	0	10 316	4 960	635	198	293	163	38	12	331	175
ភ្នំពេញ	164	0	3 360	2 241	17	138 900	66 114	3 953	1 233	3 648	2 739	520	226	4 168	2 965
ព្រះសីហនុ	72	4	822	558	0	26 923	13 117	825	296	833	464	148	49	981	513
ព្រះវិហារ	228	7	1 539	1 067	1	37 343	18 183	3 112	1 262	1 203	645	196	48	1 399	693
ព្រៃវែង	544	2	4 531	3 441	26	149 003	70 067	10 097	3 587	2 765	1 348	1 211	325	3 976	1 673
ពោធិ៍សាត់	305	0	2 315	1 553	0	69 224	33 569	5 328	2 067	1 572	841	396	108	1 968	949
រតនគិរី	220	5	1 393	877	0	40 979	19 760	1 749	721	776	355	80	16	856	371
សៀមរាប	503	1	4 527	3 180	20	164 652	79 415	11 977	4 203	3 111	2 161	1 008	364	4 119	2 525
ស្ទឹងត្រែង	152	1	1 140	695	1	25 807	12 648	2 722	1 183	742	443	111	42	853	485
ស្វាយរៀង	262	0	2 227	1 779	5	72 118	34 824	3 000	1 050	1 685	688	554	118	2 239	806
តាកែវ	382	0	3 574	3 050	65	118 349	56 317	7 546	2 629	2 894	1 259	975	224	3 869	1 483
ត្បូងឃ្មុំ	399	6	3 305	2 270	28	115 586	55 855	6 871	2 644	2 192	1 285	497	158	2 689	1 443
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>7 228</b>	<b>55</b>	<b>62 208</b>	<b>44 395</b>	<b>350</b>	<b>2 040 257</b>	<b>978 800</b>	<b>126 831</b>	<b>45 952</b>	<b>45 836</b>	<b>26 120</b>	<b>11 975</b>	<b>3 533</b>	<b>57 811</b>	<b>29 653</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	675	0	9 168	6 503	52	339 526	162 443	14 556	4 966	9 565	6 735	1 873	798	11 438	7 533
- តំបន់ជនបទ	6 553	55	53 040	37 892	298	1 700 731	816 357	112 275	40 986	36 271	19 385	10 102	2 735	46 373	22 120

**តារាងទី៥ : អនុធានយ ថ្នាក់រៀន សិស្ស និង បុគ្គលិក តាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួន សាលារៀន	សាលារៀន រួមការលំបាក	ចំនួន ថ្នាក់រៀន	ចំនួន បន្ទប់រៀន	ថ្នាក់រៀន នៅក្នុងវត្ត	ចំនួនសិស្ស		សិស្សរៀនក្រៅថ្នាក់		បុគ្គលិកបង្រៀន		បុគ្គលិកមិនបង្រៀន		បុគ្គលិកសរុប	
						សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	56	0	291	282	0	13 765	7 300	236	56	541	226	129	37	670	263
បាត់ដំបង	95	1	630	611	8	29 400	15 643	763	248	1 334	657	300	95	1 634	752
កំពង់ចាម	80	0	458	421	7	20 538	11 124	470	145	842	442	218	58	1 060	500
កំពង់ឆ្នាំង	60	0	322	298	4	15 112	8 085	297	73	558	262	95	25	653	287
កំពង់ស្ពឺ	71	0	408	370	0	20 921	10 734	179	33	931	331	110	17	1 041	348
កំពង់ធំ	66	0	372	354	0	17 462	9 667	372	137	637	302	150	27	787	329
កំពត	76	0	423	392	0	18 173	9 262	403	84	983	430	211	39	1 194	469
កណ្តាល	102	2	697	651	15	28 759	14 936	727	185	1 631	820	276	67	1 907	887
កែប	4	0	29	29	0	864	427	18	3	95	38	16	1	111	39
កោះកុង	21	2	100	67	0	2 277	1 166	41	10	150	43	18	3	168	46
ក្រចេះ	43	0	212	216	3	9 236	4 940	150	48	502	272	62	14	564	286
មណ្ឌលគិរី	9	0	33	33	0	1 366	719	32	7	71	28	0	0	71	28
ឧត្តរមានជ័យ	29	0	127	123	0	5 577	2 793	101	29	219	76	21	2	240	78
ប៉ៃលិន	7	0	45	45	0	1 850	942	61	17	152	64	19	3	171	67
ភ្នំពេញ	28	0	279	237	0	11 895	5 907	380	107	899	455	99	23	998	478
ព្រះសីហនុ	18	1	107	149	0	4 262	2 158	73	25	268	108	41	10	309	118
ព្រះវិហារ	48	2	194	189	0	7 677	4 300	84	32	418	165	31	8	449	173
ព្រៃវែង	91	0	586	568	0	27 131	14 222	154	36	854	330	269	49	1 123	379
ពោធិ៍សាត់	44	0	294	284	0	12 309	6 547	226	75	716	282	85	17	801	299
រតនគិរី	16	0	86	74	0	4 183	1 975	10	1	162	68	9	2	171	70
សៀមរាប	83	0	547	466	55	25 692	13 968	818	291	747	420	178	62	925	482
ស្ទឹងត្រែង	23	1	93	101	0	3 166	1 684	21	4	206	85	31	7	237	92
ស្វាយរៀង	55	0	304	287	0	13 164	6 802	172	35	613	164	165	25	778	189
តាកែវ	66	0	425	417	6	17 973	8 988	283	69	728	238	230	43	958	281
ត្បូងឃ្មុំ	55	0	288	281	0	14 663	7 810	227	70	433	189	65	18	498	207
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>1 246</b>	<b>9</b>	<b>7 350</b>	<b>6 945</b>	<b>98</b>	<b>327 415</b>	<b>172 099</b>	<b>6 298</b>	<b>1 820</b>	<b>14 690</b>	<b>6 495</b>	<b>2 828</b>	<b>652</b>	<b>17 518</b>	<b>7 147</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	121	0	972	922	30	40 121	20 445	1 190	360	2 717	1 391	421	138	3 138	1 529
- តំបន់ជនបទ	1 125	9	6 378	6 023	68	287 294	151 654	5 108	1 460	11 973	5 104	2 407	514	14 380	5 618

**តារាងទី៦ : វិទ្យាល័យសរុប ថ្នាក់រៀន សិស្ស និង បុគ្គលិក តាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួន សាលារៀន	សាលារៀន ជួបការលំបាក	ចំនួន ថ្នាក់រៀន	ចំនួន បន្ទប់រៀន	ថ្នាក់រៀន នៅក្នុងវត្ត	ចំនួនសិស្ស		សិស្សរៀនត្រួតថ្នាក់		បុគ្គលិកបង្រៀន		បុគ្គលិកមិនបង្រៀន		បុគ្គលិកសរុប	
						សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី		
បន្ទាយមានជ័យ	28	0	552	548	0	25 301	13 732	555	179	1 245	482	185	57	1 430	539
បាត់ដំបង	27	0	691	637	0	33 603	18 480	979	373	1 365	608	214	73	1 579	681
កំពង់ចាម	43	0	1 019	983	0	44 028	24 088	1 367	484	2 025	940	425	178	2 450	1 118
កំពង់ឆ្នាំង	16	0	443	420	0	21 844	11 983	451	166	1 009	379	159	43	1 168	422
កំពង់ស្ពឺ	24	0	555	501	0	28 541	14 649	406	124	1 045	354	162	25	1 207	379
កំពង់ធំ	25	0	604	575	0	28 004	15 324	597	206	1 086	479	153	28	1 239	507
កំពត	24	0	565	531	0	26 030	13 405	495	156	1 204	469	197	48	1 401	517
កណ្តាល	38	0	1 059	966	0	47 148	25 459	1 154	426	2 666	1 159	335	71	3 001	1 230
កែប	2	0	42	42	0	1 812	938	43	17	128	56	15	5	143	61
កោះកុង	11	0	132	114	0	5 469	2 663	69	26	278	106	41	7	319	113
ក្រចេះ	11	0	211	211	27	9 720	5 213	216	77	459	215	51	12	510	227
មណ្ឌលគិរី	5	0	69	67	0	3 232	1 734	72	20	148	50	14	1	162	51
ឧត្តរមានជ័យ	9	0	178	170	0	8 113	4 130	255	83	266	90	44	8	310	98
ប៉ៃលិន	2	0	60	60	0	2 839	1 511	135	45	147	57	17	5	164	62
ភ្នំពេញ	38	0	1 686	1 133	0	74 768	37 504	2 264	819	4 966	2 221	386	124	5 352	2 345
ព្រះសីហនុ	9	0	180	187	0	7 904	4 011	271	67	421	130	49	14	470	144
ព្រះវិហារ	16	0	162	162	0	6 544	3 437	55	15	305	122	36	13	341	135
ព្រៃវែង	32	0	951	1 032	2	43 061	22 616	574	217	1 631	580	309	70	1 940	650
ពោធិសាត់	15	0	337	326	0	14 764	7 867	266	95	708	240	117	24	825	264
រតនគិរី	9	0	133	126	0	6 564	3 213	103	38	271	106	32	10	303	116
សៀមរាប	38	0	981	855	0	49 566	27 087	1 562	542	1 671	711	236	88	1 907	799
ស្ទឹងត្រែង	8	0	86	76	0	3 786	1 926	21	11	227	87	23	5	250	92
ស្វាយរៀង	19	0	561	524	0	25 039	12 728	536	168	1 203	365	208	63	1 411	428
តាកែវ	52	0	1 357	1 330	0	57 811	29 383	1 578	507	2 434	738	483	116	2 917	854
ត្បូងឃ្មុំ	24	0	603	599	0	28 500	15 211	868	304	934	362	148	46	1 082	408
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>525</b>	<b>0</b>	<b>13 217</b>	<b>12 175</b>	<b>29</b>	<b>603 991</b>	<b>318 292</b>	<b>14 892</b>	<b>5 165</b>	<b>27 842</b>	<b>11 106</b>	<b>4 039</b>	<b>1 134</b>	<b>31 881</b>	<b>12 240</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	109	0	3 915	3 287	0	176 471	90 475	5 074	1 878	10 154	4 441	1 113	390	11 267	4 831
- តំបន់ជនបទ	416	0	9 302	8 888	29	427 520	227 817	9 818	3 287	17 688	6 665	2 926	744	20 614	7 409

**តារាងទី៧ : វិទ្យាល័យមានតែថ្នាក់ទី១០ ដល់ទី១២ ថ្នាក់រៀន សិស្ស និង បុគ្គលិក តាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួនសាលារៀន ថ្នាក់ទី១០-១២	សាលារៀន ជួបការរលំបាក់	ចំនួន ថ្នាក់រៀន	ចំនួន បន្ទប់រៀន	ថ្នាក់រៀន នៅក្នុងវត្ត	ចំនួនសិស្ស		សិស្សរៀនក្រៅថ្នាក់		បុគ្គលិកបង្រៀន		បុគ្គលិកមិនបង្រៀន		បុគ្គលិកសរុប	
						សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី		
បាត់ដំបង	2	0	45	45	0	2 665	1 453	24	11	81	27	11	5	92	32
កំពង់ស្ពឺ	2	0	48	41	0	2 843	1 445	20	11	101	34	13	2	114	36
កំពង់ធំ	1	0	28	18	0	966	503	23	6	37	12	6	1	43	13
កំពត	2	0	24	24	0	949	478	9	2	53	16	7	1	60	17
កណ្តាល	2	0	61	61	0	2 797	1 477	16	7	160	44	14	2	174	46
ក្រចេះ	1	0	17	17	0	784	398	18	6	42	17	3	1	45	18
ឧត្តរមានជ័យ	2	0	42	42	0	1 870	985	14	3	53	14	11	3	64	17
ព្រះសីហនុ	1	0	27	30	0	997	502	0	0	79	20	9	4	88	24
ព្រះវិហារ	8	0	46	46	0	1 549	786	1	0	81	23	8	1	89	24
ពោធិសាត់	3	0	77	77	0	3 105	1 617	50	14	184	67	24	7	208	74
រតនគិរី	2	0	12	12	0	509	235	0	0	20	2	0	0	20	2
សៀមរាប	2	0	10	10	0	396	225	9	2	18	8	4	2	22	10
ស្ទឹងត្រែង	4	0	19	12	0	696	358	4	1	34	5	4	0	38	5
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>32</b>	<b>0</b>	<b>456</b>	<b>435</b>	<b>0</b>	<b>20 126</b>	<b>10 462</b>	<b>188</b>	<b>63</b>	<b>943</b>	<b>289</b>	<b>114</b>	<b>29</b>	<b>1 057</b>	<b>318</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	6	0	140	136	0	6 070	3 182	72	21	293	93	36	12	329	105
- តំបន់ជនបទ	26	0	316	299	0	14 056	7 280	116	42	650	196	78	17	728	213



**តារាងទី៨ : សាលាមធ្យមសិក្សា ថ្នាក់រៀន សិស្ស និង បុគ្គលិក តាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួន សាលារៀន	សាលារៀន រួមការលំបាក	ចំនួន ថ្នាក់រៀន	ចំនួន បន្ទប់រៀន	ថ្នាក់រៀន នៅក្នុងវត្ត	ចំនួនសិស្ស		សិស្សរៀនក្រៅថ្នាក់		បុគ្គលិកបង្រៀន		បុគ្គលិកមិនបង្រៀន		បុគ្គលិកសរុប	
						សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	84	0	843	830	0	39 066	21 032	791	235	1 786	708	314	94	2 100	802
បាត់ដំបង	122	1	1 321	1 248	8	63 003	34 123	1 742	621	2 699	1 265	514	168	3 213	1 433
កំពង់ចាម	123	0	1 477	1 404	7	64 566	35 212	1 837	629	2 867	1 382	643	236	3 510	1 618
កំពង់ឆ្នាំង	76	0	765	718	4	36 956	20 068	748	239	1 567	641	254	68	1 821	709
កំពង់ស្ពឺ	95	0	963	871	0	49 462	25 383	585	157	1 976	685	272	42	2 248	727
កំពង់ធំ	91	0	976	929	0	45 466	24 991	969	343	1 723	781	303	55	2 026	836
កំពត	100	0	988	923	0	44 203	22 667	898	240	2 187	899	408	87	2 595	986
កណ្តាល	140	2	1 756	1 617	15	75 907	40 395	1 881	611	4 297	1 979	611	138	4 908	2 117
កែប	6	0	71	71	0	2 676	1 365	61	20	223	94	31	6	254	100
កោះកុង	32	2	232	181	0	7 746	3 829	110	36	428	149	59	10	487	159
ក្រចេះ	54	0	423	427	30	18 956	10 153	366	125	961	487	113	26	1 074	513
មណ្ឌលគិរី	14	0	102	100	0	4 598	2 453	104	27	219	78	14	1	233	79
ឧត្តរមានជ័យ	38	0	305	293	0	13 690	6 923	356	112	485	166	65	10	550	176
ប៉ៃលិន	9	0	105	105	0	4 689	2 453	196	62	299	121	36	8	335	129
ភ្នំពេញ	66	0	1 965	1 370	0	86 663	43 411	2 644	926	5 865	2 676	485	147	6 350	2 823
ព្រះសីហនុ	27	1	287	336	0	12 166	6 169	344	92	689	238	90	24	779	262
ព្រះវិហារ	64	2	356	351	0	14 221	7 737	139	47	723	287	67	21	790	308
ព្រៃវែង	123	0	1 537	1 600	2	70 192	36 838	728	253	2 485	910	578	119	3 063	1 029
ពោធិសាត់	59	0	631	610	0	27 073	14 414	492	170	1 424	522	202	41	1 626	563
រតនគិរី	25	0	219	200	0	10 747	5 188	113	39	433	174	41	12	474	186
សៀមរាប	121	0	1 528	1 321	55	75 258	41 055	2 380	833	2 418	1 131	414	150	2 832	1 281
ស្ទឹងត្រែង	31	1	179	177	0	6 952	3 610	42	15	433	172	54	12	487	184
ស្វាយរៀង	74	0	865	811	0	38 203	19 530	708	203	1 816	529	373	88	2 189	617
តាកែវ	118	0	1 782	1 747	6	75 784	38 371	1 861	576	3 162	976	713	159	3 875	1 135
ត្បូងឃ្មុំ	79	0	891	880	0	43 163	23 021	1 095	374	1 367	551	213	64	1 580	615
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>1 771</b>	<b>9</b>	<b>20 567</b>	<b>19 120</b>	<b>127</b>	<b>931 406</b>	<b>490 391</b>	<b>21 190</b>	<b>6 985</b>	<b>42 532</b>	<b>17 601</b>	<b>6 867</b>	<b>1 786</b>	<b>49 399</b>	<b>19 387</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	230	0	4 887	4 209	30	216 592	110 920	6 264	2 238	12 871	5 832	1 534	528	14 405	6 360
- តំបន់ជនបទ	1 541	9	15 680	14 911	97	714 814	379 471	14 926	4 747	29 661	11 769	5 333	1 258	34 994	13 027

**តារាងទី៩ : លក្ខណៈសាលារៀន និង នាយកសាលារៀន**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួនសាលារៀន				សាលារៀន មាន២ជន	សាលារៀន បណ្តុះបណ្តាល	សាលារៀន នៅក្នុងវត្ត	សាលាមត្តេយ្យ ក្នុងបឋមសិក្សា	សាលារៀនដែលគ្មាន		លក្ខណៈនៃនាយកសាលារៀន(ទទួលបន្ទុក)			
	មត្តេយ្យសិក្សា	បឋមសិក្សា	អនុវិទ្យាល័យ	វិទ្យាល័យ					ទឹក	បង្គន់	អាយុមធ្យម	ឆ្នាំបម្រើការងារ	ពីម.ទុតិយ.ទៅ	ស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	324	410	56	28	285	0	22	304	568	323	45.1	22.9	464	84
បាត់ដំបង	367	644	95	27	570	6	94	345	716	281	43.7	21.5	734	218
កំពង់ចាម	273	408	80	43	332	0	137	267	465	300	46.5	26.0	465	101
កំពង់ឆ្នាំង	112	278	60	16	186	7	43	94	147	96	42.6	22.1	357	78
កំពង់ស្ពឺ	195	313	71	24	265	0	46	192	224	167	44.3	23.0	441	47
កំពង់ធំ	204	487	66	25	306	6	103	204	298	192	42.6	21.4	562	144
កំពត	197	311	76	24	191	0	290	192	178	168	45.3	24.5	521	31
កណ្តាល	234	374	102	38	346	0	210	208	393	210	46.9	26.4	508	124
កែប	22	22	4	2	9	0	11	22	23	19	41.7	21.2	45	4
កោះកុង	65	121	21	11	78	0	6	65	148	93	37.6	17.5	159	10
ក្រចេះ	90	274	43	11	194	0	69	84	264	117	41.6	20.6	180	76
មណ្ឌលគិរី	23	89	9	5	44	0	2	20	98	60	35.5	14.9	38	27
ឧត្តរមានជ័យ	102	218	29	9	109	0	7	102	247	99	39.6	16.7	194	13
ប៉ៃលិន	25	48	7	2	27	0	2	23	65	22	38.9	17.5	60	14
ភ្នំពេញ	146	164	28	38	168	0	85	128	131	102	48.3	27.9	299	82
ព្រះសីហនុ	57	72	18	9	69	0	20	56	151	54	42.8	21.5	120	23
ព្រះវិហារ	109	228	48	16	62	0	1	103	278	130	37.6	16.2	235	68
ព្រៃវែង	368	544	91	32	455	0	252	358	488	368	45.4	24.9	625	122
ពោធិ៍សាត់	173	305	44	15	218	11	11	155	305	176	43.5	22.5	391	87
រតនគិរី	58	220	16	9	151	0	24	57	199	82	36.3	15.0	179	37
សៀមរាប	443	503	83	38	424	3	66	424	612	443	40.8	19.3	575	211
ស្ទឹងត្រែង	35	152	23	8	103	0	4	34	147	41	37.0	16.4	131	42
ស្វាយរៀង	172	262	55	19	175	0	89	166	249	170	46.4	25.9	430	56
តាកែវ	282	382	66	52	196	0	213	278	292	196	47.9	27.3	603	65
ត្បូងឃ្មុំ	225	399	55	24	320	0	74	221	402	252	43.1	21.6	453	69
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>4 301</b>	<b>7 228</b>	<b>1 246</b>	<b>525</b>	<b>5 283</b>	<b>33</b>	<b>1 881</b>	<b>4 102</b>	<b>7 088</b>	<b>4 161</b>	<b>43.6</b>	<b>22.5</b>	<b>8 769</b>	<b>1 833</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	517	675	121	109	514	0	179	458	679	415	46.2	25.3	1 067	341
- តំបន់ជនបទ	3 784	6 553	1 125	416	4 769	33	1 702	3 644	6 409	3 746	43.3	22.1	7 702	1 492

**តារាងទី១០ : ចំនួនកម្រងសាលារៀន និង សាលារៀននៅក្នុងវត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួនសាលា បឋមសិក្សា	ចំនួនកម្រង សាលារៀន	សាលារៀនសង្កាត់		ចំនួនសាលារៀននៅក្នុងវត្ត							
			សាលារៀន	ថ្នាក់រៀន	មធ្យមសិក្សា		បឋមសិក្សា		អនុវិទ្យាល័យ		វិទ្យាល័យ	
					សាលារៀន	ថ្នាក់រៀន	សាលារៀន	ថ្នាក់រៀន	សាលារៀន	ថ្នាក់រៀន	សាលារៀន	ថ្នាក់រៀន
បន្ទាយមានជ័យ	410	86	324	2 211	8	8	13	96	1	3	0	0
បាត់ដំបង	644	153	491	3 613	56	97	36	321	2	14	0	0
កំពង់ចាម	408	66	342	2 880	42	62	83	709	11	74	1	16
កំពង់ឆ្នាំង	278	48	230	1 680	11	19	24	197	8	32	0	0
កំពង់ស្ពឺ	313	48	265	2 264	14	21	29	260	2	12	1	11
កំពង់ធំ	487	75	412	2 537	57	75	44	307	2	12	0	0
កំពត	311	63	248	1 764	107	140	154	1 311	28	131	1	10
កណ្តាល	374	76	636	5 133	78	173	113	1 247	16	95	3	45
កែប	22	6	16	109	5	7	6	49	0	0	0	0
កោះកុង	121	23	98	562	4	4	2	13	0	0	0	0
ក្រចេះ	274	53	221	1 610	31	55	31	243	5	17	2	37
មណ្ឌលគិរី	89	10	79	527	1	1	1	6	0	0	0	0
ឧត្តរមានជ័យ	218	27	191	1 242	5	5	2	22	0	0	0	0
ប៉ៃលិន	48	8	40	278	1	1	1	12	0	0	0	0
ភ្នំពេញ	164	37	127	2 096	34	45	46	578	4	32	1	16
ព្រះសីហនុ	72	15	57	549	12	13	6	71	2	9	0	0
ព្រះវិហារ	228	31	197	1 227	0	0	1	3	0	0	0	0
ព្រៃវែង	544	96	448	3 452	99	147	140	1 124	12	78	1	31
ពោធិសាត់	305	51	254	1 652	4	6	6	42	1	10	0	0
រតនគិរី	220	29	191	1 083	18	28	5	24	1	8	0	0
សៀមរាប	503	79	424	3 366	39	64	23	207	3	36	1	6
ស្ទឹងត្រែង	152	22	130	939	3	3	1	6	0	0	0	0
ស្វាយរៀង	262	38	224	1 699	27	37	61	435	1	6	0	0
តាកែវ	382	71	311	2 682	77	111	120	1 062	15	80	1	24
ត្បូងឃ្មុំ	399	52	347	2 543	23	42	46	333	3	13	2	30
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>7 228</b>	<b>1 263</b>	<b>6 303</b>	<b>47 698</b>	<b>756</b>	<b>1 164</b>	<b>994</b>	<b>8 678</b>	<b>117</b>	<b>662</b>	<b>14</b>	<b>226</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	675	142	541	5 954	78	129	92	1 059	8	73	1	16
- តំបន់ជនបទ	6 553	1 121	5 762	41 744	678	1 035	902	7 619	109	589	13	210

**តារាងទី១១ : ចំនួនសាលារៀនតាមថ្នាក់ខ្ពស់បំផុតដែលបានបង្រៀន**

រាជធានី ខេត្ត	សាលាមត្តេយ្យសិក្សា		សាលាបឋមសិក្សា						អនុវិទ្យាល័យ			វិទ្យាល័យ		
	សរុប	ចម្រុះ	ថ្នាក់ទី១	ថ្នាក់ទី២	ថ្នាក់ទី៣	ថ្នាក់ទី៤	ថ្នាក់ទី៥	ថ្នាក់ទី៦	ថ្នាក់ទី៧	ថ្នាក់ទី៨	ថ្នាក់ទី៩	ថ្នាក់ទី១០	ថ្នាក់ទី១១	ថ្នាក់ទី១២
បន្ទាយមានជ័យ	324	170	2	2	4	17	7	378	0	1	55	1	2	25
បាត់ដំបង	367	152	0	3	6	14	13	608	1	1	93	0	1	26
កំពង់ចាម	273	40	1	3	5	4	5	390	0	1	79	0	1	42
កំពង់ឆ្នាំង	112	31	0	0	0	3	1	274	0	0	60	0	0	16
កំពង់ស្ពឺ	195	57	0	0	0	1	2	310	1	1	69	0	1	23
កំពង់ធំ	204	76	4	9	16	11	6	441	0	0	66	1	0	24
កំពត	197	20	0	0	0	1	4	306	1	0	75	1	1	22
កណ្តាល	234	20	0	4	1	4	1	364	0	0	102	0	0	38
កែប	22	9	0	0	0	0	0	22	0	0	4	0	0	2
កោះកុង	65	52	1	4	2	7	8	99	0	1	20	2	2	7
ក្រចេះ	90	21	1	7	3	13	8	242	2	1	40	0	1	10
មណ្ឌលគិរី	23	20	1	0	0	2	1	85	0	0	9	0	1	4
ឧត្តរមានជ័យ	102	65	0	0	3	5	4	206	1	1	27	0	2	7
ប៉ៃលិន	25	14	0	0	1	0	0	47	0	0	7	0	0	2
ភ្នំពេញ	146	1	0	2	1	0	0	161	0	0	28	2	0	36
ព្រះសីហនុ	57	28	0	0	0	1	0	71	0	0	18	1	0	8
ព្រះវិហារ	109	82	1	0	7	3	10	207	0	4	44	1	3	12
ព្រៃវែង	368	8	0	3	3	10	8	520	0	2	89	1	3	28
ពោធិ៍សាត់	173	78	3	6	6	13	9	268	0	0	44	0	0	15
រតនគិរី	58	19	4	6	10	18	36	146	4	0	12	0	1	8
សៀមរាប	443	117	0	3	1	3	6	490	1	0	83	2	4	31
ស្ទឹងត្រែង	35	23	0	0	0	1	3	148	0	0	23	0	1	7
ស្វាយរៀង	172	78	1	1	1	1	2	256	0	1	54	0	0	19
តាកែវ	282	39	0	1	0	1	0	380	0	1	65	2	1	49
ត្បូងឃ្មុំ	225	52	3	14	10	16	11	345	1	1	53	0	1	23
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>4 301</b>	<b>1 272</b>	<b>22</b>	<b>68</b>	<b>80</b>	<b>149</b>	<b>145</b>	<b>6 764</b>	<b>12</b>	<b>16</b>	<b>1 219</b>	<b>14</b>	<b>26</b>	<b>484</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	517	129	0	4	6	6	5	654	1	1	119	4	5	100
- តំបន់ជនបទ	3 784	1 143	22	64	74	143	140	6 110	11	15	1 100	10	21	384

**តារាងទី១២ : ចំនួនថ្នាក់រៀនតាមកម្រិតថ្នាក់ និង តាមកម្រិតសិក្សា**

រាជធានី ខេត្ត	សាលាមត្តេយ្យសិក្សា				សាលាបឋមសិក្សា						មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ			មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ			ថ្នាក់រៀន				
	ទាប	មធ្យម	ខ្ពស់	ចម្រុះ	ថ្ម.ទី១	ថ្ម.ទី២	ថ្ម.ទី៣	ថ្ម.ទី៤	ថ្ម.ទី៥	ថ្ម.ទី៦	ថ្ម.ទី៧	ថ្ម.ទី៨	ថ្ម.ទី៩	ថ្ម.ទី១០	ថ្ម.ទី១១	ថ្ម.ទី១២	មត្តេយ្យ	បឋម	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	សរុប
បន្ទាយមានជ័យ	34	97	186	225	570	561	556	550	501	475	222	188	160	109	91	73	542	3 213	570	273	4 598
បាត់ដំបង	33	127	270	200	1 053	993	944	899	854	800	376	288	252	158	130	117	630	5 543	916	405	7 494
កំពង់ចាម	14	97	348	43	717	696	661	638	600	555	371	316	263	204	171	152	502	3 867	950	527	5 846
កំពង់ឆ្នាំង	19	45	111	43	394	379	381	374	363	346	195	163	148	99	85	75	218	2 237	506	259	3 220
កំពង់ស្ពឺ	11	39	178	68	489	496	497	497	473	451	259	221	181	116	99	87	296	2 903	661	302	4 162
កំពង់ធំ	16	65	149	78	597	583	565	538	519	507	254	206	180	130	112	94	308	3 309	640	336	4 593
កំពត	8	21	207	24	426	413	410	411	397	394	232	214	194	131	115	102	260	2 451	640	348	3 699
កណ្តាល	34	116	324	24	794	758	753	711	670	607	440	369	325	235	207	180	498	4 293	1 134	622	6 547
កែប	0	3	18	9	34	29	29	28	26	25	17	14	13	9	9	9	30	171	44	27	272
កោះកុង	5	10	15	53	140	145	137	133	123	120	81	45	44	28	19	15	83	798	170	62	1 113
ក្រចេះ	6	23	84	21	441	406	383	354	312	283	116	94	84	48	44	37	134	2 179	294	129	2 736
មណ្ឌលគិរី	3	3	5	20	125	118	115	106	95	91	28	23	20	13	10	8	31	650	71	31	783
ឧត្តរមានជ័យ	4	12	40	69	266	266	259	254	230	229	83	68	58	39	33	24	125	1 504	209	96	1 934
ប៉ៃលិន	4	7	12	16	64	62	61	60	56	54	30	25	20	12	9	9	39	357	75	30	501
ភ្នំពេញ	22	30	228	4	578	579	560	577	551	515	390	363	349	282	262	319	284	3 360	1 102	863	5 609
ព្រះសីហនុ	1	7	39	31	143	144	138	137	132	128	74	58	55	35	33	32	78	822	187	100	1 187
ព្រះវិហារ	7	14	31	91	283	271	264	252	241	228	87	81	71	43	40	34	143	1 539	239	117	2 038
ព្រៃវែង	14	98	424	11	786	779	777	771	738	680	392	337	297	207	163	141	547	4 531	1 026	511	6 615
ពោធិ៍សាត់	18	48	115	80	444	413	398	376	351	333	167	135	121	82	69	57	261	2 315	423	208	3 207
រតនគិរី	8	17	43	23	280	258	250	231	207	167	64	48	40	27	21	19	91	1 393	152	67	1 703
សៀមរាប	43	189	442	189	846	796	774	752	704	655	401	324	273	187	168	175	863	4 527	998	530	6 918
ស្ទឹងត្រែង	0	1	12	27	215	213	196	179	174	163	48	42	37	20	17	15	40	1 140	127	52	1 359
ស្វាយរៀង	9	39	108	96	388	380	375	381	361	342	217	184	163	116	100	85	252	2 227	564	301	3 344
តាកែវ	13	66	289	53	607	594	597	598	601	577	388	366	334	255	226	213	421	3 574	1 088	694	5 777
ត្បូងឃ្មុំ	19	129	240	58	621	596	559	546	511	472	246	195	161	120	91	78	446	3 305	602	289	4 642
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>345</b>	<b>1 303</b>	<b>3 918</b>	<b>1 556</b>	<b>11 301</b>	<b>10 928</b>	<b>10 639</b>	<b>10 353</b>	<b>9 790</b>	<b>9 197</b>	<b>5 178</b>	<b>4 367</b>	<b>3 843</b>	<b>2 705</b>	<b>2 324</b>	<b>2 150</b>	<b>7 122</b>	<b>62 208</b>	<b>13 388</b>	<b>7 179</b>	<b>89 897</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	103	223	609	151	1 640	1 611	1 560	1 555	1 451	1 351	995	890	835	750	694	723	1 086	9 168	2 720	2 167	15 141
- តំបន់ជនបទ	242	1 080	3 309	1 405	9 661	9 317	9 079	8 798	8 339	7 846	4 183	3 477	3 008	1 955	1 630	1 427	6 036	53 040	10 668	5 012	74 756

**តារាងទី១៣ : ចំនួនសិស្សតាមភូមិសិក្សា ឆ្នាំសិក្សា ២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួន សាលារៀន	សិស្សមេត្តយ្យសិក្សា		សិស្សបឋមសិក្សា		សិស្សមធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ		សិស្សមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ		សិស្សសរុប		%សិស្សស្រី	
		សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	បឋមសិក្សា	គ្រប់ភូមិសិក្សា
បន្ទាយមានជ័យ	812	15 557	7 918	94 915	46 200	25 910	13 554	11 310	6 084	147 692	73 756	48.7	49.9
បាត់ដំបង	1 112	17 632	8 861	169 379	81 087	41 845	22 018	18 794	10 357	247 650	122 323	47.9	49.4
កំពង់ចាម	798	15 352	7 500	141 993	67 851	41 941	22 412	21 704	11 998	220 990	109 761	47.8	49.7
កំពង់ឆ្នាំង	461	6 536	3 273	74 114	36 176	24 620	13 096	12 075	6 575	117 345	59 120	48.8	50.4
កំពង់ស្ពឺ	586	8 915	4 510	111 387	53 573	35 061	18 245	14 791	7 382	170 154	83 710	48.1	49.2
កំពង់ធំ	770	9 460	4 722	100 844	49 180	29 372	15 827	13 723	7 584	153 399	77 313	48.8	50.4
កំពត	600	6 840	3 322	79 261	38 151	30 190	15 245	15 600	7 948	131 891	64 666	48.1	49.0
កណ្តាល	743	14 874	7 385	158 005	74 455	48 249	25 119	25 386	13 625	246 514	120 584	47.1	48.9
កែប	50	898	447	4 918	2 408	1 767	853	1 032	545	8 615	4 253	49.0	49.4
កោះកុង	215	2 105	1 037	16 755	8 154	4 714	2 386	2 395	1 128	25 969	12 705	48.7	48.9
ក្រចេះ	410	3 782	1 950	61 926	29 894	12 974	7 023	5 780	3 043	84 462	41 910	48.3	49.6
មណ្ឌលគិរី	125	891	466	14 167	7 016	2 936	1 549	1 235	659	19 229	9 690	49.5	50.4
ឧត្តរមានជ័យ	348	3 385	1 690	36 937	17 735	9 058	4 610	3 552	1 797	52 932	25 832	48.0	48.8
ប៉ៃលិន	83	957	501	10 281	4 891	3 040	1 539	1 251	654	15 529	7 585	47.6	48.8
ភ្នំពេញ	375	10 904	5 254	136 863	65 768	49 082	24 285	37 325	18 455	234 174	113 762	48.1	48.6
ព្រះសីហនុ	153	2 107	1 066	26 492	12 867	8 013	4 020	4 152	2 059	40 764	20 012	48.6	49.1
ព្រះវិហារ	391	3 417	1 758	37 189	18 373	9 324	5 039	4 180	2 168	54 110	27 338	49.4	50.5
ព្រៃវែង	1 013	14 331	7 153	149 122	70 406	48 042	24 970	21 197	10 851	232 692	113 380	47.2	48.7
ពោធិ៍សាត់	529	7 786	4 012	68 486	33 180	17 898	9 391	8 188	4 238	102 358	50 821	48.4	49.7
រតនគិរី	292	2 141	1 066	40 384	19 640	6 744	3 234	2 551	1 216	51 820	25 156	48.6	48.5
សៀមរាប	1 052	24 113	12 162	163 114	78 400	46 495	25 366	23 008	13 012	256 730	128 940	48.1	50.2
ស្ទឹងត្រែង	207	1 017	549	25 047	12 372	4 175	2 149	1 953	966	32 192	16 036	49.4	49.8
ស្វាយរៀង	506	7 467	3 713	71 906	34 866	25 116	12 567	12 352	6 062	116 841	57 208	48.5	49.0
តាកែវ	779	12 083	5 874	119 706	57 141	48 583	24 168	28 604	14 323	208 976	101 506	47.7	48.6
ត្បូងឃ្មុំ	702	12 942	6 350	115 503	55 779	29 842	15 941	11 809	6 489	170 096	84 559	48.3	49.7
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>13 112</b>	<b>205 492</b>	<b>102 539</b>	<b>2 028 694</b>	<b>975 563</b>	<b>604 991</b>	<b>314 606</b>	<b>303 947</b>	<b>159 218</b>	<b>3 143 124</b>	<b>1 551 926</b>	<b>48.1</b>	<b>49.4</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	1 272	34 568	17 070	301 725	145 080	108 472	54 715	88 419	45 053	533 184	261 918	48.1	49.1
- តំបន់ជនបទ	11 840	170 924	85 469	1 726 969	830 483	496 519	259 891	215 528	114 165	2 609 940	1 290 008	48.1	49.4

**តារាងទី១៤ : ចំនួនសិស្សតាមភូមិសិក្សា ឆ្នាំសិក្សា ២០១៨ - ២០១៩**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួន សាលារៀន	សិស្សមត្តេយ្យសិក្សា		សិស្សបឋមសិក្សា		សិស្សមធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ		សិស្សមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ		សិស្សសរុប		%សិស្សស្រី	
		សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	បឋមសិក្សា	គ្រប់ភូមិសិក្សា
បន្ទាយមានជ័យ	818	16 624	8 212	96 900	46 855	26 777	14 245	12 289	6 787	152 590	76 099	48.4	49.9
បាត់ដំបង	1 133	18 765	9 360	171 713	82 096	43 372	23 034	19 631	11 089	253 481	125 579	47.8	49.5
កំពង់ចាម	804	15 704	7 756	141 437	67 395	42 139	22 561	22 427	12 651	221 707	110 363	47.7	49.8
កំពង់ឆ្នាំង	466	6 914	3 452	74 274	36 121	24 396	13 059	12 560	7 009	118 144	59 641	48.6	50.5
កំពង់ស្ពឺ	603	9 886	4 992	110 874	53 596	34 034	17 505	15 428	7 878	170 222	83 971	48.3	49.3
កំពង់ធំ	782	10 080	5 071	100 565	48 939	30 503	16 654	14 963	8 337	156 111	79 001	48.7	50.6
កំពត	608	7 056	3 396	78 535	37 379	28 240	14 436	15 963	8 231	129 794	63 442	47.6	48.9
កណ្តាល	748	15 755	7 748	159 688	75 273	48 495	25 225	27 412	15 170	251 350	123 416	47.1	49.1
កែប	50	909	452	5 104	2 523	1 606	793	1 070	572	8 689	4 340	49.4	49.9
កោះកុង	218	2 078	982	16 689	8 006	5 136	2 610	2 610	1 219	26 513	12 817	48.0	48.3
ក្រចេះ	418	3 896	1 925	63 323	30 637	12 917	6 892	6 039	3 261	86 175	42 715	48.4	49.6
មណ្ឌលគិរី	126	1 079	530	14 576	7 211	3 212	1 706	1 386	747	20 253	10 194	49.5	50.3
ឧត្តរមានជ័យ	358	3 652	1 788	37 379	17 940	9 509	4 773	4 181	2 150	54 721	26 651	48.0	48.7
ប៉ៃលិន	82	1 092	565	10 316	4 960	3 210	1 655	1 479	798	16 097	7 978	48.1	49.6
ភ្នំពេញ	376	10 901	5 247	138 900	66 114	49 761	24 849	36 902	18 562	236 464	114 772	47.6	48.5
ព្រះសីហនុ	156	2 395	1 233	26 923	13 117	8 156	4 094	4 010	2 075	41 484	20 519	48.7	49.5
ព្រះវិហារ	401	3 822	1 940	37 343	18 183	9 828	5 446	4 393	2 291	55 386	27 860	48.7	50.3
ព្រៃវែង	1 035	15 501	7 625	149 003	70 067	47 242	24 689	22 950	12 149	234 696	114 530	47.0	48.8
ពោធិ៍សាត់	537	8 387	4 267	69 224	33 569	18 276	9 702	8 797	4 712	104 684	52 250	48.5	49.9
រតនគិរី	303	2 422	1 178	40 979	19 760	7 645	3 741	3 102	1 447	54 148	26 126	48.2	48.2
សៀមរាប	1 067	26 016	13 294	164 652	79 415	49 012	26 447	26 246	14 608	265 926	133 764	48.2	50.3
ស្ទឹងត្រែង	218	1 215	580	25 807	12 648	4 719	2 490	2 233	1 120	33 974	16 838	49.0	49.6
ស្វាយរៀង	508	7 757	3 933	72 118	34 824	25 222	12 954	12 981	6 576	118 078	58 287	48.3	49.4
តាកែវ	782	12 229	6 025	118 349	56 317	46 704	23 432	29 080	14 939	206 362	100 713	47.6	48.8
ត្បូងឃ្មុំ	703	13 374	6 529	115 586	55 855	30 150	15 905	13 013	7 116	172 123	85 405	48.3	49.6
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>13 300</b>	<b>217 509</b>	<b>108 080</b>	<b>2 040 257</b>	<b>978 800</b>	<b>610 261</b>	<b>318 897</b>	<b>321 145</b>	<b>171 494</b>	<b>3 189 172</b>	<b>1 577 271</b>	<b>48.0</b>	<b>49.5</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	1 422	38 796	19 178	339 526	162 443	120 483	61 019	96 109	49 901	594 914	292 541	47.8	49.2
- តំបន់ជនបទ	11 878	178 713	88 902	1 700 731	816 357	489 778	257 878	225 036	121 593	2 594 258	1 284 730	48.0	49.5

**តារាងទី១៥ : ចំនួនសិស្សមធ្យមសិក្សា**

រាជធានី ខេត្ត	ថ្នាក់កម្រិតទាប		ថ្នាក់កម្រិតមធ្យម		ថ្នាក់កម្រិតខ្ពស់		ថ្នាក់ចម្រុះ		មធ្យមសិក្សា	
	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	1 016	535	3 081	1 510	5 851	2 783	6 676	3 384	16 624	8 212
បាត់ដំបង	841	448	3 883	2 018	8 778	4 206	5 263	2 688	18 765	9 360
កំពង់ចាម	388	180	3 028	1 532	11 048	5 432	1 240	612	15 704	7 756
កំពង់ឆ្នាំង	537	276	1 529	767	3 574	1 749	1 274	660	6 914	3 452
កំពង់ស្ពឺ	265	137	1 218	626	6 064	3 044	2 339	1 185	9 886	4 992
កំពង់ធំ	496	257	2 191	1 125	4 695	2 323	2 698	1 366	10 080	5 071
កំពត	174	88	614	287	5 613	2 734	655	287	7 056	3 396
កណ្តាល	980	508	3 661	1 827	10 426	5 076	688	337	15 755	7 748
កែប	0	0	110	60	543	266	256	126	909	452
កោះកុង	114	57	256	120	412	193	1 296	612	2 078	982
ក្រចេះ	131	82	675	321	2 536	1 235	554	287	3 896	1 925
មណ្ឌលគិរី	63	30	131	74	202	95	683	331	1 079	530
ឧត្តរមានជ័យ	73	34	396	187	1 297	638	1 886	929	3 652	1 788
ប៉ៃលិន	107	63	214	112	357	187	414	203	1 092	565
ភ្នំពេញ	663	327	1 018	528	9 035	4 297	185	95	10 901	5 247
ព្រះសីហនុ	56	23	212	107	1 181	596	946	507	2 395	1 233
ព្រះវិហារ	198	98	405	223	967	454	2 252	1 165	3 822	1 940
ព្រៃវែង	329	169	2 695	1 348	12 185	5 952	292	156	15 501	7 625
ពោធិ៍សាត់	567	302	1 631	830	3 758	1 876	2 431	1 259	8 387	4 267
រតនគិរី	171	77	433	218	1 217	591	601	292	2 422	1 178
សៀមរាប	1 282	665	5 710	3 017	13 673	6 884	5 351	2 728	26 016	13 294
ស្ទឹងត្រែង	60	32	119	48	328	161	708	339	1 215	580
ស្វាយរៀង	211	108	1 155	590	3 441	1 771	2 950	1 464	7 757	3 933
តាកែវ	355	189	1 877	940	8 554	4 192	1 443	704	12 229	6 025
ត្បូងឃ្មុំ	406	218	3 814	1 869	7 407	3 620	1 747	822	13 374	6 529
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>9 483</b>	<b>4 903</b>	<b>40 056</b>	<b>20 284</b>	<b>123 142</b>	<b>60 355</b>	<b>44 828</b>	<b>22 538</b>	<b>217 509</b>	<b>108 080</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	3 276	1 654	7 984	4 036	22 849	11 144	4 687	2 344	38 796	19 178
- តំបន់ជនបទ	6 207	3 249	32 072	16 248	100 293	49 211	40 141	20 194	178 713	88 902



**តារាងទី១៦ : ចំនួនសិស្ស និង សិស្សក្រុមថ្នាក់ តាមថ្នាក់នីមួយៗ**

រាជធានី ខេត្ត	សិស្សថ្នាក់ទី១		សិស្សក្រុមថ្នាក់ទី១		សិស្សថ្នាក់ទី២		សិស្សក្រុមថ្នាក់ទី២		សិស្សថ្នាក់ទី៣		សិស្សក្រុមថ្នាក់ទី៣	
	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	18 465	8 748	1 074	412	17 049	8 062	817	256	16 656	7 974	576	211
បាត់ដំបង	34 641	16 139	4 037	1 512	31 386	14 626	2 462	852	29 023	13 746	1 708	607
កំពង់ចាម	27 237	12 570	3 946	1 498	25 534	11 826	2 868	1 055	24 421	11 297	2 210	773
កំពង់ឆ្នាំង	13 264	6 211	1 395	502	12 580	5 995	1 002	307	12 692	6 023	838	283
កំពង់ស្ពឺ	19 320	9 030	1 679	647	18 429	8 671	1 210	440	18 766	8 879	915	322
កំពង់ធំ	20 195	9 510	2 600	1 052	17 887	8 373	1 713	629	17 260	8 287	1 307	475
កំពត	14 257	6 505	1 212	415	13 208	6 179	681	229	13 185	6 234	599	206
កណ្តាល	29 530	13 885	3 777	1 413	27 462	12 497	2 796	963	27 160	12 455	2 310	830
កែប	1 041	510	94	41	921	428	49	13	878	437	47	20
កោះកុង	3 272	1 546	258	98	3 080	1 424	160	57	2 734	1 299	109	44
ក្រចេះ	13 865	6 541	1 820	703	12 258	5 633	1 162	452	11 030	5 236	847	314
មណ្ឌលគិរី	3 188	1 579	241	101	2 743	1 245	174	62	2 707	1 389	125	53
ឧត្តរមានជ័យ	7 697	3 525	1 083	406	6 826	3 139	710	262	6 564	3 144	542	202
ប៉ៃលិន	2 068	998	198	61	1 870	842	144	48	1 782	817	150	48
ភ្នំពេញ	25 905	11 913	1 373	478	23 256	10 768	901	267	21 667	10 083	681	218
ព្រះសីហនុ	5 150	2 464	301	111	4 675	2 241	168	70	4 425	2 091	140	55
ព្រះវិហារ	7 969	3 698	1 380	568	7 067	3 327	704	301	6 356	3 040	500	195
ព្រៃវែង	26 653	12 259	3 239	1 200	25 587	11 714	2 204	772	25 671	11 920	1 710	617
ពោធិ៍សាត់	13 749	6 537	2 075	845	12 552	5 881	1 161	447	11 977	5 759	856	331
រតនគិរី	9 423	4 287	707	318	8 088	3 926	445	176	7 372	3 608	260	107
សៀមរាប	32 220	14 885	4 385	1 716	29 187	13 598	2 829	941	28 401	13 505	2 103	725
ស្ទឹងត្រែង	5 846	2 749	1 178	546	5 258	2 515	706	307	4 680	2 268	401	156
ស្វាយរៀង	12 872	6 032	1 018	394	12 059	5 714	695	227	12 060	5 760	506	180
តាកែវ	20 323	9 360	2 115	746	19 466	9 058	1 621	589	19 920	9 365	1 317	492
ត្បូងឃ្មុំ	23 060	10 796	2 205	857	20 891	9 916	1 575	613	19 762	9 305	1 233	474
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>391 210</b>	<b>182 277</b>	<b>43 390</b>	<b>16 640</b>	<b>359 319</b>	<b>167 598</b>	<b>28 957</b>	<b>10 335</b>	<b>347 149</b>	<b>163 921</b>	<b>21 990</b>	<b>7 938</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	65 945	30 515	5 516	2 116	58 401	27 194	3 381	1 106	54 909	25 694	2 495	818
- តំបន់ជនបទ	325 265	151 762	37 874	14 524	300 918	140 404	25 576	9 229	292 240	138 227	19 495	7 120

**តារាងទី១៦ : ចំនួនសិស្ស និង សិស្សក្រុមថ្នាក់ តាមថ្នាក់នីមួយៗ (ត)**

រាជធានី ខេត្ត	សិស្សថ្នាក់ទី៤		សិស្សក្រុមថ្នាក់ទី៤		សិស្សថ្នាក់ទី៥		សិស្សក្រុមថ្នាក់ទី៥		សិស្សថ្នាក់ទី៦		សិស្សក្រុមថ្នាក់ទី៦	
	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	16 637	7 984	400	131	14 577	7 185	229	80	13 516	6 902	164	46
បាត់ដំបង	27 697	13 171	1 124	383	25 906	12 794	673	224	23 060	11 620	498	163
កំពង់ចាម	23 122	11 100	1 715	579	21 483	10 654	1 221	435	19 640	9 948	747	266
កំពង់ឆ្នាំង	12 748	6 269	566	187	11 976	5 980	318	99	11 014	5 643	213	59
កំពង់ស្ពឺ	19 278	9 461	615	222	18 015	8 938	430	187	17 066	8 617	497	182
កំពង់ធំ	16 184	7 946	805	270	15 067	7 666	556	193	13 972	7 157	352	125
កំពត	12 943	6 191	366	122	12 796	6 193	271	96	12 146	6 077	202	58
កណ្តាល	27 162	12 834	1 774	639	25 747	12 471	1 208	437	22 627	11 131	777	227
កែប	859	450	34	15	728	364	17	4	677	334	22	7
កោះកុង	2 679	1 292	51	20	2 519	1 246	31	10	2 405	1 199	18	9
ក្រចេះ	10 141	5 088	592	211	8 662	4 374	380	141	7 367	3 765	211	75
មណ្ឌលគិរី	2 319	1 102	90	29	1 978	1 027	26	12	1 641	869	24	9
ឧត្តរមានជ័យ	6 071	2 922	320	99	5 368	2 694	225	75	4 853	2 516	101	36
ប៉ៃលិន	1 676	826	83	29	1 553	762	50	9	1 367	715	10	3
ភ្នំពេញ	23 771	11 440	465	131	23 212	11 370	387	95	21 089	10 540	146	44
ព្រះសីហនុ	4 589	2 352	84	25	4 123	2 018	68	25	3 961	1 951	64	10
ព្រះវិហារ	5 885	2 904	295	103	5 287	2 701	150	62	4 779	2 513	83	33
ព្រៃវែង	25 315	11 987	1 287	417	23 986	11 542	1 007	356	21 791	10 645	650	225
ពោធិសាត់	11 230	5 559	629	226	10 265	5 105	383	156	9 451	4 728	224	62
រតនគិរី	6 457	3 135	163	59	5 455	2 690	126	45	4 184	2 114	48	16
សៀមរាប	27 324	13 414	1 240	399	25 247	12 615	850	254	22 273	11 398	570	168
ស្ទឹងត្រែង	4 013	2 039	241	92	3 351	1 704	133	56	2 659	1 373	63	26
ស្វាយរៀង	12 503	6 112	371	116	11 721	5 798	236	83	10 903	5 408	174	50
តាកែវ	20 295	9 752	1 062	339	19 633	9 600	805	277	18 712	9 182	626	186
ត្បូងឃ្មុំ	19 061	9 314	893	350	17 423	8 565	563	206	15 389	7 959	402	144
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>339 959</b>	<b>164 644</b>	<b>15 265</b>	<b>5 193</b>	<b>316 078</b>	<b>156 056</b>	<b>10 343</b>	<b>3 617</b>	<b>286 542</b>	<b>144 304</b>	<b>6 886</b>	<b>2 229</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	57 191	27 647	1 560	472	53 853	26 593	1 102	302	49 227	24 800	502	152
- តំបន់ជនបទ	282 768	136 997	13 705	4 721	262 225	129 463	9 241	3 315	237 315	119 504	6 384	2 077

**តារាងទី១៦ : ចំនួនសិស្ស និង សិស្សក្រុមគ្រួសារ តាមថ្នាក់នីមួយៗ (ត)**

រាជធានី ខេត្ត	សិស្សថ្នាក់ទី៧		សិស្សក្រុមគ្រួសារទី៧		សិស្សថ្នាក់ទី៨		សិស្សក្រុមគ្រួសារទី៨		សិស្សថ្នាក់ទី៩		សិស្សក្រុមគ្រួសារទី៩	
	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	10 773	5 671	236	55	8 656	4 605	135	31	7 348	3 969	195	57
បាត់ដំបង	18 079	9 334	575	163	13 659	7 482	301	90	11 634	6 218	458	177
កំពង់ចាម	16 675	8 572	546	200	13 596	7 492	370	98	11 868	6 497	377	119
កំពង់ឆ្នាំង	9 456	4 920	226	57	8 017	4 285	124	31	6 923	3 854	159	45
កំពង់ស្ពឺ	13 442	6 760	181	44	11 290	5 972	83	15	9 302	4 773	217	65
កំពង់ធំ	12 478	6 801	428	150	9 677	5 261	133	41	8 348	4 592	254	91
កំពត	10 412	5 223	262	63	9 516	4 933	133	31	8 312	4 280	307	76
កណ្តាល	19 165	9 614	634	160	15 755	8 302	293	112	13 575	7 309	355	98
កែប	620	310	29	9	505	252	5	3	481	231	17	5
កោះកុង	2 013	1 041	17	8	1 645	840	15	4	1 478	729	56	15
ក្រចេះ	5 389	2 842	132	43	4 141	2 271	37	8	3 387	1 779	88	30
មណ្ឌលគិរី	1 338	689	40	10	1 036	569	27	5	838	448	26	9
ឧត្តរមានជ័យ	3 899	1 914	130	37	3 036	1 561	49	16	2 574	1 298	130	47
ប៉ៃលិន	1 398	729	95	36	1 012	511	31	9	800	415	18	4
ភ្នំពេញ	18 389	9 043	594	156	16 220	8 216	360	132	15 152	7 590	484	150
ព្រះសីហនុ	3 448	1 719	177	42	2 470	1 271	45	16	2 238	1 104	73	20
ព្រះវិហារ	3 967	2 242	61	21	3 155	1 716	29	13	2 706	1 488	33	8
ព្រៃវែង	18 143	9 320	151	44	15 591	8 201	64	22	13 508	7 168	207	58
ពោធិសាត់	7 417	3 922	139	45	5 965	3 171	74	21	4 894	2 609	128	42
រតនគិរី	3 239	1 582	20	4	2 366	1 178	11	3	2 040	981	78	32
សៀមរាប	19 678	10 277	881	273	15 831	8 640	430	143	13 503	7 530	538	198
ស្ទឹងត្រែង	1 934	1 041	14	3	1 528	812	5	3	1 257	637	14	4
ស្វាយរៀង	9 820	5 035	240	67	8 195	4 181	150	35	7 207	3 738	204	55
តាកែវ	16 899	8 385	434	123	15 422	7 779	330	93	14 383	7 268	382	84
ត្បូងឃ្មុំ	12 509	6 404	402	141	9 786	5 301	178	53	7 855	4 200	278	84
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>240 580</b>	<b>123 390</b>	<b>6 644</b>	<b>1 954</b>	<b>198 070</b>	<b>104 802</b>	<b>3 412</b>	<b>1 028</b>	<b>171 611</b>	<b>90 705</b>	<b>5 076</b>	<b>1 573</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	45 809	22 822	1 688	461	38 764	19 791	852	309	35 910	18 406	1 323	472
- តំបន់ជនបទ	194 771	100 568	4 956	1 493	159 306	85 011	2 560	719	135 701	72 299	3 753	1 101

**តារាងទី១៦ : ចំនួនសិស្ស និង សិស្សត្រូវតម្កល់ តាមថ្នាក់នីមួយៗ (ត)**

រាជធានី ខេត្ត	សិស្សថ្នាក់ទី១០		សិស្សត្រូវតម្កល់ទី១០		សិស្សថ្នាក់ទី១១		សិស្សត្រូវតម្កល់ទី១១		សិស្សថ្នាក់ទី១២		សិស្សត្រូវតម្កល់ទី១២	
	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	4 956	2 818	30	8	4 061	2 188	24	10	3 272	1 781	171	74
បាត់ដំបង	8 003	4 458	88	31	6 338	3 554	72	28	5 290	3 077	248	132
កំពង់ចាម	9 011	5 093	175	54	7 188	4 100	40	9	6 228	3 458	329	149
កំពង់ឆ្នាំង	5 024	2 800	39	11	4 075	2 292	21	7	3 461	1 917	179	88
កំពង់ស្ពឺ	6 336	3 227	19	2	4 967	2 559	9	0	4 125	2 092	76	31
កំពង់ធំ	6 047	3 347	37	9	4 964	2 801	30	9	3 952	2 189	87	43
កំពត	6 241	3 226	71	19	5 176	2 694	34	9	4 546	2 311	91	42
កណ្តាល	10 959	6 109	118	34	8 999	4 998	59	22	7 454	4 063	422	185
កែប	368	195	7	2	377	197	1	0	325	180	2	1
កោះកុង	1 101	509	5	0	824	367	1	0	685	343	16	9
ក្រចេះ	2 324	1 290	22	7	2 047	1 126	11	5	1 668	845	76	32
មណ្ឌលគិរី	567	300	6	2	483	264	3	0	336	183	2	1
ឧត្តរមានជ័យ	1 796	939	37	8	1 375	727	2	0	1 010	484	8	4
ប៉ៃលិន	622	346	9	5	440	239	7	1	417	213	36	7
ភ្នំពេញ	12 840	6 544	140	43	11 546	5 855	128	43	12 516	6 163	938	402
ព្រះសីហនុ	1 389	757	16	5	1 438	744	8	1	1 183	574	25	8
ព្រះវិហារ	1 894	1 038	1	0	1 387	696	0	0	1 112	557	15	5
ព្រៃវែង	9 678	5 207	78	32	7 240	3 750	54	21	6 032	3 192	174	76
ពោធិ៍សាត់	3 686	2 013	40	13	2 816	1 480	14	9	2 295	1 219	97	40
រតនគិរី	1 357	637	2	0	1 029	470	2	0	716	340	0	0
សៀមរាប	10 187	5 884	224	89	9 130	4 858	87	37	6 929	3 866	220	93
ស្ទឹងត្រែង	966	489	3	2	678	342	0	0	589	289	6	3
ស្វាយរៀង	5 218	2 670	28	7	4 282	2 241	19	6	3 481	1 665	67	33
តាកែវ	11 365	5 870	144	44	9 268	4 769	114	35	8 447	4 300	457	197
ត្បូងឃ្មុំ	5 362	2 858	57	15	4 203	2 386	30	11	3 448	1 872	150	70
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>127 297</b>	<b>68 624</b>	<b>1 396</b>	<b>442</b>	<b>104 331</b>	<b>55 697</b>	<b>770</b>	<b>263</b>	<b>89 517</b>	<b>47 173</b>	<b>3 892</b>	<b>1 725</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	34 946	18 296	438	156	30 929	16 148	283	113	30 234	15 457	1 680	727
- តំបន់ជនបទ	92 351	50 328	958	286	73 402	39 549	487	150	59 283	31 716	2 212	998

**តារាងទី១៧ : ចំនួនសិស្សចូលរៀនថ្មី និង សិស្សតាមភូមិសិក្សា និង អាយុ (ឆ្នាំ២០១៨)**

រាជធានី ខេត្ត	សិស្សថ្មីថ្នាក់ទី១		សិស្សបឋមសិក្សា		សិស្សថ្មីថ្នាក់ទី៧		សិស្សមធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ		សិស្សថ្មីថ្នាក់ទី១០		សិស្សមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ		%សិស្សសរុបអាយុក្នុង		
	សរុប	អាយុ៦ឆ្នាំ	សរុប	អាយុ១១ឆ្នាំ+	សរុប	អាយុ១២ឆ្នាំ	សរុប	អាយុ១៥ឆ្នាំ+	សរុប	អាយុ១៥ឆ្នាំ	សរុប	អាយុ១៧ឆ្នាំ+	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ
បន្ទាយមានជ័យ	17 391	14 085	96 900	11 708	10 537	6 419	26 777	4 427	4 926	3 432	12 289	2 201	12.1	16.5	17.9
បាត់ដំបង	30 604	23 554	171 713	23 436	17 504	9 387	43 372	8 828	7 915	4 445	19 631	4 646	13.6	20.4	23.7
កំពង់ចាម	23 291	17 251	141 437	20 770	16 129	9 312	42 139	7 295	8 836	5 915	22 427	3 686	14.7	17.3	16.4
កំពង់ឆ្នាំង	11 869	10 633	74 274	7 222	9 230	5 690	24 396	4 409	4 985	3 297	12 560	2 403	9.7	18.1	19.1
កំពង់ស្ពឺ	17 641	15 365	110 874	11 285	13 261	7 613	34 034	6 803	6 317	3 374	15 428	3 246	10.2	20.0	21.0
កំពង់ធំ	17 595	14 284	100 565	13 307	12 050	5 674	30 503	7 187	6 010	3 325	14 963	3 452	13.2	23.6	23.1
កំពត	13 045	11 244	78 535	8 753	10 150	6 099	28 240	5 858	6 170	3 904	15 963	3 512	11.1	20.7	22.0
កណ្តាល	25 753	22 086	159 688	20 064	18 531	10 929	48 495	8 314	10 841	6 797	27 412	5 607	12.6	17.1	20.5
កែប	947	786	5 104	501	591	334	1 606	254	361	234	1 070	260	9.8	15.8	24.3
កោះកុង	3 014	2 193	16 689	3 313	1 996	760	5 136	1 587	1 096	394	2 610	849	19.9	30.9	32.5
ក្រចេះ	12 045	8 792	63 323	9 125	5 257	2 554	12 917	2 810	2 302	1 392	6 039	1 212	14.4	21.8	20.1
មណ្ឌលគិរី	2 947	1 929	14 576	3 133	1 298	465	3 212	1 147	561	203	1 386	512	21.5	35.7	36.9
ឧត្តរមានជ័យ	6 614	5 299	37 379	5 493	3 769	1 763	9 509	2 549	1 759	840	4 181	1 130	14.7	26.8	27.0
ប៉ៃលិន	1 870	1 529	10 316	1 584	1 303	691	3 210	664	613	325	1 479	394	15.4	20.7	26.6
ភ្នំពេញ	24 532	20 670	138 900	12 079	17 795	11 862	49 761	7 454	12 700	8 341	36 902	7 090	8.7	15.0	19.2
ព្រះសីហនុ	4 849	3 581	26 923	3 634	3 271	1 870	8 156	1 604	1 373	824	4 010	771	13.5	19.7	19.2
ព្រះវិហារ	6 589	4 286	37 343	10 762	3 906	1 500	9 828	3 266	1 893	850	4 393	1 261	28.8	33.2	28.7
ព្រៃវែង	23 414	19 240	149 003	20 719	17 992	10 678	47 242	8 519	9 600	5 570	22 950	4 323	13.9	18.0	18.8
ពោធិសាត់	11 674	9 059	69 224	10 800	7 278	3 304	18 276	4 577	3 646	1 772	8 797	2 263	15.6	25.0	25.7
រតនគិរី	8 716	4 560	40 979	11 967	3 219	767	7 645	3 752	1 355	482	3 102	1 202	29.2	49.1	38.7
សៀមរាប	27 835	23 168	164 652	23 092	18 797	9 778	49 012	11 198	9 963	4 868	26 246	7 029	14.0	22.8	26.8
ស្ទឹងត្រែង	4 668	2 810	25 807	6 931	1 920	665	4 719	1 543	963	482	2 233	612	26.9	32.7	27.4
ស្វាយរៀង	11 854	8 996	72 118	10 994	9 580	6 362	25 222	3 760	5 190	3 245	12 981	2 611	15.2	14.9	20.1
តាកែវ	18 208	16 741	118 349	9 671	16 465	10 252	46 704	8 295	11 221	7 056	29 080	6 186	8.2	17.8	21.3
ត្បូងឃ្មុំ	20 855	14 687	115 586	18 519	12 107	6 094	30 150	7 193	5 305	2 341	13 013	4 316	16.0	23.9	33.2
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>347 820</b>	<b>276 828</b>	<b>2040 257</b>	<b>278 862</b>	<b>233 936</b>	<b>130 822</b>	<b>610 261</b>	<b>123 293</b>	<b>125 901</b>	<b>73 708</b>	<b>321 145</b>	<b>70 774</b>	<b>13.7</b>	<b>20.2</b>	<b>22.0</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	60 429	49 457	339 526	35 899	44 121	27 540	120 483	21 578	34 508	21 685	96 109	20 243	10.6	17.9	21.1
- តំបន់ជនបទ	287 391	227 371	1700 731	242 963	189 815	103 282	489 778	101 715	91 393	52 023	225 036	50 531	14.3	20.8	22.5

**តារាងទី១៨ : ចំនួនសិស្សចូលរៀនថ្មី និង សិស្សតាមភូមិសិក្សា និង អាយុ (ស្រី)**

រាជធានី ខេត្ត	សិស្សថ្មីថ្នាក់ទី១		សិស្សបឋមសិក្សា		សិស្សថ្មីថ្នាក់ទី៧		សិស្សម.បឋមភូមិ		សិស្សថ្មីថ្នាក់ទី១០		សិស្សម.ទុតិយភូមិ		%សិស្សរួមសរុបក្នុង		
	សរុប	អាយុ៦ឆ្នាំ	សរុប	អាយុ១១ឆ្នាំ+	សរុប	អាយុ១២ឆ្នាំ	សរុប	អាយុ១៤ឆ្នាំ+	សរុប	អាយុ១៥ឆ្នាំ	សរុប	អាយុ១៧ឆ្នាំ+	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ
បន្ទាយមានជ័យ	8 336	6 928	46 855	5 129	5 616	3 678	14 245	1 953	2 810	2 072	6 787	1 018	10.9	13.7	15.0
បាត់ដំបង	14 627	11 513	82 096	10 138	9 171	5 364	23 034	4 101	4 427	2 705	11 089	2 427	12.3	17.8	21.9
កំពង់ចាម	11 072	8 424	67 395	8 667	8 372	5 184	22 561	3 517	5 039	3 530	12 651	1 813	12.9	15.6	14.3
កំពង់ឆ្នាំង	5 709	5 172	36 121	3 158	4 863	3 151	13 059	2 107	2 789	1 960	7 009	1 186	8.7	16.1	16.9
កំពង់ស្ពឺ	8 383	7 443	53 596	4 889	6 716	4 184	17 505	3 029	3 225	1 898	7 878	1 482	9.1	17.3	18.8
កំពង់ធំ	8 458	6 910	48 939	6 029	6 651	3 356	16 654	3 558	3 338	1 986	8 337	1 671	12.3	21.4	20.0
កំពត	6 090	5 331	37 379	3 722	5 160	3 301	14 436	2 632	3 207	2 165	8 231	1 510	10.0	18.2	18.3
កណ្តាល	12 472	10 738	75 273	7 995	9 454	6 060	25 225	3 611	6 075	4 105	15 170	2 675	10.6	14.3	17.6
កែប	469	389	2 523	239	301	175	793	106	193	128	572	122	9.5	13.4	21.3
កោះកុង	1 448	1 075	8 006	1 499	1 033	457	2 610	671	509	207	1 219	372	18.7	25.7	30.5
ក្រចេះ	5 838	4 367	30 637	4 126	2 799	1 492	6 892	1 286	1 283	835	3 261	528	13.5	18.7	16.2
មណ្ឌលគិរី	1 478	990	7 211	1 444	679	276	1 706	534	298	124	747	232	20.0	31.3	31.1
ឧត្តរមានជ័យ	3 119	2 571	17 940	2 392	1 877	958	4 773	1 099	931	476	2 150	496	13.3	23.0	23.1
ប៉ៃលិន	937	789	4 960	692	693	397	1 655	269	341	194	798	177	14.0	16.3	22.2
ភ្នំពេញ	11 435	9 918	66 114	4 819	8 887	6 189	24 849	3 156	6 501	4 486	18 562	3 172	7.3	12.7	17.1
ព្រះសីហនុ	2 353	1 776	13 117	1 574	1 677	1 043	4 094	666	752	491	2 075	308	12.0	16.3	14.8
ព្រះវិហារ	3 130	2 075	18 183	5 190	2 221	928	5 446	1 570	1 038	549	2 291	515	28.5	28.8	22.5
ព្រៃវែង	11 059	9 180	70 067	8 600	9 276	5 803	24 689	4 003	5 175	3 134	12 149	1 957	12.3	16.2	16.1
ពោធិ៍សាត់	5 692	4 438	33 569	5 186	3 877	1 931	9 702	2 153	2 000	1 054	4 712	1 085	15.4	22.2	23.0
រតនគិរី	3 969	2 193	19 760	5 605	1 578	423	3 741	1 573	637	259	1 447	428	28.4	42.0	29.6
សៀមរាប	13 169	11 214	79 415	9 903	10 004	5 585	26 447	5 330	5 795	2 972	14 608	3 630	12.5	20.2	24.8
ស្ទឹងត្រែង	2 203	1 311	12 648	3 424	1 038	407	2 490	691	487	255	1 120	254	27.1	27.8	22.7
ស្វាយរៀង	5 638	4 417	34 824	4 794	4 968	3 444	12 954	1 625	2 663	1 769	6 576	1 078	13.8	12.5	16.4
តាកែវ	8 614	8 019	56 317	3 958	8 262	5 531	23 432	3 561	5 826	3 844	14 939	2 801	7.0	15.2	18.7
ត្បូងឃ្មុំ	9 939	7 196	55 855	8 188	6 263	3 406	15 905	3 388	2 843	1 333	7 116	2 122	14.7	21.3	29.8
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>165 637</b>	<b>134 377</b>	<b>978 800</b>	<b>121 360</b>	<b>121 436</b>	<b>72 723</b>	<b>318 897</b>	<b>56 189</b>	<b>68 182</b>	<b>42 531</b>	<b>171 494</b>	<b>33 059</b>	<b>12.4</b>	<b>17.6</b>	<b>19.3</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	28 399	23 864	162 443	14 937	22 361	14 775	61 019	9 304	18 140	12 106	49 901	9 225	9.2	15.2	18.5
- តំបន់ជនបទ	137 238	110 513	816 357	106 423	99 075	57 948	257 878	46 885	50 042	30 425	121 593	23 834	13.0	18.2	19.6

**តារាងទី១៩ : បុគ្គលិកក្នុងសាលារៀន គិតតាមកម្រិតវប្បធម៌ និង ការបណ្តុះបណ្តាលគរុកោសល្យ**

រាជធានី ខេត្ត	កម្រិតវប្បធម៌បុគ្គលិកបង្រៀន						កម្រិតវប្បធម៌បុគ្គលិកមិនបង្រៀន						បុគ្គលិកបង្រៀនដែលមិនបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលគរុកោសល្យ					
	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	បរិញ្ញាបត្រ	អនុបណ្ឌិត	បណ្ឌិត	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	បរិញ្ញាបត្រ	អនុបណ្ឌិត	បណ្ឌិត	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	បរិញ្ញាបត្រ	អនុបណ្ឌិត	បណ្ឌិត
បន្ទាយមានជ័យ	49	779	2 697	1 188	51	0	14	204	393	232	42	0	0	0	10	1	0	0
បាត់ដំបង	79	1 132	3 450	2 146	145	5	41	352	735	599	78	3	2	13	22	10	0	0
កំពង់ចាម	127	1 713	3 043	914	38	0	59	531	893	186	29	0	6	17	34	5	0	0
កំពង់ឆ្នាំង	19	595	1 912	932	40	0	10	158	341	169	22	0	0	1	1	4	0	0
កំពង់ស្ពឺ	53	921	2 174	1 276	47	0	10	187	286	224	33	2	0	4	1	2	0	0
កំពង់ធំ	63	669	2 396	1 232	75	0	13	129	299	267	23	0	4	13	44	38	6	0
កំពត	101	828	2 642	1 125	51	0	14	178	447	260	39	0	0	5	9	4	0	0
កណ្តាល	130	1 438	3 424	2 111	143	0	40	349	625	383	85	0	4	7	26	35	2	0
កែប	0	21	273	158	3	0	0	5	47	37	3	0	0	0	0	5	0	0
កោះកុង	12	141	753	150	1	0	0	32	88	39	2	0	0	0	1	2	0	0
ក្រចេះ	74	657	1 606	233	3	0	12	130	178	32	3	0	2	19	10	0	0	0
មណ្ឌលគិរី	23	256	473	60	0	0	4	11	24	6	1	0	0	0	0	0	0	0
ឧត្តរមានជ័យ	85	276	967	189	9	0	24	69	174	26	9	0	0	3	6	0	0	0
ប៉ៃលិន	11	49	451	113	1	0	1	9	38	26	2	0	2	0	2	0	0	0
ភ្នំពេញ	238	1 875	4 126	3 183	428	2	35	192	369	310	129	3	4	5	4	7	1	0
ព្រះសីហនុ	24	196	944	386	27	0	3	20	119	67	6	0	0	0	1	2	0	0
ព្រះវិហារ	113	340	1 280	257	9	0	35	72	109	45	5	0	5	8	12	0	0	0
ព្រៃវែង	36	1 535	2 622	1 505	33	1	22	606	697	438	32	0	0	6	10	8	0	0
ពោធិ៍សាត់	53	665	1 818	585	35	0	8	201	299	87	15	0	0	1	4	1	0	0
រតនគិរី	77	226	805	164	3	0	16	22	53	26	6	0	0	1	0	0	0	0
សៀមរាប	69	626	3 786	1 350	112	1	26	205	893	270	52	0	0	1	20	22	0	0
ស្ទឹងត្រែង	59	342	769	82	2	0	11	40	80	18	3	0	0	2	6	0	0	0
ស្វាយរៀង	52	431	2 231	939	35	0	23	168	536	190	12	0	0	1	0	0	0	0
តាកែវ	58	846	3 671	1 847	63	0	28	283	962	397	26	0	0	3	18	8	1	0
ត្បូងឃ្មុំ	46	660	2 495	532	23	1	10	176	413	94	18	1	1	21	42	27	0	0
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>1 651</b>	<b>17 217</b>	<b>50 808</b>	<b>22 657</b>	<b>1 377</b>	<b>10</b>	<b>459</b>	<b>4 329</b>	<b>9 098</b>	<b>4 428</b>	<b>675</b>	<b>9</b>	<b>30</b>	<b>131</b>	<b>283</b>	<b>181</b>	<b>10</b>	<b>0</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	388	4 062	10 991	7 246	803	4	89	676	1 440	998	272	3	6	5	18	37	7	0
- តំបន់ជនបទ	1 263	13 155	39 817	15 411	574	6	370	3 653	7 658	3 430	403	6	24	126	265	144	3	0

**តារាងទី២០ : បុគ្គលិកក្នុងសាលារៀនដែលមានមុខងារដោយផ្សេងៗ**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួនសាលារៀនដែលមាន										ក្រុមកម្រិត	ក្រុមជាប់កិច្ច
	លេខាធិការ	បណ្ណារក្ស	គេហ-បច្ចេក	សិល្បៈ	កសិកម្ម	កីឡា	បច្ចេកវិទ្យា ICT	គណនេយ្យ	បន្ទប់ពិសោធន៍	យុវជន	សាលារៀន	សន្យា
បន្ទាយមានជ័យ	177	258	101	50	93	123	38	86	23	38	18	325
បាត់ដំបង	454	424	150	8	46	130	35	227	27	81	107	674
កំពង់ចាម	312	388	115	16	36	137	28	156	54	76	79	384
កំពង់ឆ្នាំង	111	145	98	4	58	95	12	103	9	142	5	0
កំពង់ស្ពឺ	206	216	70	13	104	286	43	472	9	399	26	35
កំពង់ធំ	136	258	76	36	51	96	11	104	16	44	39	764
កំពត	195	226	84	27	59	162	18	107	16	58	4	0
កណ្តាល	296	412	127	14	84	179	31	117	63	85	169	1 044
កែប	22	25	9	10	12	12	3	11	4	7	0	0
កោះកុង	63	52	15	1	6	34	11	50	7	18	6	36
ក្រចេះ	68	94	44	14	18	59	17	80	5	61	0	361
មណ្ឌលគិរី	12	10	12	6	5	23	8	20	4	9	1	3
ឧត្តរមានជ័យ	93	60	21	2	17	41	10	55	1	15	11	326
ប៉ៃលិន	14	22	10	5	9	16	4	11	7	16	0	13
ភ្នំពេញ	140	212	229	172	167	255	58	119	70	142	7	17
ព្រះសីហនុ	55	71	20	1	12	24	6	29	2	25	0	0
ព្រះវិហារ	108	63	30	11	24	52	8	174	12	33	11	218
ព្រៃវែង	461	334	112	31	128	207	51	269	49	158	113	166
ពោធិសាត់	98	140	51	7	54	100	16	195	6	96	14	281
រតនគិរី	32	32	11	0	13	21	9	26	5	16	14	299
សៀមរាប	288	450	71	7	65	95	35	134	8	79	71	1 878
ស្ទឹងត្រែង	69	46	37	6	23	31	8	53	11	20	4	92
ស្វាយរៀង	170	241	71	6	34	89	44	327	14	91	5	529
តាកែវ	333	400	121	53	83	249	36	159	63	118	58	183
ត្បូងឃ្មុំ	202	196	47	13	43	63	12	151	13	53	94	388
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>4 115</b>	<b>4 775</b>	<b>1 732</b>	<b>513</b>	<b>1 244</b>	<b>2 579</b>	<b>552</b>	<b>3 235</b>	<b>498</b>	<b>1 880</b>	<b>856</b>	<b>8 016</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	605	827	615	257	333	605	163	416	195	387	12	460
- តំបន់ជនបទ	3 510	3 948	1 117	256	911	1 974	389	2 819	303	1 493	844	7 556



**តារាងទី២១ : បុគ្គលិកបច្ច័យ គិតតាមកម្រិតវិជ្ជាជីវៈ និង ការបណ្តុះបណ្តាលគរុកោសល្យ**

រាជធានី ខេត្ត	កម្រិតវិជ្ជាជីវៈសម្រាប់មធ្យមសិក្សា						កម្រិតវិជ្ជាជីវៈសម្រាប់បឋមសិក្សា						កម្រិតវិជ្ជាជីវៈសម្រាប់មធ្យមសិក្សា						គរុកោសល្យ
	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	បរិញ្ញាបត្រ	អនុបណ្ឌិត	បណ្ឌិត	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	បរិញ្ញាបត្រ	អនុបណ្ឌិត	បណ្ឌិត	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	បរិញ្ញាបត្រ	អនុបណ្ឌិត	បណ្ឌិត	
បន្ទាយមានជ័យ	1	21	55	8	0	0	46	665	1 847	337	11	0	2	93	795	843	40	0	11
បាត់ដំបង	17	147	344	109	4	0	60	753	1 928	867	27	0	2	232	1 178	1 170	114	5	47
កំពង់ចាម	21	138	199	9	0	0	60	976	1 454	108	3	0	46	599	1 390	797	35	0	62
កំពង់ឆ្នាំង	2	64	75	11	0	0	11	302	1 215	249	2	0	6	229	622	672	38	0	6
កំពង់ស្ពឺ	14	93	149	14	0	0	28	586	1 301	302	8	0	11	242	724	960	39	0	7
កំពង់ធំ	7	64	189	27	0	0	48	422	1 435	508	12	0	8	183	772	697	63	0	99
កំពត	6	75	163	11	0	0	19	462	1 504	311	9	0	76	291	975	803	42	0	18
កណ្តាល	19	181	254	37	0	0	54	785	1 418	198	3	0	57	472	1 752	1 876	140	0	72
កែប	0	3	24	3	0	0	0	12	129	61	0	0	0	6	120	94	3	0	5
កោះកុង	1	11	19	0	0	0	11	115	473	16	0	0	0	15	261	134	1	0	3
ក្រចេះ	18	63	55	0	0	0	34	416	994	29	2	0	22	178	557	204	1	0	31
មណ្ឌលគិរី	0	14	16	0	0	0	23	242	294	4	0	0	0	0	163	56	0	0	0
ឧត្តរមានជ័យ	5	17	61	0	0	0	80	225	625	27	1	0	0	34	281	162	8	0	9
ប៉ៃលិន	0	4	26	3	0	0	11	43	208	30	1	0	0	2	217	80	0	0	4
ភ្នំពេញ	11	146	139	31	1	0	40	915	2 079	559	54	0	187	814	1 908	2 593	373	2	20
ព្រះសីហនុ	3	20	28	3	0	0	4	139	591	95	2	0	17	37	325	288	25	0	3
ព្រះវិហារ	14	16	43	0	0	0	92	295	782	34	0	0	7	29	455	223	9	0	25
ព្រៃវែង	10	193	230	53	0	0	26	902	1 392	440	2	0	0	440	1 000	1 012	31	1	24
ពោធិសាត់	4	65	86	5	0	0	28	434	969	139	2	0	21	166	763	441	33	0	6
រតនគិរី	5	12	46	3	0	0	72	208	476	20	0	0	0	6	283	141	3	0	1
សៀមរាប	2	76	327	15	1	0	54	343	2 470	220	24	0	13	207	989	1 115	87	1	43
ស្ទឹងត្រែង	5	7	29	0	0	0	54	233	483	9	1	0	0	102	257	73	1	0	8
ស្វាយរៀង	2	54	113	18	0	0	16	207	1 250	210	2	0	34	170	868	711	33	0	1
តាកែវ	11	111	274	32	1	0	47	473	1 972	395	7	0	0	262	1 425	1 420	55	0	29
ត្បូងឃ្មុំ	3	37	149	9	0	0	40	416	1 627	103	6	0	3	207	719	420	17	1	91
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>181</b>	<b>1 632</b>	<b>3 093</b>	<b>401</b>	<b>7</b>	<b>0</b>	<b>958</b>	<b>10 569</b>	<b>28 916</b>	<b>5 271</b>	<b>179</b>	<b>0</b>	<b>512</b>	<b>5 016</b>	<b>18 799</b>	<b>16 985</b>	<b>1 191</b>	<b>10</b>	<b>625</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	39	327	537	109	2	0	116	2 029	5 800	1 547	104	0	233	1 706	4 654	5 590	697	4	66
- តំបន់ជនបទ	142	1 305	2 556	292	5	0	842	8 540	23 116	3 724	75	0	279	3 310	14 145	11 395	494	6	559

**តារាងទី២២ : ស្ថានភាពអគារសិក្សា**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួនសរុប		អំពីស៊ីម៉ង់ត៍ - គដ្ឋ		អំពីឈើ		អំពីឫស្សី		អគារ		អគារដែលគ្មាន		
	អគារ	បន្ទប់	អគារ	បន្ទប់	អគារ	បន្ទប់	អគារ	បន្ទប់	ជួសជុលថ្មី	សាងសង់ថ្មី	កម្រាលល្អ	ដំបូលល្អ	ជញ្ជាំងល្អ
បន្ទាយមានជ័យ	1 235	5 435	950	4 554	280	874	5	7	40	129	231	192	220
បាត់ដំបង	1 897	7 611	1 435	6 150	451	1 439	11	22	75	153	358	296	493
កំពង់ចាម	1 631	6 584	1 552	6 345	78	238	1	1	77	66	269	146	183
កំពង់ឆ្នាំង	851	3 682	780	3 496	68	180	3	6	23	55	113	96	111
កំពង់ស្ពឺ	1 160	5 052	1 076	4 820	84	232	0	0	46	46	263	171	206
កំពង់ធំ	1 385	5 340	1 259	5 066	119	264	7	10	36	91	193	109	154
កំពត	1 010	4 519	965	4 392	43	121	2	6	26	55	173	125	131
កណ្តាល	1 681	7 592	1 640	7 487	40	102	1	3	76	76	295	191	414
កែប	87	443	87	443	0	0	0	0	4	7	13	6	8
កោះកុង	275	996	203	873	71	122	1	1	22	35	25	18	39
ក្រចេះ	653	2 537	443	1 990	207	544	3	3	16	37	133	100	207
មណ្ឌលគិរី	241	699	124	445	117	253	0	1	10	24	64	32	45
ឧត្តរមានជ័យ	436	1 951	328	1 672	98	259	10	20	11	43	62	38	70
ប៉ៃលិន	135	756	120	721	15	35	0	0	6	22	12	4	12
ភ្នំពេញ	1 159	5 926	1 145	5 898	14	28	0	0	82	31	203	143	147
ព្រះសីហនុ	267	1 389	256	1 363	11	26	0	0	1	14	13	7	12
ព្រះវិហារ	518	2 134	336	1 749	173	366	9	19	19	73	120	54	133
ព្រៃវែង	1 840	7 958	1 749	7 679	91	279	0	0	65	110	327	230	261
ពោធិសាត់	812	3 249	615	2 781	192	459	5	9	18	41	114	142	128
រតនគិរី	494	1 686	268	1 196	222	482	4	8	38	77	93	88	83
សៀមរាប	1 906	6 801	1 656	6 263	207	475	43	63	53	99	354	237	222
ស្ទឹងត្រែង	361	1 275	189	816	163	439	9	20	10	65	62	67	79
ស្វាយរៀង	935	4 156	894	4 057	38	92	3	7	31	46	191	83	135
តាកែវ	1 770	8 139	1 723	7 999	43	133	4	7	79	75	455	279	357
ត្បូងឃ្មុំ	1 085	4 948	1 022	4 774	56	151	7	23	45	59	252	155	172
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>23 824</b>	<b>100 858</b>	<b>20 815</b>	<b>93 029</b>	<b>2 881</b>	<b>7 593</b>	<b>128</b>	<b>236</b>	<b>909</b>	<b>1 529</b>	<b>4 388</b>	<b>3 009</b>	<b>4 022</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	3 534	17 480	3 260	16 669	270	805	4	6	172	222	588	434	434
- តំបន់ជនបទ	20 290	83 378	17 555	76 360	2 611	6 788	124	230	737	1 307	3 800	2 575	3 588

**តារាងទី២៣ : ស្ថានភាពបន្តបម្រុង និង អត្ថភាពនៃទីចាត់ការដោយឡែក និង បណ្ណាល័យ**

រាជធានី ខេត្ត	ចំនួន បន្តបម្រុង	ចំនួនបន្តបម្រុង			បន្តបម្រុងដែលគ្មាន			សាលារៀនដែលគ្មាន	
		នៅក្នុងវត្ត	ជួសជុលថ្មី	សាងសង់ថ្មី	កម្រាលល្អ	ដំបូលល្អ	ជញ្ជាំងល្អ	ទីចាត់ការ	បណ្ណាល័យ
បន្ទាយមានជ័យ	3 618	11	127	1 004	818	638	1 021	316	248
បាត់ដំបង	5 561	17	254	677	1 295	995	1 225	522	343
កំពង់ចាម	4 633	111	287	323	1 064	525	668	360	334
កំពង់ឆ្នាំង	2 443	7	63	438	427	396	394	229	153
កំពង់ស្ពឺ	3 288	11	164	203	1 036	670	778	336	231
កំពង់ធំ	3 583	20	121	463	700	372	369	375	335
កំពត	3 120	0	104	293	692	455	467	366	284
កណ្តាល	5 195	24	315	425	1 113	672	796	417	342
កែប	243	7	16	85	49	24	36	20	21
កោះកុង	754	0	104	173	75	51	104	46	49
ក្រចេះ	1 906	70	41	158	395	298	358	160	102
មណ្ឌលគិរី	559	2	24	133	165	75	180	19	17
ឧត្តរមានជ័យ	1 423	15	29	309	218	127	197	151	58
ប៉ៃលិន	392	0	28	209	56	13	32	41	27
ភ្នំពេញ	3 854	18	500	251	876	611	682	236	229
ព្រះសីហនុ	959	0	12	182	40	29	47	20	14
ព្រះវិហារ	1 549	1	57	426	363	132	289	107	81
ព្រៃវែង	5 547	29	217	718	1 259	814	959	563	350
ពោធិ៍សាត់	2 415	0	81	184	435	379	402	258	137
រតនគិរី	1 158	0	83	299	216	205	219	70	105
សៀមរាប	5 151	87	124	687	1 161	710	712	497	456
ស្ទឹងត្រែង	908	1	26	298	153	193	194	58	64
ស្វាយរៀង	2 839	7	107	259	685	289	487	209	168
តាកែវ	5 208	82	334	429	1 968	1 179	1 498	499	454
ត្បូងឃ្មុំ	3 499	32	201	486	959	580	633	290	208
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>69 805</b>	<b>552</b>	<b>3 419</b>	<b>9 112</b>	<b>16 218</b>	<b>10 432</b>	<b>12 747</b>	<b>6 165</b>	<b>4 810</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	11 615	84	837	2 204	2 378	1 671	1 839	788	684
- តំបន់ជនបទ	58 190	468	2 582	6 908	13 840	8 761	10 908	5 377	4 126

**តារាងទី២៤ : ផ្ទៃដីសាលារៀន និង សម្ភារៈកីឡា**

រាជធានី ខេត្ត	ផ្ទៃដីសាលារៀន (ម <sup>២</sup> )		ផ្ទៃក្រឡាបន្ទប់រៀន សម្រាប់សិស្សម្នាក់ៗ	សាលាមត្តេយ្យដែល មានសម្ភារៈកីឡា	សាលារៀនដែលមានទីធ្លាកីឡា សម្ភារៈកីឡា ក្រុម កីឡា							
	ផ្ទៃដី	ទីធ្លាកីឡា			បាល់ទះ	បាល់ទាត់	បាល់បោះ	ឡើងខ្សែពូរ	ចោលជុំដែក	លោកកម្ពស់	លោកចម្ងាយ	រត់ចម្ងាយ
បន្ទាយមានជ័យ	17 740	6 702	1.28	32	149	150	17	33	44	86	89	92
បាត់ដំបង	34 063	8 843	1.32	90	170	131	34	41	84	95	88	107
កំពង់ចាម	12 401	6 911	1.09	38	134	36	8	28	50	54	64	92
កំពង់ឆ្នាំង	24 577	10 167	1.12	35	131	84	21	43	65	150	156	142
កំពង់ស្ពឺ	20 846	8 458	1.20	69	279	208	27	36	59	223	224	214
កំពង់ធំ	17 120	11 062	2.85	53	141	88	15	22	78	131	125	130
កំពត	16 036	6 919	1.35	29	214	70	22	58	127	202	196	245
កណ្តាល	18 220	13 220	1.86	72	204	101	42	93	125	243	235	260
កែប	15 695	2 462	1.65	2	15	6	0	0	7	22	20	18
កោះកុង	12 105	5 045	1.46	13	33	29	2	4	10	16	16	17
ក្រចេះ	228 101	14 648	1.37	15	82	39	16	15	42	76	74	84
មណ្ឌលគិរី	18 259	6 676	1.21	2	36	20	7	4	12	17	17	15
ឧត្តរមានជ័យ	29 821	13 618	1.69	19	101	100	14	11	37	49	42	48
ប៉ៃលិន	23 079	4 329	1.10	9	18	18	4	0	9	14	13	11
ភ្នំពេញ	37 462	21 237	9.16	59	98	47	31	27	59	129	129	125
ព្រះសីហនុ	14 607	5 424	1.70	1	6	4	1	0	0	5	5	6
ព្រះវិហារ	22 838	5 461	1.27	14	71	59	8	10	24	36	34	33
ព្រៃវែង	37 034	4 733	1.31	45	259	134	20	45	70	107	116	157
ពោធិ៍សាត់	14 696	5 450	1.29	47	146	63	17	24	46	102	106	103
រតនគិរី	22 104	5 653	1.00	7	77	56	5	9	18	33	33	37
សៀមរាប	40 659	10 614	1.09	76	119	90	28	21	54	68	67	119
ស្ទឹងត្រែង	34 674	7 679	2.81	20	72	54	9	8	27	39	41	87
ស្វាយរៀង	14 434	7 462	1.34	2	136	83	8	40	47	58	63	72
តាកែវ	55 256	11 582	1.59	83	322	93	24	72	101	258	261	257
ត្បូងឃ្មុំ	16 207	9 720	1.13	45	97	66	9	15	31	42	45	55
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>33 677</b>	<b>9 155</b>	<b>1.99</b>	<b>877</b>	<b>3 110</b>	<b>1 829</b>	<b>389</b>	<b>659</b>	<b>1 226</b>	<b>2 255</b>	<b>2 259</b>	<b>2 526</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	38 440	13 474	4.38	174	301	199	106	77	191	337	335	336
- តំបន់ជនបទ	33 130	8 642	1.45	703	2 809	1 630	283	582	1 035	1 918	1 924	2 190

**តារាងទី២៥ : ការចូលរួមចំណែកពីសហគមន៍ និង ហិរញ្ញប្បទាន**

រាជធានី ខេត្ត	គណៈកម្មការទ្រទ្រង់សាលារៀន				គ្រូ ឧបត្ថម្ភដោយ សហគមន៍	ព្រះសង្ឃ ដែលបាន បង្រៀន	ប្រាក់ PB ជាដៀលសម្រាប់		ចំនួនសាលារៀនដែលបានទទួលមូលនិធិពី				
	មាន	ចំនួន អង្គប្រជុំ	សមាជិក	ស្រី			សិស្សម្នាក់ៗ	សាលារៀន នីមួយៗ	ប្រាក់ចំណូល សាលារៀន	សហគមន៍	រដ្ឋាភិបាល	បរទេស	អង្គការអន្តរជាតិ / ក្រៅរដ្ឋាភិបាល
			សរុប										
បន្ទាយមានជ័យ	604	523	5	1	5	4	38 788	9 892 169	36	84	28	15	178
បាត់ដំបង	1 074	1 040	5	1	0	2	31 295	6 807 302	32	95	47	29	615
កំពង់ចាម	598	515	6	1	4	0	25 137	6 545 420	17	57	31	15	487
កំពង់ឆ្នាំង	460	402	6	1	0	0	25 963	6 673 224	20	55	12	10	357
កំពង់ស្ពឺ	570	555	6	1	6	0	22 925	6 439 622	27	111	8	12	560
កំពង់ធំ	714	631	7	2	9	2	31 365	7 056 291	35	208	62	18	275
កំពត	571	540	7	1	2	0	28 301	6 821 777	8	54	17	18	185
កណ្តាល	714	626	6	2	12	0	21 210	8 441 224	7	21	19	1	259
កែប	44	44	6	2	0	0	24 614	3 876 508	0	0	1	0	18
កោះកុង	174	146	5	1	3	0	53 034	8 671 799	2	14	6	2	86
ក្រចេះ	373	336	5	2	11	0	31 824	7 335 562	6	22	4	4	97
មណ្ឌលគិរី	110	108	6	2	0	0	35 084	6 011 099	1	6	0	1	73
ឧត្តរមានជ័យ	317	295	5	1	0	0	41 073	5 984 109	11	31	10	11	129
ប៉ៃលិន	75	72	5	1	0	0	38 982	7 507 454	1	1	1	0	4
ភ្នំពេញ	319	316	8	2	0	0	26 427	16 117 881	16	92	9	6	80
ព្រះសីហនុ	79	62	6	1	2	0	28 715	10 101 734	0	1	2	0	0
ព្រះវិហារ	366	306	7	2	2	0	37 133	5 889 137	5	19	3	4	129
ព្រៃវែង	926	739	6	1	0	0	24 572	6 037 719	22	206	30	21	511
ពោធិសាត់	535	475	5	1	3	0	27 633	5 010 151	14	72	14	17	470
រតនគិរី	258	232	6	1	27	0	30 125	6 180 358	4	4	8	4	93
សៀមរាប	781	649	7	2	2	4	37 896	9 195 801	34	101	18	40	87
ស្ទឹងត្រែង	198	184	5	2	5	0	34 710	5 095 991	2	16	5	6	96
ស្វាយរៀង	349	335	9	1	25	0	26 413	6 740 568	15	173	17	25	250
តាកែវ	690	652	9	2	6	0	28 453	8 460 818	28	54	37	6	238
ត្បូងឃ្មុំ	658	631	5	1	0	0	26 111	6 191 142	6	22	16	3	409
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>11 557</b>	<b>10 414</b>	<b>6</b>	<b>1</b>	<b>124</b>	<b>12</b>	<b>28 983</b>	<b>7 352 875</b>	<b>349</b>	<b>1 519</b>	<b>405</b>	<b>268</b>	<b>5 686</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	1 194	1 099	7	2	8	0	31 305	13 448 029	49	185	41	27	487
- តំបន់ជនបទ	10 363	9 315	6	1	116	12	28 459	6 609 638	300	1 334	364	241	5 199

**តារាងទី២៦ : បុគ្គលិកអប់រំនៅមន្ទីរអប់រំរាជធានី ខេត្ត ការិយាល័យអប់រំក្រុង ស្រុក ខណ្ឌ និង សាលារៀន**

រាជធានី ខេត្ត	ប្រធានមន្ទីរអប់រំ រាជធានី ខេត្ត	មន្ទីរអប់រំរាជធានី ខេត្ត		ការិយាល័យអប់រំក្រុង ស្រុក ខណ្ឌ		បុគ្គលិកបង្រៀនក្នុងសាលារៀន		បុគ្គលិកមិនបង្រៀនក្នុងសាលារៀន		បុគ្គលិកសរុប	
		សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	លោក ឈូ ប៊ុនរៀង	90	25	128	32	4 782	2 440	888	210	5 888	2 707
បាត់ដំបង	លោក ងី សែត	121	31	178	46	6 946	4 165	1 811	672	9 056	4 914
កំពង់ចាម	លោក លី ម៉េងសាន	141	53	127	38	5 835	3 390	1 695	659	7 798	4 140
កំពង់ឆ្នាំង	លោក ស៊ឹម ប្រឹម	121	34	116	32	3 498	1 682	700	188	4 435	1 936
កំពង់ស្ពឺ	លោក ថន ថារិទ្ធ	96	27	108	21	4 471	1 957	742	129	5 417	2 134
កំពង់ធំ	លោក ជូ រុនធី	94	22	108	26	4 435	2 429	731	179	5 368	2 656
កំពត	លោក តាក ហាប់	105	13	119	21	4 747	2 325	938	189	5 909	2 548
កណ្តាល	លោក ចេង សំអ៊ុល	114	40	148	41	7 246	4 002	1 482	412	8 990	4 495
កែប	លោក ងួន ចិន្តសុជាតា	47	13	21	5	455	239	92	15	615	272
កោះកុង	លោក ង៉ែត ឡឿង	64	19	63	15	1 074	484	164	45	1 365	563
ក្រចេះ	លោក ឡាយ បូរី	69	22	72	17	2 550	1 585	367	122	3 058	1 746
មណ្ឌលគិរី	លោក ទឹម សង្វាត	5	0	21	3	812	380	46	9	884	392
ឧត្តរមានជ័យ	លោក ប៊ុច រតនា	51	12	61	9	1 525	679	302	65	1 939	765
ប៉ៃលិន	លោក តង់ ធារី	47	12	16	3	625	315	76	22	764	352
ភ្នំពេញ	លោក ហែម ស៊ីណារ៉ា	109	32	110	38	9 841	5 742	1 042	407	11 102	6 219
ព្រះសីហនុ	លោក កែវ ឡាយ	65	20	46	15	1 598	775	239	74	1 948	884
ព្រះវិហារ	លោក ចេង លីមហ៊ាន់	64	13	85	20	1 999	1 002	266	72	2 414	1 107
ព្រៃវែង	លោក ឈុន សុផល	104	39	154	43	5 736	2 709	1 800	455	7 794	3 246
ពោធិ៍សាត់	លោក លី សុគន្ធី	84	19	99	26	3 156	1 520	610	161	3 949	1 726
រតនគិរី	លោក ខាត សាម៉ាល់	50	11	50	5	1 275	590	123	30	1 498	636
សៀមរាប	លោក សយ ទិត្យារង្ស	127	33	165	46	5 950	3 699	1 446	536	7 688	4 314
ស្ទឹងត្រែង	លោក ហ៊ាង ប៊ុលី	60	17	60	23	1 217	657	169	58	1 506	755
ស្វាយរៀង	លោក ខៀវ សំអុល	115	21	118	22	3 688	1 394	929	208	4 850	1 645
តាកែវ	លោក ឡៅ រីទ្ធី	151	45	138	26	6 485	2 627	1 696	391	8 470	3 089
ត្បូងឃ្មុំ	លោក អ៊ុន ពៅសម្បត្តិ	87	28	82	19	3 757	2 023	712	223	4 638	2 293
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>		<b>2 181</b>	<b>601</b>	<b>2 393</b>	<b>592</b>	<b>93 703</b>	<b>48 810</b>	<b>19 066</b>	<b>5 531</b>	<b>117 343</b>	<b>55 534</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន		2 181	601	454	169	23 450	13 567	3 514	1 429	29 599	15 766
- តំបន់ជនបទ		0	0	1 939	423	70 253	35 243	15 552	4 102	87 744	39 768

**តារាងទី២៧ : ប្រជាជនដល់វ័យសិក្សា និង ផលធៀបតាមភេទ**

រាជធានី ខេត្ត	អាយុ៦ឆ្នាំ		អាយុ៦ - ១១ឆ្នាំ		អាយុ១២ - ១៤ឆ្នាំ		អាយុ១៥ - ១៧ឆ្នាំ		ផលធៀបតាមភេទរបស់ប្រជាជន			
	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	អាយុ៦ឆ្នាំ	អាយុ៦-១១ឆ្នាំ	អាយុ១២-១៤ឆ្នាំ	អាយុ១៥-១៧ឆ្នាំ
បន្ទាយមានជ័យ	16 173	7 904	101 699	49 377	57 480	27 744	61 254	29 621	104.6	106.0	107.2	106.8
បាត់ដំបង	24 311	11 719	154 535	74 612	89 662	43 376	97 015	46 642	107.4	107.1	106.7	108.0
កំពង់ចាម	18 910	9 211	120 953	58 932	68 377	33 110	70 976	33 758	105.3	105.2	106.5	110.2
កំពង់ឆ្នាំង	11 500	5 617	72 604	35 429	40 978	19 844	42 045	20 044	104.7	104.9	106.5	109.8
កំពង់ស្ពឺ	17 061	8 379	109 872	53 933	61 901	29 991	62 325	29 307	103.6	103.7	106.4	112.7
កំពង់ធំ	14 827	7 173	94 985	46 131	52 889	25 591	53 722	25 344	106.7	105.9	106.7	112.0
កំពត	12 743	6 168	83 878	40 591	48 519	23 399	49 309	23 446	106.6	106.6	107.4	110.3
កណ្តាល	22 520	10 906	140 142	67 708	81 146	39 038	90 113	43 028	106.5	107.0	107.9	109.4
កែប	1 056	504	6 985	3 327	4 066	1 933	4 212	1 996	109.5	109.9	110.3	111.0
កោះកុង	3 289	1 579	20 684	9 987	11 607	5 662	12 063	5 860	108.3	107.1	105.0	105.9
ក្រចេះ	8 974	4 402	55 226	27 197	28 911	14 197	28 370	13 609	103.9	103.1	103.6	108.5
មណ្ឌលគិរី	2 169	1 058	13 179	6 449	6 579	3 240	6 374	3 122	105.0	104.4	103.1	104.2
ឧត្តរមានជ័យ	6 022	2 917	38 242	18 446	20 816	10 026	21 258	10 262	106.4	107.3	107.6	107.2
ប៉ៃលិន	2 247	1 084	13 610	6 545	7 738	3 737	8 924	4 341	107.3	107.9	107.1	105.6
ភ្នំពេញ	27 021	13 004	152 776	72 726	89 652	44 223	113 118	59 993	107.8	110.1	102.7	88.6
ព្រះសីហនុ	5 009	2 419	31 616	15 252	18 869	9 143	21 225	10 307	107.1	107.3	106.4	105.9
ព្រះវិហារ	4 882	2 409	30 454	14 957	15 895	7 762	15 672	7 611	102.7	103.6	104.8	105.9
ព្រៃវែង	19 849	9 664	130 204	63 353	74 210	35 562	74 616	34 477	105.4	105.5	108.7	116.4
ពោធិសាត់	9 295	4 469	59 054	28 403	33 940	16 368	36 422	17 529	108.0	107.9	107.4	107.8
រតនគិរី	4 700	2 319	29 180	14 277	14 757	7 142	14 002	6 741	102.7	104.4	106.6	107.7
សៀមរាប	24 498	11 772	149 650	71 884	80 456	38 793	82 889	40 052	108.1	108.2	107.4	107.0
ស្ទឹងត្រែង	3 268	1 608	19 986	9 834	10 351	5 110	10 600	5 248	103.2	103.2	102.6	102.0
ស្វាយរៀង	9 433	4 660	61 793	30 398	36 286	17 401	38 364	17 606	102.4	103.3	108.5	117.9
តាកែវ	17 458	8 469	116 239	56 399	68 626	32 891	71 077	32 997	106.1	106.1	108.6	115.4
ត្បូងឃ្មុំ	15 398	7 467	98 489	47 763	55 677	26 833	57 793	27 353	106.2	106.2	107.5	111.3
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>302 613</b>	<b>146 881</b>	<b>1 906 035</b>	<b>923 910</b>	<b>1 079 388</b>	<b>522 116</b>	<b>1 143 738</b>	<b>550 294</b>	<b>106.0</b>	<b>106.3</b>	<b>106.7</b>	<b>107.8</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	63 215	30 480	380 669	182 628	217 414	105 694	247 303	124 084	107.4	108.4	105.7	99.3
- តំបន់ជនបទ	239 398	116 401	1 525 366	741 282	861 974	416 422	896 435	426 210	105.7	105.8	107.0	110.3

**សូចនាករអប់រំ**

**Education Indicators**



**តារាងទី១ : សូចនាករសាលារៀន**

សេចក្តីបរិយាយលំអិត	សិស្សតាមសាលារៀន	គ្រូតាមសាលារៀន	បុគ្គលិកតាមសាលារៀន	អគារតាមសាលារៀន	បន្ទប់តាមសាលារៀន	បន្ទប់រៀនតាមសាលារៀន	ថ្នាក់រៀនតាមសាលារៀន	ភាគរយសាលារៀនដែល			
								រៀន២វេន	នៅក្នុងវគ្គ	គ្មានទឹក	គ្មានបង្គន់
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	239.8	7.0	8.5	1.8	7.6	5.2	6.8	39.7	14.1	53.3	31.3
<b>ទីតាំងសាលារៀន</b>											
- តំបន់ទីប្រជុំជន	418.4	16.5	19.0	2.5	12.3	8.2	10.6	36.1	12.6	47.7	29.2
- តំបន់ជនបទ	218.4	5.9	7.2	1.7	7.0	4.9	6.3	40.1	14.3	54.0	31.5
<b>ប្រភេទសាលារៀន និងភូមិសិក្សា</b>											
- សាលាមគ្គុយ្យសិក្សា	50.6	1.2	1.3	0.3	1.4	1.5	1.7	0.0	17.6	72.0	80.8
- សាលាបឋមសិក្សា	282.3	6.3	8.0	2.3	9.1	6.1	8.6	67.7	13.8	41.1	7.8
- អនុវិទ្យាល័យ	262.8	11.8	14.1	2.1	9.0	5.6	5.9	17.2	9.4	60.5	8.7
- វិទ្យាល័យ	1 150.5	53.0	60.7	6.7	33.8	23.2	25.2	33.3	2.7	51.0	1.9
- មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ	350.9	16.5	19.3	1.5	6.4	7.2	7.7	12.3	6.7	71.7	34.6
- មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ	611.7	26.2	30.0	6.7	33.8	12.3	13.7	33.3	2.7	51.0	1.9
<b>លក្ខណៈសាលាបឋមសិក្សា</b>											
- កម្រង - សាលារៀនបង្គោល	507.9	11.2	14.3	3.4	14.7	9.6	13.2	76.6	12.6	31.7	3.2
- កម្រង- សាលារៀនសម្ព័ន្ធ	234.5	5.3	6.7	2.0	7.9	5.4	7.6	65.8	14.0	43.0	8.8
- សាលារៀនឧបសម្ព័ន្ធ	194.7	4.6	5.7	1.9	7.0	4.7	6.8	52.2	12.4	51.1	22.1
- សាលារៀននៅក្នុងវគ្គ	295.6	6.8	8.8	2.4	10.1	6.6	8.7	66.9	100.0	31.2	5.7
សាលារៀនជួបការលំបាក(គ្រប់ភូមិសិក្សា)	66.2	1.6	1.8	0.5	1.7	0.8	2.5	8.5	13.7	100.0	100.0

**តារាងទី២ : សូចនាករសាលារៀនតាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	សិស្សតាមសាលារៀន	គ្រូតាមសាលារៀន	បុគ្គលិកតាមសាលារៀន	អាគារតាមសាលារៀន	បន្ទប់តាមសាលារៀន	បន្ទប់រៀនតាមសាលារៀន	ថ្នាក់រៀនតាមសាលារៀន	ភាគរយនៃសាលារៀនដែល			
								រៀន២វេន	នៅក្នុងវត្ត	គ្មានទឹក	គ្មានបង្គន់
បន្ទាយមានជ័យ	186.5	5.8	6.9	1.5	6.6	4.4	5.6	34.8	2.7	69.4	39.5
បាត់ដំបង	223.7	6.1	7.7	1.7	6.7	4.9	6.6	50.3	8.3	63.2	24.8
កំពង់ចាម	275.8	7.3	9.4	2.0	8.2	5.8	7.3	41.3	17.0	57.8	37.3
កំពង់ឆ្នាំង	253.5	7.5	9.0	1.8	7.9	5.2	6.9	39.9	9.2	31.5	20.6
កំពង់ស្ពឺ	282.3	7.4	8.6	1.9	8.4	5.5	6.9	43.9	7.6	37.1	27.7
កំពង់ធំ	199.6	5.7	6.6	1.8	6.8	4.6	5.9	39.1	13.2	38.1	24.6
កំពត	213.5	7.8	9.4	1.7	7.4	5.1	6.1	31.4	47.7	29.3	27.6
កណ្តាល	336.0	9.7	11.7	2.2	10.1	6.9	8.8	46.3	28.1	52.5	28.1
កែប	173.8	9.1	10.9	1.7	8.9	4.9	5.4	18.0	22.0	46.0	38.0
កោះកុង	121.6	4.9	5.7	1.3	4.6	3.5	5.1	35.8	2.8	67.9	42.7
ក្រចេះ	206.2	6.1	7.0	1.6	6.1	4.6	6.5	46.4	16.5	63.2	28.0
មណ្ឌលគិរី	160.7	6.4	6.8	1.9	5.5	4.4	6.2	34.9	1.6	77.8	47.6
ឧត្តរមានជ័យ	152.9	4.3	5.1	1.2	5.4	4.0	5.4	30.4	2.0	69.0	27.7
ប៉ៃលិន	196.3	7.6	8.5	1.6	9.2	4.8	6.1	32.9	2.4	79.3	26.8
ភ្នំពេញ	628.9	26.2	28.9	3.1	15.8	10.3	14.9	44.7	22.6	34.8	27.1
ព្រះសីហនុ	265.9	10.2	11.8	1.7	8.9	6.1	7.6	44.2	12.8	96.8	34.6
ព្រះវិហារ	138.1	5.0	5.6	1.3	5.3	3.9	5.1	15.5	0.2	69.3	32.4
ព្រៃវែង	226.8	5.5	7.3	1.8	7.7	5.4	6.4	44.0	24.3	47.1	35.6
ពោធិ៍សាត់	194.9	5.9	7.0	1.5	6.1	4.5	6.0	40.6	2.0	56.8	32.8
រតនគិរី	178.7	4.2	4.6	1.6	5.6	3.8	5.6	49.8	7.9	65.7	27.1
សៀមរាប	249.2	5.6	6.9	1.8	6.4	4.8	6.5	39.7	6.2	57.4	41.5
ស្ទឹងត្រែង	155.8	5.6	6.4	1.7	5.8	4.2	6.2	47.2	1.8	67.4	18.8
ស្វាយរៀង	232.4	7.3	9.1	1.8	8.2	5.6	6.6	34.4	17.5	49.0	33.5
តាកែវ	263.9	8.3	10.5	2.3	10.4	6.7	7.4	25.1	27.2	37.3	25.1
ត្បូងឃ្មុំ	244.8	5.3	6.4	1.5	7.0	5.0	6.6	45.5	10.5	57.2	35.8
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>239.8</b>	<b>7.0</b>	<b>8.5</b>	<b>1.8</b>	<b>7.6</b>	<b>5.2</b>	<b>6.8</b>	<b>39.7</b>	<b>14.1</b>	<b>53.3</b>	<b>31.3</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	418.4	16.5	19.0	2.5	12.3	8.2	10.6	36.1	12.6	47.7	29.2
- តំបន់ជនបទ	218.4	5.9	7.2	1.7	7.0	4.9	6.3	40.1	14.3	54.0	31.5

**តារាងទី៣ : សូចនាករសាលាឯកសិក្សាតាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	សិស្សតាមសាលារៀន	គ្រូតាមសាលារៀន	បុគ្គលិកតាមសាលារៀន	អគារតាមសាលារៀន	បន្ទប់តាមសាលារៀន	បន្ទប់រៀនតាមសាលារៀន	ថ្នាក់រៀនតាមសាលារៀន	ភាគរយនៃសាលារៀនដែល			
								រៀន២ឆ្នាំ	នៅក្នុងវត្ត	គ្មានទឹក	គ្មានបង្គន់
បន្ទាយមានជ័យ	236.3	7.1	8.5	2.2	8.7	5.5	7.8	66.1	3.2	55.9	7.8
បាត់ដំបង	266.6	5.6	7.6	2.1	8.1	5.8	8.6	84.5	5.6	55.6	5.1
កំពង់ចាម	346.7	6.4	8.9	2.6	10.9	7.0	9.5	73.3	20.3	40.4	5.9
កំពង់ឆ្នាំង	267.2	6.4	8.0	2.1	8.1	5.4	8.0	62.9	8.6	22.3	2.5
កំពង់ស្ពឺ	354.2	7.1	8.6	2.5	10.4	6.8	9.3	73.2	9.3	15.7	0.6
កំពង់ធំ	206.5	5.0	5.9	2.0	7.1	4.9	6.8	62.0	9.0	28.7	8.6
កំពត	252.5	7.4	9.1	2.2	9.5	6.3	7.9	56.6	49.5	13.2	1.6
កណ្តាល	427.0	6.6	8.8	2.8	12.1	8.3	11.5	84.5	30.2	40.9	7.8
កែប	232.0	9.2	12.0	2.6	11.2	6.5	7.8	36.4	27.3	27.3	0.0
កោះកុង	137.9	5.1	5.9	1.6	5.8	4.2	6.6	55.4	1.7	62.8	23.1
ក្រចេះ	231.1	5.3	6.2	1.7	6.4	5.0	8.0	69.7	11.3	57.3	16.4
មណ្ឌលគិរី	163.8	6.3	6.7	2.0	6.0	4.8	7.3	47.2	1.1	73.0	41.6
ឧត្តរមានជ័យ	171.5	4.4	5.5	1.5	6.2	4.6	6.9	46.8	0.9	60.6	6.0
ប៉ៃលិន	214.9	6.1	6.9	2.0	8.5	5.2	7.4	50.0	2.1	79.2	4.2
ភ្នំពេញ	847.0	22.2	25.4	3.6	20.5	13.7	20.5	77.4	28.0	37.2	4.9
ព្រះសីហនុ	373.9	11.6	13.6	2.3	11.9	7.8	11.4	83.3	8.3	93.1	12.5
ព្រះវិហារ	163.8	5.3	6.1	1.7	6.1	4.7	6.8	24.6	0.4	62.7	16.2
ព្រៃវែង	273.9	5.1	7.3	2.4	9.6	6.3	8.3	79.4	25.7	26.1	5.1
ពោធិសាត់	227.0	5.2	6.5	2.0	7.4	5.1	7.6	68.5	2.0	53.1	9.2
រតនគិរី	186.3	3.5	3.9	1.8	5.3	4.0	6.3	63.6	2.3	60.5	15.5
សៀមរាប	327.3	6.2	8.2	2.7	9.3	6.3	9.0	73.8	4.6	31.0	3.2
ស្ទឹងត្រែង	169.8	4.9	5.6	1.8	5.8	4.6	7.5	65.1	0.7	65.8	11.8
ស្វាយរៀង	275.3	6.4	8.5	2.5	10.1	6.8	8.5	61.5	23.3	22.1	0.8
តាកែវ	309.8	7.6	10.1	3.0	13.4	8.0	9.4	50.0	31.4	24.3	5.8
ត្បូងឃ្មុំ	289.7	5.5	6.7	2.0	8.6	5.7	8.3	75.4	11.5	45.6	16.0
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>282.3</b>	<b>6.3</b>	<b>8.0</b>	<b>2.3</b>	<b>9.1</b>	<b>6.1</b>	<b>8.6</b>	<b>67.7</b>	<b>13.8</b>	<b>41.1</b>	<b>7.8</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	503.0	14.2	16.9	3.0	14.2	9.6	13.6	63.1	13.6	41.8	4.7
- តំបន់ជនបទ	259.5	5.5	7.1	2.2	8.6	5.8	8.1	68.2	13.8	41.0	8.1

**តារាងទី៤ : សូចនាករសេវាមធ្យមសិក្សាតាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	សិស្សតាមសាលារៀន	គ្រូតាមសាលារៀន	បុគ្គលិកតាមសាលារៀន	អគារតាមសាលារៀន	បន្ទប់តាមសាលារៀន	បន្ទប់រៀនតាមសាលារៀន	ថ្នាក់រៀនតាមសាលារៀន	ភាគរយនៃសាលារៀនដែល			
								រៀន២វេន	នៅក្នុងវត្ត	គ្មានទឹក	គ្មានបង្គន់
បន្ទាយមានជ័យ	465.1	21.3	25.0	2.9	17.5	9.9	10.0	16.7	1.2	61.9	2.4
បាត់ដំបង	516.4	22.1	26.3	3.5	14.8	10.2	10.8	21.3	1.6	72.1	4.9
កំពង់ចាម	524.9	23.3	28.5	4.3	16.5	11.4	12.0	26.8	9.8	56.1	6.5
កំពង់ឆ្នាំង	486.3	20.6	24.0	3.1	15.5	9.4	10.1	14.5	10.5	36.8	1.3
កំពង់ស្ពឺ	520.7	20.8	23.7	2.8	13.8	9.2	10.1	37.9	3.2	54.7	3.2
កំពង់ធំ	499.6	18.9	22.3	3.2	15.1	10.2	10.7	4.4	2.2	49.5	7.7
កំពត	442.0	21.9	26.0	3.0	13.7	9.2	9.9	15.0	29.0	39.0	3.0
កណ្តាល	542.2	30.7	35.1	3.5	18.2	11.6	12.5	20.7	13.6	54.3	7.1
កែប	446.0	37.2	42.3	4.5	27.5	11.8	11.8	16.7	0.0	100.0	0.0
កោះកុង	242.1	13.4	15.2	1.8	8.0	5.7	7.3	34.4	0.0	65.6	28.1
ក្រចេះ	351.0	17.8	19.9	2.3	11.9	7.9	7.8	5.6	13.0	68.5	13.0
មណ្ឌលគិរី	328.4	15.6	16.6	4.3	10.6	7.1	7.3	14.3	0.0	78.6	21.4
ឧត្តរមានជ័យ	360.3	12.8	14.5	2.1	12.8	7.7	8.0	18.4	0.0	78.9	13.2
ប៉ៃលិន	521.0	33.2	37.2	3.7	34.2	11.7	11.7	33.3	0.0	100.0	11.1
ភ្នំពេញ	1 313.1	88.9	96.2	6.5	31.8	20.8	29.8	62.1	7.6	33.3	1.5
ព្រះសីហនុ	450.6	25.5	28.9	2.7	15.5	12.4	10.6	33.3	7.4	100.0	11.1
ព្រះវិហារ	222.2	11.3	12.3	1.7	10.5	5.5	5.6	9.4	0.0	85.9	17.2
ព្រៃវែង	570.7	20.2	24.9	4.1	17.8	13.0	12.5	18.7	10.6	47.2	5.7
ពោធិសាត់	458.9	24.1	27.6	3.1	15.5	10.3	10.7	15.3	1.7	62.7	1.7
រតនគិរី	429.9	17.3	19.0	2.4	14.5	8.0	8.8	44.0	4.0	76.0	8.0
សៀមរាប	622.0	20.0	23.4	3.8	14.7	10.9	12.6	43.8	3.3	58.7	9.9
ស្ទឹងត្រែង	224.3	14.0	15.7	1.9	8.2	5.7	5.8	12.9	0.0	77.4	19.4
ស្វាយរៀង	516.3	24.5	29.6	3.5	17.0	11.0	11.7	18.9	1.4	31.1	2.7
តាកែវ	642.2	26.8	32.8	4.4	21.3	14.8	15.1	4.2	13.6	60.2	3.4
ត្បូងឃ្មុំ	546.4	17.3	20.0	3.2	17.3	11.1	11.3	24.1	6.3	65.8	6.3
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>525.9</b>	<b>24.0</b>	<b>27.9</b>	<b>3.4</b>	<b>16.3</b>	<b>10.8</b>	<b>11.6</b>	<b>22.0</b>	<b>7.4</b>	<b>57.7</b>	<b>6.7</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	941.7	56.0	62.6	5.1	29.1	18.3	21.2	38.3	3.9	46.1	3.0
- តំបន់ជនបទ	463.9	19.2	22.7	3.2	14.4	9.7	10.2	19.5	7.9	59.4	7.3

**តារាងទី៥ : សូចនាករសិស្ស និង បុគ្គលិក**

សេចក្តីបរិយាយលំអិត	ផលធៀបសិស្សគ្រូ	ផលធៀបសិស្សបុគ្គលិក	ផលធៀបសិស្សថ្នាក់រៀន	ផលធៀបសិស្សបន្ទប់រៀន	ផលធៀបថ្នាក់រៀនបន្ទប់រៀន	ផ្ទៃបន្ទប់រៀន(ម <sup>២</sup> )សម្រាប់សិស្សម្នាក់ៗ	ភាគរយនៃ		ភាគរយនៃស្ត្រីក្នុងចំណោម	
							បុគ្គលិកមិនបង្រៀន	បុគ្គលិកស្រី	បុគ្គលិកបង្រៀន	បុគ្គលិកមិនបង្រៀន
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	34.0	28.3	35.5	45.7	1.3	2.0	16.9	48.2	52.1	29.0
<b>ទីតាំងសាលារៀន</b>										
- តំបន់ទីប្រជុំជន	25.4	22.1	39.3	51.2	1.3	4.4	13.0	55.6	57.9	40.7
- តំបន់ជនបទ	36.9	30.2	34.7	44.6	1.3	1.4	18.1	45.9	50.2	26.4
<b>ប្រភេទសាលារៀន និងភូមិសិក្សា</b>										
- សាលាមគ្គុយ្យសិក្សា	40.8	39.1	30.5	34.6	1.1	3.6	4.0	95.4	95.4	94.6
- សាលាបឋមសិក្សា	44.5	35.3	32.8	46.0	1.4	1.3	20.7	51.3	57.0	29.5
- អនុវិទ្យាល័យ	22.3	18.7	44.5	47.1	1.1	1.5	16.1	40.8	44.2	23.1
- វិទ្យាល័យ	21.7	18.9	45.7	49.6	1.1	4.0	12.7	38.4	39.9	28.1
- មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ	21.2	18.1	45.6	48.5	1.1	1.5	14.5	42.6	45.6	25.2
- មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ	23.3	20.4	44.7	49.6	1.1	4.0	12.6	32.0	32.6	28.0
<b>លក្ខណៈសាលាបឋមសិក្សា</b>										
- កម្រង - សាលារៀនបង្គោល	45.5	35.6	38.5	52.9	1.4	1.3	21.7	56.9	63.7	32.2
- កម្រង- សាលារៀនសម្ព័ន្ធ	44.1	35.2	30.7	43.3	1.4	1.4	20.3	48.8	54.0	28.2
- សាលារៀនឧបសម្ព័ន្ធ	42.4	34.1	28.8	41.1	1.4	1.6	19.7	50.1	53.8	34.9
- សាលារៀននៅក្នុងវត្ត	43.7	33.8	33.9	44.5	1.3	1.3	22.7	48.9	54.8	28.7
សាលារៀនជួបការលំបាក(គ្រប់ភូមិសិក្សា)	40.4	37.4	26.6	86.8	3.3	1.8	7.5	60.4	62.6	33.3

**តារាងទី៦ : សូចនាករសិស្ស និង បុគ្គលិកតាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	ផលធៀបសិស្សក្រ	ផលធៀបសិស្សបុគ្គលិក	ផលធៀបសិស្សថ្នាក់រៀន	ផលធៀបសិស្សបន្ទប់រៀន	ផលធៀបថ្នាក់រៀនបន្ទប់រៀន	ផ្ទៃបន្ទប់រៀន(ម <sup>២</sup> )សម្រាប់សិស្សម្នាក់ៗ	ភាគរយនៃសិស្សសរុបក្នុង				ភាគរយនៃ	
							មធ្យមសិក្សា	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	បុគ្គលិកមិនបង្រៀន	បុគ្គលិកស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	31.9	26.9	33.2	42.2	1.3	1.3	10.9	63.5	17.5	8.1	15.7	46.7
បាត់ដំបង	36.5	28.9	33.8	45.6	1.3	1.3	7.4	67.7	17.1	7.7	20.7	55.2
កំពង់ចាម	38.0	29.4	37.9	47.9	1.3	1.1	7.1	63.8	19.0	10.1	22.5	53.8
កំពង់ឆ្នាំង	33.8	28.1	36.7	48.4	1.3	1.1	5.9	62.9	20.6	10.6	16.7	44.5
កំពង់ស្ពឺ	38.1	32.7	40.9	51.8	1.3	1.2	5.8	65.1	20.0	9.1	14.2	40.0
កំពង់ធំ	35.2	30.2	34.0	43.6	1.3	2.8	6.5	64.4	19.5	9.6	14.2	50.5
កំពត	27.3	22.8	35.1	41.6	1.2	1.4	5.4	60.5	21.8	12.3	16.5	44.2
កណ្តាល	34.7	28.8	38.4	48.4	1.3	1.9	6.3	63.5	19.3	10.9	17.0	50.6
កែប	19.1	15.9	31.9	35.8	1.1	1.6	10.5	58.7	18.5	12.3	16.8	46.4
កោះកុង	24.7	21.4	23.8	35.2	1.5	1.5	7.8	62.9	19.4	9.8	13.2	42.7
ក្រចេះ	33.8	29.5	31.5	45.2	1.4	1.4	4.5	73.5	15.0	7.0	12.6	58.5
មណ្ឌលគិរី	24.9	23.6	25.9	36.2	1.4	1.2	5.3	72.0	15.9	6.8	5.4	45.3
ឧត្តរមានជ័យ	35.9	30.0	28.3	38.5	1.4	1.7	6.7	68.3	17.4	7.6	16.5	40.7
ប៉ៃលិន	25.8	23.0	32.1	41.1	1.3	1.1	6.8	64.1	19.9	9.2	10.8	48.1
ភ្នំពេញ	24.0	21.7	42.2	61.4	1.5	9.2	4.6	58.7	21.0	15.6	9.6	56.5
ព្រះសីហនុ	26.0	22.6	34.9	43.3	1.2	1.7	5.8	64.9	19.7	9.7	13.0	46.2
ព្រះវិហារ	27.7	24.5	27.2	35.8	1.3	1.3	6.9	67.4	17.7	7.9	11.7	47.4
ព្រៃវែង	40.9	31.1	35.5	42.3	1.2	1.3	6.6	63.5	20.1	9.8	23.9	42.0
ពោធិសាត់	33.2	27.8	32.6	43.3	1.3	1.3	8.0	66.1	17.5	8.4	16.2	44.6
រតនគិរី	42.5	38.7	31.8	46.8	1.5	1.0	4.5	75.7	14.1	5.7	8.8	44.3
សៀមរាប	44.7	36.0	38.4	51.6	1.3	1.1	9.8	61.9	18.4	9.9	19.6	57.3
ស្ទឹងត្រែង	27.9	24.5	25.0	37.4	1.5	2.8	3.6	76.0	13.9	6.6	12.2	51.6
ស្វាយរៀង	32.0	25.6	35.3	41.6	1.2	1.3	6.6	61.1	21.4	11.0	20.1	34.7
តាកែវ	31.8	25.2	35.7	39.6	1.1	1.6	5.9	57.4	22.6	14.1	20.7	36.9
ត្បូងឃ្មុំ	45.8	38.5	37.1	49.2	1.3	1.1	7.8	67.2	17.5	7.6	15.9	50.3
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>34.0</b>	<b>28.3</b>	<b>35.5</b>	<b>45.7</b>	<b>1.3</b>	<b>2.0</b>	<b>6.8</b>	<b>64.0</b>	<b>19.1</b>	<b>10.1</b>	<b>16.9</b>	<b>48.2</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	25.4	22.1	39.3	51.2	1.3	4.4	6.5	57.1	20.3	16.2	13.0	55.6
- តំបន់ជនបទ	36.9	30.2	34.7	44.6	1.3	1.4	6.9	65.6	18.9	8.7	18.1	45.9

**តារាងទី៧ : សូចនាករសិស្ស និង បុគ្គលិកនៅបឋមសិក្សាតាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	ផលធៀបសិស្សគ្រូ	ផលធៀបសិស្សបុគ្គលិក	ផលធៀបសិស្សថ្នាក់រៀន	ផលធៀបសិស្សបន្ទប់រៀន	ផលធៀបថ្នាក់រៀនបន្ទប់រៀន	ផ្ទៃបន្ទប់រៀន(ម <sup>២</sup> )សម្រាប់សិស្សម្នាក់ៗ	ភាគរយនៃ		ភាគរយនៃស្ត្រីក្នុងចំណោម	
							បុគ្គលិកមិនបង្រៀន	បុគ្គលិកស្រី	បុគ្គលិកបង្រៀន	បុគ្គលិកមិនបង្រៀន
បន្ទាយមានជ័យ	33.3	27.9	30.2	42.6	1.4	1.3	16.0	50.3	56.6	17.6
បាត់ដំបង	47.3	35.0	31.0	45.6	1.5	1.3	26.0	57.1	63.9	38.0
កំពង់ចាម	54.4	38.9	36.6	49.5	1.4	1.1	28.5	56.9	63.7	39.6
កំពង់ឆ្នាំង	41.8	33.6	33.2	49.2	1.5	1.1	19.6	45.1	50.0	24.9
កំពង់ស្ពឺ	49.8	41.3	38.2	52.1	1.4	1.2	17.2	40.9	45.8	17.1
កំពង់ធំ	41.5	35.3	30.4	42.0	1.4	1.3	14.9	52.2	56.4	28.3
កំពត	34.1	27.7	32.0	40.4	1.3	1.4	18.6	45.1	51.1	18.6
កណ្តាល	65.0	48.3	37.2	51.5	1.4	1.9	25.6	54.7	63.3	29.6
កែប	25.3	19.4	29.8	35.9	1.2	1.7	23.2	47.1	56.9	14.8
កោះកុង	27.1	23.2	20.9	32.6	1.6	1.6	14.3	47.4	49.9	32.0
ក្រចេះ	43.6	37.2	29.1	46.2	1.6	1.3	14.6	62.1	66.5	36.5
មណ្ឌលគិរី	25.9	24.5	22.4	34.1	1.5	1.2	5.4	47.2	48.5	25.0
ឧត្តរមានជ័យ	39.1	31.3	24.9	37.1	1.5	1.5	19.8	40.9	45.4	22.9
ប៉ៃលិន	35.2	31.2	28.9	41.1	1.4	1.0	11.5	52.9	55.6	31.6
ភ្នំពេញ	38.1	33.3	41.3	62.0	1.5	1.4	12.5	71.1	75.1	43.5
ព្រះសីហនុ	32.3	27.4	32.8	48.2	1.5	1.5	15.1	52.3	55.7	33.1
ព្រះវិហារ	31.0	26.7	24.3	35.0	1.4	1.3	14.0	49.5	53.6	24.5
ព្រៃវែង	53.9	37.5	32.9	43.3	1.3	1.3	30.5	42.1	48.8	26.8
ពោធិ៍សាត់	44.0	35.2	29.9	44.6	1.5	1.2	20.1	48.2	53.5	27.3
រតនគិរី	52.8	47.9	29.4	46.7	1.6	1.0	9.3	43.3	45.7	20.0
សៀមរាប	52.9	40.0	36.4	51.8	1.4	1.1	24.5	61.3	69.5	36.1
ស្ទឹងត្រែង	34.8	30.3	22.6	37.1	1.6	2.9	13.0	56.9	59.7	37.8
ស្វាយរៀង	42.8	32.2	32.4	40.5	1.3	1.4	24.7	36.0	40.8	21.3
តាកែវ	40.9	30.6	33.1	38.8	1.2	1.6	25.2	38.3	43.5	23.0
ត្បូងឃ្មុំ	52.7	43.0	35.0	50.9	1.5	1.1	18.5	53.7	58.6	31.8
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>44.5</b>	<b>35.3</b>	<b>32.8</b>	<b>46.0</b>	<b>1.4</b>	<b>1.3</b>	<b>20.7</b>	<b>51.3</b>	<b>57.0</b>	<b>29.5</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	35.5	29.7	37.0	52.2	1.4	1.3	16.4	65.9	70.4	42.6
- តំបន់ជនបទ	46.9	36.7	32.1	44.9	1.4	1.3	21.8	47.7	53.4	27.1

**តារាងទី៨ : សូចនាករសិស្ស និង បុគ្គលិកនៅមធ្យមសិក្សាសាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	ផលធៀបសិស្សគ្រូ	ផលធៀបសិស្សបុគ្គលិក	ផលធៀបសិស្សថ្នាក់រៀន	ផលធៀបសិស្សបន្ទប់រៀន	ផលធៀបថ្នាក់រៀនបន្ទប់រៀន	ផ្ទៃបន្ទប់រៀន(ម <sup>២</sup> )សម្រាប់សិស្សម្នាក់ៗ	ភាគរយនៃ		ភាគរយនៃស្ត្រីក្នុងចំណោម	
							បុគ្គលិកមិនបង្រៀន	បុគ្គលិកស្រី	បុគ្គលិកបង្រៀន	បុគ្គលិកមិនបង្រៀន
បន្ទាយមានជ័យ	21.9	18.6	46.3	47.1	1.0	1.1	15.0	38.2	39.6	29.9
បាត់ដំបង	23.3	19.6	47.7	50.5	1.1	1.3	16.0	44.6	46.9	32.7
កំពង់ចាម	22.5	18.4	43.7	46.0	1.1	1.0	18.3	46.1	48.2	36.7
កំពង់ឆ្នាំង	23.6	20.3	48.3	51.5	1.1	1.0	13.9	38.9	40.9	26.8
កំពង់ស្ពឺ	25.0	22.0	51.4	56.8	1.1	1.1	12.1	32.3	34.7	15.4
កំពង់ធំ	26.4	22.4	46.6	48.9	1.1	1.2	15.0	41.3	45.3	18.2
កំពត	20.2	17.0	44.7	47.9	1.1	1.1	15.7	38.0	41.1	21.3
កណ្តាល	17.7	15.5	43.2	46.9	1.1	1.3	12.4	43.1	46.1	22.6
កែប	12.0	10.5	37.7	37.7	1.0	1.5	12.2	39.4	42.2	19.4
កោះកុង	18.1	15.9	33.4	42.8	1.3	0.8	12.1	32.6	34.8	16.9
ក្រចេះ	19.7	17.6	44.8	44.4	1.0	1.6	10.5	47.8	50.7	23.0
មណ្ឌលគិរី	21.0	19.7	45.1	46.0	1.0	1.2	6.0	33.9	35.6	7.1
ឧត្តរមានជ័យ	28.2	24.9	44.9	46.7	1.0	1.2	11.8	32.0	34.2	15.4
ប៉ៃលិន	15.7	14.0	44.7	44.7	1.0	1.2	10.7	38.5	40.5	22.2
ភ្នំពេញ	14.8	13.6	44.1	63.3	1.4	22.8	7.6	44.5	45.6	30.3
ព្រះសីហនុ	17.7	15.6	42.4	36.2	0.9	1.7	11.6	33.6	34.5	26.7
ព្រះវិហារ	19.7	18.0	39.9	40.5	1.0	1.1	8.5	39.0	39.7	31.3
ព្រៃវែង	28.2	22.9	45.7	43.9	1.0	1.2	18.9	33.6	36.6	20.6
ពោធិ៍សាត់	19.0	16.7	42.9	44.4	1.0	1.3	12.4	34.6	36.7	20.3
រតនគិរី	24.8	22.7	49.1	53.7	1.1	0.8	8.6	39.2	40.2	29.3
សៀមរាប	31.1	26.6	49.3	57.0	1.2	0.9	14.6	45.2	46.8	36.2
ស្ទឹងត្រែង	16.1	14.3	38.8	39.3	1.0	1.8	11.1	37.8	39.7	22.2
ស្វាយរៀង	21.0	17.5	44.2	47.1	1.1	1.2	17.0	28.2	29.1	23.6
តាកែវ	24.0	19.6	42.5	43.4	1.0	1.5	18.4	29.3	30.9	22.3
ត្បូងឃ្មុំ	31.6	27.3	48.4	49.0	1.0	1.1	13.5	38.9	40.3	30.0
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	21.9	18.9	45.3	48.7	1.1	3.1	13.9	39.2	41.4	26.0
- តំបន់ទីប្រជុំជន	16.8	15.0	44.3	51.5	1.2	9.8	10.6	44.2	45.3	34.4
- តំបន់ជនបទ	24.1	20.4	45.6	47.9	1.1	1.2	15.2	37.2	39.7	23.6



### តារាងទី៩ : សូចនាករសិស្សតាមរាជធានី ខេត្ត

រាជធានី ខេត្ត	%នៃសិស្សរៀនក្រៅថ្នាក់(សរុប)			%សិស្សលើសអាយុ(សរុប)			%នៃសិស្សរៀនក្រៅថ្នាក់ (ស្រី)			%សិស្សលើសអាយុ (ស្រី)		
	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ
បន្ទាយមានជ័យ	3.4	2.1	1.8	12.1	16.5	17.9	2.4	1.0	1.4	10.9	13.7	15.0
បាត់ដំបង	6.1	3.1	2.1	13.6	20.4	23.7	4.6	1.9	1.7	12.3	17.8	21.9
កំពង់ចាម	9.0	3.1	2.4	14.7	17.3	16.4	6.8	1.8	1.7	12.9	15.6	14.3
កំពង់ឆ្នាំង	5.8	2.1	1.9	9.7	18.1	19.1	4.0	1.0	1.5	8.7	16.1	16.9
កំពង់ស្ពឺ	4.8	1.4	0.7	10.2	20.0	21.0	3.7	0.7	0.4	9.1	17.3	18.8
កំពង់ធំ	7.3	2.7	1.0	13.2	23.6	23.1	5.6	1.7	0.7	12.3	21.4	20.0
កំពត	4.2	2.5	1.2	11.1	20.7	22.0	3.0	1.2	0.9	10.0	18.2	18.3
កណ្តាល	7.9	2.6	2.2	12.6	17.1	20.5	6.0	1.5	1.6	10.6	14.3	17.6
កែប	5.2	3.2	0.9	9.8	15.8	24.3	4.0	2.1	0.5	9.5	13.4	21.3
កោះកុង	3.8	1.7	0.8	19.9	30.9	32.5	3.0	1.0	0.7	18.7	25.7	30.5
ក្រចេះ	7.9	2.0	1.8	14.4	21.8	20.1	6.2	1.2	1.3	13.5	18.7	16.2
មណ្ឌលគិរី	4.7	2.9	0.8	21.5	35.7	36.9	3.7	1.4	0.4	20.0	31.3	31.1
ឧត្តរមានជ័យ	8.0	3.2	1.1	14.7	26.8	27.0	6.0	2.1	0.6	13.3	23.0	23.1
ប៉ៃលិន	6.2	4.5	3.5	15.4	20.7	26.6	4.0	3.0	1.6	14.0	16.3	22.2
ភ្នំពេញ	2.8	2.9	3.3	8.7	15.0	19.2	1.9	1.8	2.6	7.3	12.7	17.1
ព្រះសីហនុ	3.1	3.6	1.2	13.5	19.7	19.2	2.3	1.9	0.7	12.0	16.3	14.8
ព្រះវិហារ	8.3	1.3	0.4	28.8	33.2	28.7	6.9	0.8	0.2	28.5	28.8	22.5
ព្រៃវែង	6.8	0.9	1.3	13.9	18.0	18.8	5.1	0.5	1.1	12.3	16.2	16.1
ពោធិសាត់	7.7	1.9	1.7	15.6	25.0	25.7	6.2	1.1	1.3	15.4	22.2	23.0
រតនគិរី	4.3	1.4	0.1	29.2	49.1	38.7	3.6	1.0	0.0	28.4	42.0	29.6
សៀមរាប	7.3	3.8	2.0	14.0	22.8	26.8	5.3	2.3	1.5	12.5	20.2	24.8
ស្ទឹងត្រែង	10.5	0.7	0.4	26.9	32.7	27.4	9.4	0.4	0.4	27.1	27.8	22.7
ស្វាយរៀង	4.2	2.4	0.9	15.2	14.9	20.1	3.0	1.2	0.7	13.8	12.5	16.4
តាកែវ	6.4	2.5	2.5	8.2	17.8	21.3	4.7	1.3	1.8	7.0	15.2	18.7
ត្បូងឃ្មុំ	5.9	2.8	1.8	16.0	23.9	33.2	4.7	1.7	1.3	14.7	21.3	29.8
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	6.2	2.5	1.9	13.7	20.2	22.0	4.7	1.4	1.4	12.4	17.6	19.3
- តំបន់ទីប្រជុំជន	4.3	3.2	2.5	10.6	17.9	21.1	3.1	2.0	2.0	9.2	15.2	18.5
- តំបន់ជនបទ	6.6	2.3	1.6	14.3	20.8	22.5	5.0	1.3	1.2	13.0	18.2	19.6

**តារាងទី១០ : សូចនាករចូលរៀន និង សមធម៌តាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	អក្រាមចូលរៀនថ្មី		អត្រាពិភពចូលរៀនថ្មី		%ចូលរៀនថ្មី អាយុលើស៦ឆ្នាំ		អត្រាឆ្លងកូមិសិក្សាចូលម.បឋមភូមិ ២០១៧-២០១៨		អត្រាឆ្លងកូមិសិក្សាចូលម.ទុតិយភូមិ ២០១៧-២០១៨	
	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី	សរុប	ស្រី
បន្ទាយមានជ័យ	107.5	105.5	87.1	87.7	19.0	16.9	84.3	87.5	71.6	77.9
បាត់ដំបង	125.9	124.8	96.9	98.2	23.0	21.3	80.6	83.9	73.8	76.8
កំពង់ចាម	123.2	120.2	91.2	91.5	25.9	23.9	84.2	87.1	77.1	81.2
កំពង់ឆ្នាំង	103.2	101.6	92.5	92.1	10.4	9.4	86.7	89.5	70.7	72.9
កំពង់ស្ពឺ	103.4	100.0	90.1	88.8	12.9	11.2	83.3	86.5	65.2	65.0
កំពង់ធំ	118.7	117.9	96.3	96.3	18.8	18.3	87.8	90.5	76.9	79.2
កំពត	102.4	98.7	88.2	86.4	13.8	12.5	87.5	88.5	70.9	73.2
កណ្តាល	114.4	114.4	98.1	98.5	14.2	13.9	87.0	91.2	79.9	84.1
កែប	89.7	93.1	74.4	77.2	17.0	17.1	84.2	88.8	72.8	77.2
កោះកុង	91.6	91.7	66.7	68.1	27.2	25.8	92.5	92.3	75.7	72.0
ក្រចេះ	134.2	132.6	98.0	99.2	27.0	25.2	75.7	77.9	68.0	69.1
មណ្ឌលគិរី	135.9	139.7	88.9	93.6	34.5	33.0	83.6	85.3	79.5	79.0
ឧត្តរមានជ័យ	109.8	106.9	88.0	88.1	19.9	17.6	82.3	82.6	74.2	74.6
ប៉ៃលិន	83.2	86.4	68.0	72.8	18.2	15.8	99.8	101.5	74.8	80.0
ភ្នំពេញ	90.8	87.9	76.5	76.3	15.7	13.3	92.9	93.2	86.8	89.8
ព្រះសីហនុ	96.8	97.3	71.5	73.4	26.1	24.5	84.6	86.0	69.5	73.9
ព្រះវិហារ	135.0	129.9	87.8	86.1	35.0	33.7	84.7	88.7	76.1	75.7
ព្រៃវែង	118.0	114.4	96.9	95.0	17.8	17.0	84.4	88.3	72.1	74.1
ពោធិសាត់	125.6	127.4	97.5	99.3	22.4	22.0	83.6	86.7	75.8	77.8
រតនគិរី	185.4	171.2	97.0	94.6	47.7	44.7	81.9	83.4	75.2	78.3
សៀមរាប	113.6	111.9	94.6	95.3	16.8	14.8	88.3	92.1	81.6	84.2
ស្ទឹងត្រែង	142.8	137.0	86.0	81.5	39.8	40.5	80.2	80.7	80.3	81.7
ស្វាយរៀង	125.7	121.0	95.4	94.8	24.1	21.7	90.4	93.4	74.2	77.7
តាកែវ	104.3	101.7	95.9	94.7	8.1	6.9	90.3	93.1	76.7	79.8
ត្បូងឃ្មុំ	135.4	133.1	95.4	96.4	29.6	27.6	80.1	82.6	68.7	67.4
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	114.9	112.8	91.5	91.5	20.4	18.9	85.7	88.4	75.4	78.0
- តំបន់ទីប្រជុំជន	95.6	93.2	78.2	78.3	18.2	16.0	96.2	97.7	98.6	101.8
- តំបន់ជនបទ	120.0	117.9	95.0	94.9	20.9	19.5	83.6	86.6	69.3	71.9

**តារាងទី១១ : អត្រារួម និង អត្រាពិតនៃការសិក្សាតាមរាជធានី ខេត្ត**

រាជធានី ខេត្ត	អត្រារួមនៃការសិក្សា (សរុប)			អត្រាពិតនៃការសិក្សា (សរុប)	អត្រារួមនៃការសិក្សា (ស្រី)			អត្រាពិតនៃការសិក្សា (ស្រី)
	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ		បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	
បន្ទាយមានជ័យ	95.3	46.6	20.1	83.8	94.9	51.3	22.9	84.5
បាត់ដំបង	111.1	48.4	20.2	96.0	110.0	53.1	23.8	96.4
កំពង់ចាម	116.9	61.6	31.6	99.8	114.4	68.1	37.5	99.7
កំពង់ឆ្នាំង	102.3	59.5	29.9	92.4	102.0	65.8	35.0	93.0
កំពង់ស្ពឺ	100.9	55.0	24.8	90.6	99.4	58.4	26.9	90.3
កំពង់ធំ	105.9	57.7	27.9	91.9	106.1	65.1	32.9	93.0
កំពត	93.6	58.2	32.4	83.2	92.1	61.7	35.1	82.9
កណ្តាល	113.9	59.8	30.4	99.6	111.2	64.6	35.3	99.4
កែប	73.1	39.5	25.4	65.9	75.8	41.0	28.7	68.7
កោះកុង	80.7	44.2	21.6	64.7	80.2	46.1	20.8	65.2
ក្រចេះ	114.7	44.7	21.3	98.1	112.6	48.5	24.0	97.5
មណ្ឌលគិរី	110.6	48.8	21.7	86.8	111.8	52.7	23.9	89.4
ឧត្តរមានជ័យ	97.7	45.7	19.7	83.4	97.3	47.6	21.0	84.3
ប៉ៃលិន	75.8	41.5	16.6	64.2	75.8	44.3	18.4	65.2
ភ្នំពេញ	90.9	55.5	32.6	83.0	90.9	56.2	30.9	84.3
ព្រះសីហនុ	85.2	43.2	18.9	73.7	86.0	44.8	20.1	75.7
ព្រះវិហារ	122.6	61.8	28.0	87.3	121.6	70.2	30.1	86.9
ព្រៃវែង	114.4	63.7	30.8	98.5	110.6	69.4	35.2	97.0
ពោធិ៍សាត់	117.2	53.8	24.2	98.9	118.2	59.3	26.9	99.9
រតនគិរី	140.4	51.8	22.2	99.4	138.4	52.4	21.5	99.1
សៀមរាប	110.0	60.9	31.7	94.6	110.5	68.2	36.5	96.7
ស្ទឹងត្រែង	129.1	45.6	21.1	94.4	128.6	48.7	21.3	93.8
ស្វាយរៀង	116.7	69.5	33.8	98.9	114.6	74.4	37.4	98.8
តាកែវ	101.8	68.1	40.9	93.5	99.9	71.2	45.3	92.8
ត្បូងឃ្មុំ	117.4	54.2	22.5	98.6	116.9	59.3	26.0	99.8
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	107.0	56.5	28.1	92.4	105.9	61.1	31.2	92.8
- តំបន់ទីប្រជុំជន	89.2	55.4	38.9	79.8	88.9	57.7	40.2	80.8
- តំបន់ជនបទ	111.5	56.8	25.1	95.6	110.1	61.9	28.5	95.8

**តារាងទី១២ : អត្រាចូលរៀនថ្មី និង អត្រានៃការសិក្សាសិស្សប្រុស**

រាជធានី ខេត្ត	អត្រាចូលរៀនថ្មី	អត្រាពិតចូលរៀនថ្មី	%ចូលរៀនថ្មី អាយុលើស៦ឆ្នាំ	អត្រាឆ្លងក្រុមសិក្សាចូល ម.បឋមភូមិ ២០១៧-២០១៨	អត្រាឆ្លងក្រុមសិក្សាចូល ម.ទុតិយភូមិ ២០១៧-២០១៨	អត្រាចូលរៀនការសិក្សា			អត្រាពិតនៃការសិក្សា បឋមសិក្សា
						បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	
បន្ទាយមានជ័យ	109.5	86.6	21.0	80.8	64.7	95.6	42.1	17.4	83.1
បាត់ដំបង	126.9	95.6	24.6	77.2	70.4	112.1	43.9	17.0	95.5
កំពង់ចាម	126.0	91.0	27.8	81.3	72.3	119.4	55.5	26.3	99.9
កំពង់ឆ្នាំង	104.7	92.8	11.3	83.7	68.1	102.6	53.6	25.2	91.7
កំពង់ស្ពឺ	106.6	91.2	14.4	80.2	65.4	102.4	51.8	22.9	91.0
កំពង់ធំ	119.4	96.3	19.3	84.8	74.3	105.7	50.7	23.3	90.8
កំពត	105.8	89.9	15.0	86.4	68.6	95.1	55.0	29.9	83.5
កណ្តាល	114.4	97.7	14.6	83.1	75.2	116.5	55.3	26.0	99.9
កែប	86.6	71.9	16.9	79.9	68.3	70.6	38.1	22.5	63.4
កោះកុង	91.6	65.4	28.6	92.8	79.2	81.2	42.5	22.4	64.2
ក្រចេះ	135.8	96.8	28.7	73.4	66.6	116.6	40.9	18.8	98.8
មណ្ឌលគិរី	132.2	84.5	36.1	81.9	79.9	109.4	45.1	19.6	84.3
ឧត្តរមានជ័យ	112.6	87.9	21.9	82.0	73.7	98.2	43.9	18.5	82.5
ប៉ៃលិន	80.2	63.6	20.7	98.1	69.2	75.8	38.9	14.9	63.2
ភ្នំពេញ	93.4	76.7	17.9	92.6	83.8	90.9	54.8	34.5	81.9
ព្រះសីហនុ	96.4	69.7	27.7	83.1	64.9	84.4	41.8	17.7	71.8
ព្រះវិហារ	139.9	89.4	36.1	80.0	76.6	123.6	53.9	26.1	87.7
ព្រៃវែង	121.3	98.8	18.6	80.7	69.9	118.1	58.4	26.9	99.9
ពោធិ៍សាត់	124.0	95.8	22.8	80.3	73.4	116.3	48.8	21.6	98.0
រតនគិរី	199.4	99.4	50.1	80.5	72.7	142.4	51.3	22.8	99.7
សៀមរាប	115.2	93.9	18.5	84.4	78.3	109.6	54.2	27.2	92.6
ស្ទឹងត្រែង	148.5	90.3	39.2	79.7	78.9	129.6	42.5	20.8	95.1
ស្វាយរៀង	130.2	95.9	26.3	87.5	70.8	118.8	65.0	30.9	99.0
តាកែវ	106.7	97.0	9.1	87.7	73.6	103.7	65.1	37.1	94.1
ត្បូងឃ្មុំ	137.6	94.5	31.4	77.7	70.3	117.8	49.4	19.4	97.4
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	117.0	91.5	21.8	82.9	72.7	108.1	52.3	25.2	92.0
- តំបន់ទីប្រជុំជន	97.8	78.2	20.1	94.7	95.3	89.4	53.2	37.5	78.8
- តំបន់ជនបទ	122.1	95.0	22.2	80.5	66.4	112.8	52.0	22.0	95.4

**តារាងទី១៣ : អត្រាលំហូរសិស្ស (ឆ្នាំទី១ - ៤) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	ឆ្នាក់ទី១			ឆ្នាក់ទី២			ឆ្នាក់ទី៣			ឆ្នាក់ទី៤		
	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់
បន្ទាយមានជ័យ	90.7	6.0	3.3	91.6	4.7	3.7	94.7	3.4	2.0	91.0	2.5	6.4
បាត់ដំបង	83.8	11.7	4.5	88.5	8.0	3.6	88.6	5.7	5.7	90.8	4.0	5.2
កំពង់ចាម	81.6	14.2	4.2	84.4	10.9	4.7	86.5	8.9	4.6	88.0	7.4	4.6
កំពង់ឆ្នាំង	88.0	10.6	1.4	90.3	7.6	2.0	91.5	6.3	2.2	92.5	4.5	3.0
កំពង់ស្ពឺ	89.3	8.7	2.0	92.5	6.3	1.2	92.7	4.5	2.8	93.2	3.3	3.5
កំពង់ធំ	82.2	13.2	4.6	86.9	9.3	3.7	86.7	7.4	5.9	89.0	4.9	6.1
កំពត	89.1	8.6	2.2	92.7	5.0	2.3	91.3	4.3	4.4	94.2	2.8	3.0
កណ្តាល	85.8	13.1	1.0	88.3	9.9	1.7	88.7	8.1	3.3	90.6	6.5	2.9
កែប	90.6	9.8	n.a.	98.0	5.8	n.a.	93.8	5.3	0.9	89.2	4.3	6.5
កោះកុង	84.8	7.5	7.7	86.2	5.3	8.6	89.8	3.7	6.4	90.0	1.8	8.1
ក្រចេះ	81.3	13.3	5.4	84.5	9.6	5.9	84.6	7.5	7.9	85.3	6.1	8.6
មណ្ឌលគិរី	84.9	8.0	7.1	89.3	6.0	4.7	87.6	4.9	7.5	85.8	4.0	10.2
ឧត្តរមានជ័យ	80.1	14.2	5.8	85.3	10.1	4.7	85.8	8.1	6.1	85.3	5.3	9.3
ប៉ៃលិន	86.0	9.9	4.1	86.4	7.6	6.0	84.8	8.0	7.2	89.9	5.0	5.1
ភ្នំពេញ	90.8	5.6	3.6	93.2	4.0	2.8	94.0	2.7	3.3	96.1	2.0	1.9
ព្រះសីហនុ	91.9	6.1	1.9	94.0	3.7	2.3	96.6	3.0	0.4	91.6	1.9	6.5
ព្រះវិហារ	78.9	17.1	4.0	85.2	10.2	4.6	88.4	7.9	3.7	87.4	5.0	7.6
ព្រៃវែង	86.2	11.9	1.8	90.6	8.3	1.0	91.1	6.5	2.4	92.0	5.2	2.9
ពោធិសាត់	81.1	14.8	4.2	86.7	9.1	4.3	89.2	7.2	3.5	89.2	5.7	5.1
រតនគិរី	80.8	7.5	11.7	84.5	5.3	10.2	86.6	3.6	9.8	83.7	2.6	13.8
សៀមរាប	82.9	13.8	3.4	85.2	9.2	5.7	88.3	7.1	4.5	93.8	4.8	1.5
ស្ទឹងត្រែង	75.8	19.6	4.6	80.1	13.2	6.7	81.3	8.6	10.0	86.3	6.5	7.2
ស្វាយរៀង	90.4	8.1	1.6	93.4	5.6	1.0	93.9	3.9	2.2	94.1	3.0	2.8
តាកែវ	88.5	10.5	1.1	90.7	7.9	1.4	91.4	6.3	2.3	92.5	5.2	2.3
ត្បូងឃ្មុំ	85.1	9.7	5.2	87.3	7.4	5.3	87.8	6.0	6.2	89.0	4.7	6.3
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>85.3</b>	<b>11.2</b>	<b>3.5</b>	<b>88.6</b>	<b>7.9</b>	<b>3.5</b>	<b>89.7</b>	<b>6.1</b>	<b>4.2</b>	<b>91.1</b>	<b>4.5</b>	<b>4.4</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	87.3	8.8	3.9	90.4	5.8	3.7	92.9	4.2	3.0	95.0	2.8	2.2
- តំបន់ជនបទ	84.9	11.7	3.4	88.3	8.3	3.5	89.1	6.5	4.4	90.3	4.9	4.8

**តារាងទី១៤ : អង្គការលំហូរសិស្ស (ថ្នាក់ទី៥ - ៨) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	ថ្នាក់ទី៥			ថ្នាក់ទី៦			ថ្នាក់ទី៧			ថ្នាក់ទី៨		
	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់
បន្ទាយមានជ័យ	95.0	1.6	3.4	92.3	1.3	6.4	80.4	2.2	17.3	84.4	1.6	14.0
បាត់ដំបង	91.0	2.7	6.3	89.1	2.3	8.6	76.8	3.3	19.9	81.3	2.2	16.5
កំពង់ចាម	89.8	5.8	4.4	91.2	3.9	4.9	80.1	3.3	16.6	82.1	2.6	15.2
កំពង់ឆ្នាំង	94.5	2.8	2.7	94.0	2.0	4.0	83.5	2.4	14.1	83.3	1.5	15.1
កំពង់ស្ពឺ	92.7	2.4	4.9	93.4	3.1	3.5	79.5	1.3	19.2	80.6	0.7	18.6
កំពង់ធំ	89.9	3.7	6.4	92.2	2.6	5.3	78.8	3.5	17.6	85.6	1.4	13.0
កំពត	92.2	2.1	5.7	92.5	1.7	5.7	80.4	2.2	17.3	81.5	1.4	17.2
កណ្តាល	90.6	5.0	4.4	92.8	3.6	3.5	81.2	3.3	15.4	84.4	1.9	13.7
កែប	89.8	2.3	7.8	86.0	3.1	10.8	73.5	4.3	22.2	78.5	0.8	20.6
កោះកុង	98.7	1.3	0.0	92.4	0.8	6.7	84.6	0.9	14.5	87.3	0.9	11.8
ក្រចេះ	85.8	4.6	9.7	84.7	3.0	12.3	75.3	2.4	22.3	79.8	0.9	19.3
មណ្ឌលគិរី	87.0	1.4	11.6	89.8	1.5	8.6	79.3	3.1	17.6	84.8	2.8	12.3
ឧត្តរមានជ័យ	89.3	4.2	6.5	82.9	2.2	14.9	79.0	3.4	17.5	84.1	1.7	14.2
ប៉ៃលិន	89.3	3.3	7.4	92.9	0.8	6.4	75.2	7.3	17.5	85.3	3.4	11.3
ភ្នំពេញ	95.0	1.8	3.2	94.2	0.8	5.0	85.1	3.2	11.7	92.8	2.3	4.9
ព្រះសីហនុ	95.6	1.7	2.7	87.1	1.7	11.2	71.5	5.2	23.2	81.8	1.7	16.5
ព្រះវិហារ	87.9	2.8	9.3	89.0	1.8	9.2	82.0	1.6	16.4	88.4	1.0	10.6
ព្រៃវែង	92.3	4.4	3.3	94.0	3.1	2.9	83.1	0.8	16.1	82.9	0.4	16.7
ពោធិសាត់	91.8	3.8	4.4	90.9	2.6	6.6	80.6	1.9	17.5	82.6	1.3	16.2
រតនគិរី	83.4	2.5	14.1	84.3	1.2	14.4	79.8	0.7	19.5	98.5	0.6	1.0
សៀមរាប	91.4	3.6	5.0	88.6	2.7	8.7	80.0	4.6	15.4	86.2	2.9	10.9
ស្ទឹងត្រែង	82.1	4.2	13.7	74.7	2.6	22.6	80.8	0.7	18.4	87.9	0.4	11.7
ស្វាយរៀង	95.4	2.1	2.6	96.3	1.6	2.1	77.2	2.3	20.5	83.5	1.8	14.7
តាកែវ	93.2	4.1	2.6	92.1	3.4	4.5	86.0	2.5	11.5	85.8	2.0	12.2
ត្បូងឃ្មុំ	89.4	3.4	7.3	89.4	2.7	7.9	75.3	3.2	21.6	81.0	1.9	17.1
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	91.6	3.4	5.0	91.3	2.5	6.2	80.5	2.7	16.8	84.3	1.7	13.9
- តំបន់ទីប្រជុំជន	94.2	2.1	3.7	92.6	1.1	6.3	82.3	3.7	14.1	91.0	2.2	6.8
- តំបន់ជនបទ	91.1	3.6	5.3	91.0	2.8	6.2	80.0	2.5	17.4	82.8	1.6	15.6

**តារាងទី១៥ : អត្រាលំហូរសិស្ស (ថ្នាក់ទី៩ - ១២) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	ថ្នាក់ទី៩			ថ្នាក់ទី១០			ថ្នាក់ទី១១			ថ្នាក់ទី១២		
	ឡើងថ្នាក់	ត្រួតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ត្រួតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ត្រួតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ត្រួតថ្នាក់	បោះបង់
បន្ទាយមានជ័យ	78.7	2.8	18.4	85.6	0.6	13.8	89.7	0.7	9.6	54.9	5.5	39.7
បាត់ដំបង	78.7	4.3	17.0	82.4	1.2	16.4	87.5	1.2	11.3	66.1	4.6	29.3
កំពង់ចាម	79.5	3.3	17.2	80.0	2.0	18.1	89.9	0.6	9.5	56.6	5.3	38.1
កំពង់ឆ្នាំង	82.0	2.3	15.7	81.9	0.8	17.3	89.2	0.6	10.2	60.2	5.2	34.6
កំពង់ស្ពឺ	75.1	2.2	22.7	79.4	0.3	20.3	89.4	0.2	10.4	84.4	1.9	13.7
កំពង់ធំ	83.9	3.3	12.9	86.6	0.6	12.8	93.3	0.7	6.0	73.8	2.2	23.9
កំពត	79.4	3.5	17.1	81.0	1.1	17.8	90.3	0.7	9.0	77.4	2.1	20.5
កណ្តាល	81.9	2.6	15.5	86.0	1.1	12.9	92.8	0.8	6.4	66.9	5.7	27.4
កែប	78.6	3.4	17.9	88.9	1.7	9.5	91.2	0.3	8.5	94.5	0.8	4.7
កោះកុង	76.0	3.9	20.2	85.1	0.5	14.4	95.4	0.1	4.4	27.4	2.1	70.5
ក្រចេះ	76.2	2.6	21.2	85.4	0.9	13.7	90.9	0.6	8.5	49.7	4.6	45.6
មណ្ឌលគិរី	84.0	3.7	12.3	86.2	1.1	12.7	94.9	0.9	4.3	92.9	0.6	6.4
ឧត្តរមានជ័យ	74.8	5.5	19.7	84.3	2.3	13.4	94.4	0.2	5.5	87.8	0.9	11.3
ប៉ៃលិន	80.1	2.2	17.7	88.4	1.8	9.8	92.5	1.7	5.8	53.0	10.3	36.7
ភ្នំពេញ	86.6	3.3	10.1	90.8	1.1	8.0	n.a.	1.1	n.a.	49.0	6.9	44.1
ព្រះសីហនុ	73.7	3.7	22.6	86.4	1.0	12.7	91.8	0.6	7.5	78.0	2.0	20.0
ព្រះវិហារ	85.2	1.3	13.4	77.4	0.1	22.6	85.4	0.0	14.6	85.3	1.4	13.3
ព្រៃវែង	79.3	1.6	19.2	82.1	0.9	17.0	89.5	0.8	9.7	79.3	2.9	17.7
ពោធិសាត់	82.7	2.7	14.6	79.5	1.1	19.4	88.5	0.6	11.0	58.4	4.5	37.2
រតនគិរី	78.4	4.3	17.3	91.4	0.2	8.5	92.1	0.3	7.6	86.0	0.0	14.0
សៀមរាប	82.0	4.4	13.6	93.5	2.3	4.2	92.7	1.2	6.1	72.4	3.6	24.0
ស្ទឹងត្រែង	86.6	1.2	12.3	94.6	0.4	5.0	95.1	0.0	4.9	93.7	1.0	5.3
ស្វាយរៀង	79.4	2.9	17.7	83.4	0.5	16.1	90.3	0.5	9.2	76.1	1.9	21.9
តាកែវ	81.2	2.6	16.2	84.1	1.3	14.6	88.8	1.3	9.9	53.0	5.2	41.8
ត្បូងឃ្មុំ	72.8	3.6	23.6	81.8	1.1	17.1	90.2	0.8	9.0	69.2	4.9	25.9
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>80.3</b>	<b>3.0</b>	<b>16.7</b>	<b>84.7</b>	<b>1.1</b>	<b>14.1</b>	<b>92.0</b>	<b>0.8</b>	<b>7.2</b>	<b>64.8</b>	<b>4.4</b>	<b>30.9</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	84.6	3.8	11.6	89.8	1.3	8.9	98.8	1.0	0.2	58.1	5.3	36.7
- តំបន់ជនបទ	79.1	2.8	18.0	82.7	1.1	16.2	89.0	0.8	10.3	68.5	3.9	27.6

**តារាងទី១៦ : អត្រាលំហូរសិស្សតាមកម្រិតសិក្សា និង សិស្សប្រឡងជាប់ ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	បឋមសិក្សា (ថ្នាក់ទី១ - ៦)			មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ (ថ្នាក់ទី៧ - ៩)			មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ (ថ្នាក់ទី១០ - ១២)			បេក្ខជនដែលប្រឡងជាប់		
	ឡើងថ្នាក់	ត្រូវថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ត្រូវថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ត្រូវថ្នាក់	បោះបង់	ថ្នាក់ទី៦	ថ្នាក់ទី៩	ថ្នាក់ទី១២
បន្ទាយមានជ័យ	92.5	3.4	4.1	81.3	2.2	16.5	78.3	2.0	19.7	11 546	5 416	1 722
បាត់ដំបង	88.4	6.2	5.4	78.8	3.2	18.0	79.2	2.2	18.6	19 354	8 434	3 594
កំពង់ចាម	86.5	8.9	4.6	80.6	3.1	16.3	76.3	2.5	21.2	17 463	9 108	3 524
កំពង់ឆ្នាំង	91.7	5.8	2.5	83.0	2.1	14.9	77.9	2.0	20.1	10 012	5 781	2 074
កំពង់ស្ពឺ	92.3	4.8	2.9	78.6	1.4	20.0	83.8	0.7	15.5	14 877	7 277	3 391
កំពង់ធំ	87.5	7.3	5.3	82.4	2.8	14.9	85.0	1.1	13.9	12 643	6 552	2 864
កំពត	92.0	4.2	3.8	80.5	2.3	17.2	83.0	1.3	15.8	10 739	6 908	3 347
កណ្តាល	89.3	8.0	2.7	82.5	2.7	14.9	82.5	2.4	15.2	19 768	11 110	4 961
កែប	91.5	5.3	3.2	76.6	2.9	20.5	91.1	1.0	7.9	604	390	241
កោះកុង	89.8	3.7	6.5	83.0	1.8	15.3	69.9	0.9	29.2	1 994	1 100	209
ក្រចេះ	84.1	8.1	7.8	76.9	2.0	21.1	76.9	1.9	21.2	5 881	2 580	817
មណ្ឌលគិរី	87.3	4.8	7.9	82.2	3.2	14.6	90.4	0.9	8.7	1 394	593	303
ឧត្តរមានជ័យ	84.6	8.0	7.4	79.5	3.4	17.1	88.2	1.3	10.5	3 796	1 773	757
ប៉ៃលិន	87.9	6.2	6.0	79.6	4.7	15.7	79.9	4.2	16.0	1 212	656	185
ភ្នំពេញ	93.9	2.9	3.2	88.0	2.9	9.1	79.5	3.2	17.3	18 054	12 668	6 667
ព្រះសីហនុ	92.9	3.1	4.0	75.4	3.7	20.9	85.5	1.2	13.3	3 370	1 455	963
ព្រះវិហារ	85.6	8.4	6.0	84.9	1.3	13.7	81.9	0.4	17.7	4 104	2 120	941
ព្រៃវែង	90.9	6.8	2.3	82.0	0.9	17.1	83.6	1.4	14.9	20 035	10 557	4 682
ពោធិ៍សាត់	87.7	7.8	4.6	81.8	1.9	16.3	76.6	1.8	21.6	7 914	3 980	1 271
រតនគិរី	83.7	4.3	11.9	84.9	1.6	13.4	90.2	0.2	9.6	3 316	1 412	559
សៀមរាប	88.0	7.3	4.6	82.5	4.0	13.5	87.7	2.3	10.0	18 855	10 006	4 418
ស្ទឹងត្រែង	80.0	10.8	9.3	84.6	0.7	14.7	94.5	0.5	5.1	1 788	1 038	584
ស្វាយរៀង	93.8	4.2	2.0	79.9	2.3	17.8	83.5	0.9	15.6	10 200	5 556	2 632
តាកែវ	91.4	6.3	2.3	84.5	2.4	13.1	76.1	2.5	21.4	16 785	11 881	4 618
ត្បូងឃ្មុំ	87.8	6.0	6.2	76.4	2.9	20.7	81.2	2.0	16.8	13 507	5 625	2 113
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	89.4	6.2	4.4	81.7	2.5	15.8	81.1	2.0	16.9	249 211	133 976	57 437
- តំបន់ទីប្រជុំជន	91.9	4.4	3.7	85.7	3.2	11.0	81.9	2.5	15.6	42 478	29 622	18 546
- តំបន់ជនបទ	88.9	6.6	4.5	80.7	2.3	17.0	80.8	1.7	17.5	206 733	104 354	38 891



**តារាងទី១៧ : អត្រាលំហូរសិស្សស្រី (ថ្នាក់ទី១ - ៤) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	ថ្នាក់ទី១			ថ្នាក់ទី២			ថ្នាក់ទី៣			ថ្នាក់ទី៤		
	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់
បន្ទាយមានជ័យ	92.1	4.9	3.1	93.4	3.1	3.5	96.0	2.6	1.4	92.5	1.7	5.8
បាត់ដំបង	85.5	9.4	5.1	91.0	5.9	3.1	91.0	4.3	4.7	93.4	2.8	3.8
កំពង់ចាម	85.0	11.8	3.2	86.5	8.7	4.8	89.1	6.5	4.3	91.1	5.2	3.7
កំពង់ឆ្នាំង	91.3	8.1	0.6	92.6	5.0	2.4	93.9	4.4	1.7	95.2	3.0	1.8
កំពង់ស្ពឺ	91.2	7.2	1.6	94.8	4.9	0.3	95.8	3.3	0.9	95.5	2.4	2.1
កំពង់ធំ	84.7	11.5	3.8	89.5	7.2	3.3	90.9	5.6	3.5	93.8	3.4	2.8
កំពត	91.9	6.4	1.7	93.8	3.6	2.6	93.1	3.2	3.8	93.8	1.9	4.3
កណ្តាល	87.2	10.7	2.1	91.1	7.5	1.4	92.2	6.3	1.5	92.6	4.9	2.5
កែប	93.7	9.3	n.a.	n.a.	3.2	n.a.	92.4	4.2	3.4	91.8	3.8	4.3
កោះកុង	85.2	6.1	8.7	88.4	4.0	7.6	89.8	3.1	7.1	89.0	1.4	9.6
ក្រចេះ	82.9	11.2	5.9	87.5	8.0	4.5	88.4	5.7	5.9	88.6	4.4	7.0
មណ្ឌលគិរី	81.8	7.0	11.2	94.6	4.4	1.0	87.2	4.3	8.5	87.8	2.5	9.7
ឧត្តរមានជ័យ	81.4	11.5	7.2	88.8	7.9	3.3	89.1	6.4	4.6	89.5	3.4	7.1
ប៉ៃលិន	89.2	6.9	3.9	90.9	5.7	3.4	88.3	5.3	6.4	92.7	3.6	3.7
ភ្នំពេញ	92.8	4.2	2.9	94.4	2.6	3.0	95.5	1.8	2.6	97.1	1.1	1.7
ព្រះសីហនុ	93.5	4.8	1.7	94.2	3.2	2.5	99.4	2.3	n.a.	94.8	1.2	4.0
ព្រះវិហារ	79.8	15.0	5.2	85.9	9.1	5.0	92.6	6.4	1.0	90.0	3.5	6.5
ព្រៃវែង	88.6	9.7	1.7	92.4	6.3	1.3	93.4	5.0	1.6	93.9	3.5	2.6
ពោធិ៍សាត់	83.5	13.0	3.5	89.1	7.3	3.5	91.9	5.7	2.4	91.8	4.2	4.1
រតនគិរី	83.4	7.1	9.5	85.9	4.3	9.7	88.1	3.1	8.8	83.4	1.9	14.8
សៀមរាប	85.9	11.6	2.5	91.2	6.7	2.1	90.9	5.1	4.0	97.4	3.1	n.a.
ស្ទឹងត្រែង	77.2	19.1	3.7	82.4	12.0	5.7	83.9	6.7	9.4	89.2	5.0	5.8
ស្វាយរៀង	93.4	6.7	n.a.	94.5	3.8	1.7	95.3	2.9	1.8	96.3	2.0	1.7
តាកែវ	91.4	8.1	0.5	92.6	6.1	1.3	93.3	4.9	1.9	94.4	3.4	2.1
ត្បូងឃ្មុំ	86.9	8.0	5.1	88.9	6.2	5.0	89.7	4.7	5.6	91.9	3.8	4.2
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>87.5</b>	<b>9.3</b>	<b>3.2</b>	<b>91.0</b>	<b>6.0</b>	<b>3.0</b>	<b>92.2</b>	<b>4.6</b>	<b>3.2</b>	<b>93.4</b>	<b>3.2</b>	<b>3.4</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	89.3	7.2	3.4	93.3	4.1	2.6	94.5	2.8	2.7	96.9	1.7	1.3
- តំបន់ជនបទ	87.1	9.6	3.2	90.6	6.4	3.0	91.7	4.9	3.3	92.7	3.5	3.8

**តារាងទី១៨ : អត្រាលំហូរសិស្សស្រី (ថ្នាក់ទី៥ - ៨) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	ថ្នាក់ទី៥			ថ្នាក់ទី៦			ថ្នាក់ទី៧			ថ្នាក់ទី៨		
	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់
បន្ទាយមានជ័យ	96.2	1.1	2.7	93.3	0.7	6.0	84.0	1.0	15.0	86.6	0.7	12.7
បាត់ដំបង	93.6	1.8	4.6	91.8	1.5	6.8	82.3	1.8	15.9	83.0	1.2	15.7
កំពង់ចាម	92.9	4.2	2.9	91.6	2.8	5.7	84.6	2.3	13.2	85.2	1.3	13.4
កំពង់ឆ្នាំង	97.1	1.7	1.2	96.0	1.1	2.9	87.8	1.2	11.1	86.1	0.7	13.2
កំពង់ស្ពឺ	94.2	2.1	3.7	94.4	2.3	3.2	81.4	0.6	18.0	79.0	0.3	20.8
កំពង់ធំ	92.7	2.5	4.7	91.4	1.7	6.9	81.7	2.3	16.0	86.2	0.8	13.0
កំពត	94.0	1.5	4.5	93.5	1.0	5.5	83.9	1.1	15.1	83.7	0.6	15.6
កណ្តាល	91.8	3.7	4.5	94.4	2.2	3.4	85.5	1.7	12.9	86.7	1.3	11.9
កែប	93.4	1.1	5.4	90.6	2.1	7.4	77.6	2.8	19.6	80.1	1.1	18.8
កោះកុង	98.7	0.8	0.5	92.9	0.8	6.3	84.2	0.8	15.0	86.2	0.5	13.3
ក្រចេះ	88.6	3.4	8.0	87.1	2.1	10.8	77.4	1.5	21.1	78.0	0.4	21.7
មណ្ឌលគិរី	89.4	1.2	9.4	93.5	1.1	5.4	84.8	1.5	13.7	86.6	1.0	12.4
ឧត្តរមានជ័យ	91.2	2.8	6.0	83.9	1.6	14.5	81.9	2.0	16.2	84.8	1.1	14.1
ប៉ៃលិន	94.6	1.2	4.2	93.0	0.4	6.6	78.2	5.6	16.2	87.3	1.9	10.8
ភ្នំពេញ	95.2	0.9	3.9	94.6	0.5	4.9	88.1	1.7	10.2	94.5	1.7	3.9
ព្រះសីហនុ	97.5	1.3	1.3	87.5	0.5	11.9	76.0	2.5	21.5	80.1	1.2	18.8
ព្រះវិហារ	90.0	2.2	7.8	91.3	1.3	7.4	85.1	1.0	13.8	88.8	0.8	10.4
ព្រៃវែង	94.6	3.2	2.2	95.3	2.1	2.6	86.4	0.5	13.1	83.4	0.3	16.3
ពោធិ៍សាត់	94.0	3.1	2.9	92.4	1.4	6.2	84.4	1.2	14.4	83.1	0.7	16.2
រតនគិរី	83.3	1.8	14.9	87.7	0.8	11.4	83.2	0.3	16.5	94.1	0.3	5.6
សៀមរាប	94.6	2.1	3.3	91.5	1.5	6.9	84.1	2.7	13.2	87.4	1.7	10.9
ស្ទឹងត្រែង	84.1	3.5	12.4	75.1	2.0	22.9	80.5	0.3	19.2	87.8	0.4	11.8
ស្វាយរៀង	96.7	1.5	1.8	97.8	0.9	1.2	85.9	1.4	12.7	85.4	0.8	13.8
តាកែវ	95.1	2.9	1.9	94.7	2.1	3.2	89.4	1.4	9.2	87.3	1.1	11.5
ត្បូងឃ្មុំ	92.7	2.4	4.9	90.1	1.9	8.0	78.7	2.1	19.2	81.4	1.0	17.5
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	93.7	2.4	4.0	92.7	1.6	5.7	84.2	1.6	14.2	85.5	1.0	13.5
- តំបន់ទីប្រជុំជន	95.4	1.2	3.4	93.9	0.7	5.4	85.6	2.0	12.4	92.4	1.6	6.0
- តំបន់ជនបទ	93.3	2.6	4.1	92.4	1.8	5.8	83.9	1.5	14.6	83.9	0.8	15.2

**តារាងទី១៩ : អត្រាលំហូរសេសស្រូវ (ឆ្នាំទី៩ - ១២) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	ឆ្នាំទី៩			ឆ្នាំទី១០			ឆ្នាំទី១១			ឆ្នាំទី១២		
	ឡើងថ្នាក់	ក្រូតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រូតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រូតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រូតថ្នាក់	បោះបង់
បន្ទាយមានជ័យ	84.1	1.6	14.4	86.0	0.3	13.7	91.7	0.5	7.7	56.5	4.4	39.1
បាត់ដំបង	82.5	3.1	14.4	84.6	0.7	14.7	93.2	0.9	5.9	71.6	4.4	24.1
កំពង់ចាម	82.7	1.9	15.4	82.3	1.1	16.6	92.2	0.3	7.6	59.5	4.3	36.2
កំពង់ឆ្នាំង	84.3	1.2	14.5	83.2	0.4	16.4	90.9	0.3	8.7	67.9	4.8	27.3
កំពង់ស្ពឺ	77.3	1.3	21.3	81.4	0.1	18.5	90.4	0.0	9.6	86.4	1.6	12.0
កំពង់ធំ	87.1	2.2	10.7	87.4	0.3	12.3	93.8	0.4	5.9	75.6	2.0	22.4
កំពត	84.4	1.7	13.9	82.1	0.6	17.4	90.4	0.4	9.2	79.2	1.9	18.9
កណ្តាល	85.9	1.4	12.7	89.0	0.6	10.4	94.2	0.5	5.2	70.2	4.7	25.1
កែប	82.8	2.0	15.2	90.8	0.9	8.3	90.9	0.0	9.1	95.4	0.8	3.8
កោះកុង	76.9	2.1	20.9	84.4	0.0	15.6	95.2	0.0	4.8	27.2	2.5	70.3
ក្រចេះ	78.3	1.6	20.0	87.9	0.5	11.6	91.7	0.6	7.8	55.5	3.6	40.9
មណ្ឌលគិរី	87.0	2.4	10.6	86.3	0.7	13.1	96.8	0.0	3.2	94.5	0.6	4.8
ឧត្តរមានជ័យ	76.4	3.8	19.9	87.2	1.0	11.9	92.7	0.0	7.3	87.6	0.9	11.5
ប៉ៃលិន	82.6	0.9	16.4	89.5	1.9	8.6	95.8	0.5	3.7	59.0	4.0	37.0
ភ្នំពេញ	88.3	2.1	9.6	92.2	0.7	7.1	n.a.	0.8	n.a.	51.3	6.0	42.7
ព្រះសីហនុ	76.1	2.0	21.9	87.8	0.6	11.6	92.5	0.2	7.4	79.0	1.3	19.6
ព្រះវិហារ	87.9	0.6	11.5	75.0	0.0	25.0	84.7	0.0	15.3	83.0	0.9	16.2
ព្រៃវែង	81.8	0.8	17.3	83.1	0.7	16.1	90.8	0.6	8.6	83.7	2.6	13.7
ពោធិសាត់	86.2	1.6	12.2	80.6	0.7	18.6	90.6	0.7	8.8	61.5	3.6	34.9
រតនគិរី	82.8	3.9	13.3	89.4	0.0	10.6	93.2	0.0	6.8	88.0	0.0	12.0
សៀមរាប	81.8	2.9	15.3	87.6	1.6	10.8	93.2	0.9	5.9	75.2	2.7	22.1
ស្ទឹងត្រែង	91.1	0.7	8.2	92.7	0.5	6.8	92.9	0.0	7.1	95.8	1.0	3.1
ស្វាយរៀង	83.1	1.6	15.3	84.6	0.3	15.1	89.4	0.3	10.3	77.2	2.1	20.8
តាកែវ	84.5	1.2	14.4	85.1	0.8	14.1	90.9	0.8	8.4	55.4	4.6	39.9
ត្បូងឃ្មុំ	75.4	2.0	22.6	82.5	0.5	17.0	89.8	0.5	9.7	70.6	4.4	25.0
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>83.2</b>	<b>1.8</b>	<b>15.0</b>	<b>85.5</b>	<b>0.7</b>	<b>13.8</b>	<b>93.4</b>	<b>0.5</b>	<b>6.1</b>	<b>67.6</b>	<b>3.8</b>	<b>28.6</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	86.6	2.6	10.8	91.3	0.9	7.8	n.a.	0.8	n.a.	61.0	4.5	34.5
- តំបន់ជនបទ	82.3	1.6	16.1	83.4	0.6	16.0	90.4	0.4	9.2	71.3	3.4	25.3

**តារាងទី២០ : អត្រាលំហូរសិស្សស្រីតាមកម្រិតសិក្សា និង សិស្សប្រឡងជាប់ ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	បឋមសិក្សា (ថ្នាក់ទី១ - ៦)			មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ (ថ្នាក់ទី៧ - ៩)			មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ (ថ្នាក់ទី១០ - ១២)			បេក្ខជនដែលប្រឡងជាប់		
	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុតថ្នាក់	បោះបង់	ថ្នាក់ទី៦	ថ្នាក់ទី៩	ថ្នាក់ទី១២
បន្ទាយមានជ័យ	93.9	2.5	3.7	84.9	1.1	14.0	79.6	1.5	18.9	5 986	3 034	955
បាត់ដំបង	90.8	4.6	4.6	82.6	2.0	15.4	83.4	1.8	14.8	10 027	4 755	2 171
កំពង់ចាម	89.1	6.8	4.1	84.3	1.9	13.9	78.7	1.8	19.5	8 799	5 129	2 054
កំពង់ឆ្នាំង	94.3	4.0	1.8	86.2	1.0	12.8	81.3	1.6	17.1	5 212	3 225	1 233
កំពង់ស្ពឺ	94.4	3.7	1.9	79.5	0.7	19.8	85.5	0.4	14.0	7 336	3 840	1 692
កំពង់ធំ	90.3	5.6	4.1	84.6	1.8	13.6	86.1	0.8	13.1	6 720	3 672	1 589
កំពត	93.3	3.0	3.7	84.0	1.1	14.9	83.9	0.9	15.2	5 450	3 697	1 715
កណ្តាល	91.4	6.1	2.5	86.0	1.5	12.5	85.2	1.8	13.1	9 792	6 206	2 749
កែប	94.0	4.2	1.8	80.0	2.0	18.1	91.9	0.6	7.5	307	207	125
កោះកុង	90.3	2.9	6.8	82.8	1.1	16.1	69.7	0.8	29.5	1 039	544	98
ក្រចេះ	87.0	6.3	6.7	77.8	1.2	21.0	79.6	1.4	19.0	3 129	1 454	488
មណ្ឌលគិរី	88.7	3.8	7.5	85.9	1.5	12.5	91.4	0.5	8.2	744	328	156
ឧត្តរមានជ័យ	87.2	6.0	6.7	81.3	2.2	16.5	88.9	0.7	10.5	1 906	953	390
ប៉ៃលិន	91.3	4.1	4.7	82.2	3.2	14.6	83.5	2.0	14.5	635	352	102
ភ្នំពេញ	95.0	1.9	3.1	90.2	1.8	8.0	81.4	2.6	16.0	9 024	6 390	3 442
ព្រះសីហនុ	94.6	2.3	3.1	77.4	1.9	20.7	86.6	0.7	12.7	1 707	775	475
ព្រះវិហារ	87.7	6.9	5.4	87.1	0.8	12.1	80.1	0.2	19.7	2 284	1 205	488
ព្រៃវែង	92.9	5.1	2.0	84.1	0.5	15.4	85.7	1.2	13.1	10 011	5 714	2 454
ពោធិ៍សាត់	90.1	6.2	3.7	84.5	1.2	14.4	78.7	1.5	19.9	4 133	2 217	684
រតនគិរី	85.2	3.7	11.2	86.5	1.2	12.3	90.1	0.0	9.9	1 661	674	286
សៀមរាប	91.7	5.4	2.9	84.6	2.4	13.0	86.0	1.7	12.3	9 944	5 628	2 600
ស្ទឹងត្រែង	82.0	9.5	8.6	85.5	0.4	14.1	93.7	0.5	5.8	966	543	277
ស្វាយរៀង	95.6	3.0	1.4	85.0	1.2	13.8	84.1	0.8	15.1	5 206	2 850	1 231
តាកែវ	93.6	4.6	1.8	87.2	1.2	11.6	78.1	1.9	19.9	8 398	6 167	2 354
ត្បូងឃ្មុំ	89.9	4.7	5.4	78.7	1.7	19.6	81.8	1.5	16.7	6 830	3 182	1 132
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	91.6	4.7	3.7	84.4	1.4	14.2	82.8	1.5	15.7	127 246	72 741	30 940
- តំបន់ទីប្រជុំជន	93.8	3.1	3.1	88.1	2.1	9.8	83.9	2.1	14.0	21 485	15 435	9 867
- តំបន់ជនបទ	91.2	5.0	3.8	83.5	1.3	15.2	82.3	1.3	16.4	105 761	57 306	21 073

**តារាងទី២១ : អត្រាសំហុសសិស្សប្រុស (ថ្នាក់ទី១ - ៤) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	ថ្នាក់ទី១			ថ្នាក់ទី២			ថ្នាក់ទី៣			ថ្នាក់ទី៤		
	ឡើងថ្នាក់	ក្រុមថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុមថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុមថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុមថ្នាក់	បោះបង់
បន្ទាយមានជ័យ	89.5	7.0	3.4	90.0	6.1	3.9	93.4	4.1	2.5	89.7	3.3	7.0
បាត់ដំបង	82.4	13.7	3.9	86.2	9.8	4.0	86.5	6.9	6.6	88.3	5.2	6.5
កំពង់ចាម	78.7	16.2	5.1	82.6	12.8	4.6	84.0	11.1	4.9	85.0	9.6	5.4
កំពង់ឆ្នាំង	85.0	12.9	2.2	88.3	10.0	1.7	89.3	8.1	2.6	89.9	5.9	4.2
កំពង់ស្ពឺ	87.6	10.1	2.3	90.4	7.5	2.1	89.8	5.7	4.5	91.0	4.0	4.9
កំពង់ធំ	80.0	14.7	5.3	84.6	11.3	4.2	83.0	9.0	8.1	84.4	6.4	9.2
កំពត	86.8	10.5	2.7	91.7	6.3	2.0	89.6	5.4	5.0	94.6	3.6	1.8
កណ្តាល	84.6	15.2	0.2	86.0	11.9	2.0	85.6	9.6	4.8	88.8	8.1	3.2
កែប	88.1	10.2	1.7	94.5	8.2	n.a.	95.4	6.6	n.a.	86.7	4.7	8.6
កោះកុង	84.4	8.7	6.9	84.2	6.3	9.5	89.9	4.3	5.8	91.1	2.3	6.7
ក្រចេះ	79.9	15.1	5.0	81.9	11.0	7.1	81.0	9.2	9.8	82.0	7.7	10.3
មណ្ឌលគិរី	87.8	8.9	3.4	84.2	7.6	8.2	87.9	5.5	6.6	83.8	5.5	10.7
ឧត្តរមានជ័យ	78.9	16.5	4.6	82.2	11.9	5.9	82.9	9.6	7.5	81.4	7.1	11.5
ប៉ៃលិន	83.5	12.3	4.2	82.7	9.2	8.1	81.6	10.5	8.0	87.2	6.3	6.5
ភ្នំពេញ	89.1	6.7	4.1	92.1	5.3	2.6	92.6	3.6	3.8	95.1	2.8	2.1
ព្រះសីហនុ	90.5	7.4	2.1	93.9	4.1	2.0	93.9	3.7	2.5	88.7	2.5	8.7
ព្រះវិហារ	78.1	19.0	2.9	84.5	11.3	4.2	84.5	9.2	6.2	84.9	6.5	8.6
ព្រៃវែង	84.3	13.8	1.9	89.1	10.1	0.8	89.1	7.8	3.1	90.2	6.7	3.1
ពោធិ៍សាត់	79.0	16.3	4.7	84.5	10.6	4.9	86.7	8.6	4.7	86.8	7.1	6.1
រតនគិរី	78.5	7.8	13.6	83.2	6.2	10.6	85.2	4.1	10.7	84.0	3.3	12.8
សៀមរាប	80.2	15.6	4.1	80.2	11.2	8.6	85.9	9.1	5.0	90.3	6.3	3.4
ស្ទឹងត្រែង	74.4	20.1	5.5	78.0	14.4	7.6	78.8	10.6	10.7	83.5	7.9	8.6
ស្វាយរៀង	87.7	9.3	3.0	92.3	7.2	0.4	92.6	4.9	2.5	92.1	4.1	3.8
តាកែវ	85.9	12.5	1.5	89.0	9.4	1.6	89.7	7.5	2.7	90.7	6.9	2.4
ត្បូងឃ្មុំ	83.5	11.2	5.3	85.9	8.5	5.6	86.1	7.1	6.8	86.2	5.5	8.3
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	83.4	12.9	3.7	86.5	9.5	4.0	87.5	7.4	5.1	88.8	5.8	5.3
- តំបន់ទីប្រជុំជន	85.6	10.1	4.3	88.0	7.3	4.7	91.4	5.4	3.2	93.1	3.8	3.1
- តំបន់ជនបទ	83.0	13.4	3.6	86.2	9.9	3.9	86.7	7.8	5.4	88.0	6.2	5.8

**តារាងទី២២ : អត្រាលំហូរសេសស្រប (ថ្នាក់ទី៥ - ៨) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	ថ្នាក់ទី៥			ថ្នាក់ទី៦			ថ្នាក់ទី៧			ថ្នាក់ទី៨		
	ឡើងថ្នាក់	ក្រុមថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុមថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុមថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុមថ្នាក់	បោះបង់
បន្ទាយមានជ័យ	93.8	2.2	4.0	91.3	1.9	6.7	76.6	3.5	19.8	82.0	2.6	15.4
បាត់ដំបង	88.5	3.6	7.9	86.4	3.1	10.5	71.0	4.9	24.1	79.3	3.3	17.4
កំពង់ចាម	86.7	7.4	6.0	90.8	5.0	4.2	75.0	4.5	20.5	78.5	4.2	17.3
កំពង់ឆ្នាំង	91.9	3.9	4.3	92.0	3.0	5.1	78.9	3.7	17.4	80.1	2.5	17.4
កំពង់ស្ពឺ	91.2	2.7	6.0	92.4	3.9	3.7	77.4	2.0	20.6	82.5	1.3	16.2
កំពង់ធំ	87.0	4.8	8.2	93.0	3.6	3.4	75.6	4.9	19.5	84.9	2.2	12.9
កំពត	90.5	2.7	6.8	91.6	2.5	5.9	77.0	3.4	19.6	79.1	2.1	18.8
កណ្តាល	89.5	6.3	4.2	91.3	5.0	3.7	77.0	5.0	18.0	81.8	2.5	15.7
កែប	86.5	3.4	10.0	81.8	4.1	14.0	69.9	5.6	24.5	77.0	0.6	22.3
កោះកុង	98.7	1.7	n.a.	92.0	0.9	7.1	85.1	1.0	13.9	88.4	1.4	10.2
ក្រចេះ	83.0	5.7	11.3	82.1	4.1	13.8	72.9	3.5	23.6	81.9	1.5	16.6
មណ្ឌលគិរី	84.5	1.6	14.0	86.0	2.0	12.0	73.2	4.9	21.9	82.9	4.9	12.2
ឧត្តរមានជ័យ	87.3	5.8	7.0	81.9	2.8	15.3	76.2	4.9	18.9	83.3	2.3	14.4
ប៉ៃលិន	84.2	5.4	10.4	92.8	1.1	6.1	72.4	8.9	18.7	83.2	4.9	11.9
ភ្នំពេញ	94.9	2.7	2.5	93.9	1.1	5.1	82.1	4.6	13.3	91.1	2.9	6.0
ព្រះសីហនុ	93.8	2.1	4.2	86.7	2.8	10.5	67.3	7.8	24.9	83.5	2.2	14.2
ព្រះវិហារ	85.8	3.4	10.8	86.4	2.4	11.2	78.5	2.2	19.3	87.9	1.2	10.9
ព្រៃវែង	90.1	5.5	4.4	92.8	3.9	3.3	79.7	1.2	19.1	82.3	0.6	17.1
ពោធិសាត់	89.6	4.5	5.9	89.3	3.8	6.9	76.5	2.6	20.8	81.9	2.0	16.1
រតនគិរី	83.5	3.3	13.2	81.2	1.6	17.3	76.7	1.0	22.2	n.a.	0.8	n.a.
សៀមរាប	88.3	5.0	6.7	85.5	3.9	10.6	75.4	6.6	18.0	84.8	4.3	10.9
ស្ទឹងត្រែង	80.0	4.9	15.1	74.3	3.3	22.4	81.2	1.3	17.5	88.0	0.3	11.7
ស្វាយរៀង	94.0	2.7	3.3	94.7	2.4	2.9	69.7	3.1	27.2	81.6	2.8	15.6
តាកែវ	91.4	5.3	3.3	89.7	4.7	5.6	82.7	3.5	13.8	84.3	2.9	12.8
ត្បូងឃ្មុំ	86.1	4.3	9.7	88.7	3.4	7.8	71.6	4.3	24.2	80.4	2.9	16.7
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>89.6</b>	<b>4.4</b>	<b>6.1</b>	<b>89.9</b>	<b>3.4</b>	<b>6.7</b>	<b>76.5</b>	<b>4.0</b>	<b>19.5</b>	<b>83.0</b>	<b>2.6</b>	<b>14.4</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	92.9	3.1	4.0	91.3	1.5	7.1	79.0	5.3	15.7	89.5	2.9	7.6
- តំបន់ជនបទ	88.9	4.6	6.5	89.6	3.8	6.6	75.9	3.6	20.4	81.4	2.5	16.1

**តារាងទី២៣ : អត្រាលំហូរសេសស្រប (ថ្នាក់ទី៩ - ១២) ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	ថ្នាក់ទី៩			ថ្នាក់ទី១០			ថ្នាក់ទី១១			ថ្នាក់ទី១២		
	ឡើងថ្នាក់	ក្រុកថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុកថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុកថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ក្រុកថ្នាក់	បោះបង់
បន្ទាយមានជ័យ	72.8	4.2	22.9	85.2	1.0	13.8	87.4	0.9	11.7	53.0	6.7	40.3
បាត់ដំបង	74.2	5.7	20.1	79.7	1.7	18.6	80.6	1.7	17.7	59.2	4.8	36.0
កំពង់ចាម	75.7	4.9	19.4	77.0	3.0	20.0	87.2	1.0	11.8	53.0	6.5	40.5
កំពង់ឆ្នាំង	79.3	3.5	17.2	80.2	1.3	18.5	87.2	0.8	12.0	51.7	5.6	42.8
កំពង់ស្ពឺ	72.7	3.2	24.1	77.4	0.5	22.0	88.4	0.4	11.2	82.4	2.2	15.4
កំពង់ធំ	80.1	4.5	15.4	85.4	1.1	13.4	92.7	1.1	6.2	71.8	2.5	25.8
កំពត	74.3	5.3	20.3	80.0	1.7	18.4	90.3	1.0	8.7	75.7	2.3	22.1
កណ្តាល	77.4	4.1	18.6	82.4	1.7	15.8	91.2	1.1	7.7	63.3	6.8	29.9
កែប	74.4	4.9	20.7	86.9	2.4	10.7	91.7	0.6	7.6	93.5	0.8	5.6
កោះកុង	75.0	5.5	19.4	85.7	0.9	13.3	95.7	0.3	4.0	27.5	1.7	70.8
ក្រចេះ	73.5	3.8	22.7	82.5	1.4	16.1	90.1	0.7	9.2	43.1	5.8	51.1
មណ្ឌលគិរី	80.5	5.2	14.3	86.1	1.6	12.4	92.7	1.8	5.5	91.3	0.6	8.1
ឧត្តរមានជ័យ	73.0	7.4	19.6	81.4	3.7	15.0	96.0	0.4	3.7	88.0	1.0	11.0
ប៉ៃលិន	77.4	3.6	19.1	87.1	1.8	11.2	88.8	3.0	8.1	47.2	16.5	36.4
ភ្នំពេញ	84.9	4.5	10.6	89.5	1.5	9.0	n.a.	1.5	n.a.	46.8	7.8	45.4
ព្រះសីហនុ	71.1	5.5	23.4	84.8	1.4	13.8	91.2	1.1	7.7	77.0	2.7	20.3
ព្រះវិហារ	82.0	2.2	15.8	79.9	0.1	20.0	86.2	0.0	13.8	88.0	1.9	10.1
ព្រៃវែង	76.5	2.4	21.2	81.0	1.1	17.9	88.1	1.1	10.8	75.1	3.3	21.6
ពោធិសាត់	78.7	3.8	17.5	78.2	1.6	20.2	86.2	0.4	13.4	55.1	5.3	39.6
រតនគិរី	74.7	4.7	20.6	93.1	0.3	6.5	91.3	0.5	8.3	84.0	0.0	16.0
សៀមរាប	82.2	6.4	11.4	n.a.	3.2	n.a.	92.2	1.6	6.3	68.8	4.8	26.4
ស្ទឹងត្រែង	82.1	1.7	16.3	96.6	0.3	3.2	97.4	0.0	2.6	91.9	0.9	7.2
ស្វាយរៀង	75.8	4.2	20.0	82.0	0.8	17.1	91.2	0.7	8.2	75.2	1.8	23.0
តាកែវ	78.0	4.1	18.0	83.0	1.9	15.1	86.7	1.8	11.5	50.6	5.8	43.6
ត្បូងឃ្មុំ	69.7	5.5	24.7	81.0	1.9	17.2	90.7	1.2	8.1	67.7	5.5	26.8
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>77.1</b>	<b>4.4</b>	<b>18.5</b>	<b>83.8</b>	<b>1.7</b>	<b>14.6</b>	<b>90.5</b>	<b>1.1</b>	<b>8.3</b>	<b>61.7</b>	<b>5.0</b>	<b>33.3</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	82.6	5.0	12.4	88.2	1.7	10.1	97.3	1.2	1.5	55.1	6.1	38.8
- តំបន់ជនបទ	75.6	4.3	20.1	82.0	1.6	16.3	87.4	1.1	11.5	65.5	4.5	30.0

**តារាងទី២៤ : អត្រាលំហូរសិស្សប្រុសតាមកម្រិតសិក្សា និង សិស្សប្រឡូងជាប់ ឆ្នាំសិក្សា២០១៧ - ២០១៨**

រាជធានី ខេត្ត	បឋមសិក្សា (ថ្នាក់ទី១ - ៦)			មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ (ថ្នាក់ទី៧ - ៩)			មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ (ថ្នាក់ទី១០ - ១២)			បេតិកភណ្ឌវិទ្យាល័យប្រឡូងជាប់		
	ឡើងថ្នាក់	ត្រូវថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ត្រូវថ្នាក់	បោះបង់	ឡើងថ្នាក់	ត្រូវថ្នាក់	បោះបង់	ថ្នាក់ទី៦	ថ្នាក់ទី៩	ថ្នាក់ទី១២
បន្ទាយមានជ័យ	91.2	4.4	4.4	77.3	3.4	19.2	76.9	2.5	20.5	5 560	2 382	767
បាត់ដំបង	86.2	7.6	6.2	74.5	4.6	20.9	74.1	2.6	23.3	9 327	3 679	1 423
កំពង់ចាម	84.1	10.9	5.0	76.4	4.5	19.1	73.3	3.4	23.3	8 664	3 979	1 470
កំពង់ឆ្នាំង	89.2	7.6	3.2	79.4	3.3	17.3	73.9	2.4	23.7	4 800	2 556	841
កំពង់ស្ពឺ	90.3	5.8	3.9	77.7	2.1	20.2	82.1	1.0	16.9	7 541	3 437	1 699
កំពង់ធំ	84.7	8.9	6.4	79.7	3.9	16.4	83.7	1.5	14.8	5 923	2 880	1 275
កំពត	90.7	5.4	3.9	76.9	3.6	19.5	82.0	1.6	16.3	5 289	3 211	1 632
កណ្តាល	87.3	9.7	2.9	78.6	3.9	17.4	79.3	3.0	17.6	9 976	4 904	2 212
កែប	89.0	6.5	4.5	73.5	3.7	22.8	90.1	1.4	8.4	297	183	116
កោះកុង	89.3	4.5	6.2	83.2	2.5	14.4	70.1	1.0	28.8	955	556	111
ក្រចេះ	81.4	9.7	8.8	75.9	3.0	21.1	73.9	2.4	23.7	2 752	1 126	329
មណ្ឌលគិរី	85.8	5.8	8.4	78.1	5.0	16.9	89.4	1.4	9.2	650	265	147
ឧត្តរមានជ័យ	82.1	9.8	8.1	77.7	4.7	17.6	87.5	2.0	10.5	1 890	820	367
ប៉ៃលិន	84.8	8.1	7.1	76.9	6.3	16.8	75.9	6.5	17.6	577	304	83
ភ្នំពេញ	92.8	3.8	3.3	85.8	4.0	10.1	77.6	3.8	18.6	9 030	6 278	3 225
ព្រះសីហនុ	91.3	3.9	4.8	73.5	5.4	21.1	84.4	1.7	13.9	1 663	680	488
ព្រះវិហារ	83.5	9.9	6.6	82.4	1.9	15.7	83.9	0.5	15.5	1 820	915	453
ព្រៃវែង	89.0	8.3	2.7	79.7	1.3	19.0	81.5	1.7	16.8	10 024	4 843	2 228
ពោធិ៍សាត់	85.4	9.2	5.4	78.8	2.7	18.5	74.4	2.3	23.4	3 781	1 763	587
រតនគិរី	82.4	5.0	12.6	83.5	2.0	14.5	90.3	0.3	9.4	1 655	738	273
សៀមរាប	84.6	9.2	6.2	80.1	5.8	14.1	89.8	3.1	7.1	8 911	4 378	1 818
ស្ទឹងត្រែង	78.0	12.0	10.0	83.6	1.1	15.3	95.2	0.4	4.4	822	495	307
ស្វាយរៀង	92.1	5.3	2.6	75.0	3.3	21.7	82.8	1.1	16.1	4 994	2 706	1 401
តាកែវ	89.4	7.9	2.8	81.8	3.5	14.7	74.0	3.1	22.9	8 387	5 714	2 264
ត្បូងឃ្មុំ	85.9	7.1	7.0	73.8	4.2	22.0	80.4	2.7	17.0	6 677	2 443	981
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>87.3</b>	<b>7.7</b>	<b>5.0</b>	<b>78.8</b>	<b>3.6</b>	<b>17.6</b>	<b>79.3</b>	<b>2.5</b>	<b>18.2</b>	<b>121 965</b>	<b>61 235</b>	<b>26 497</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	90.2	5.5	4.3	83.4	4.4	12.2	79.8	3.0	17.2	20 993	14 187	8 679
- តំបន់ជនបទ	86.8	8.1	5.1	77.6	3.4	19.0	79.1	2.3	18.7	100 972	47 048	17 818



**តារាងទី២៥ : អត្រាបញ្ចប់ការសិក្សា ឆ្នាំសិក្សា២០១៨ - ២០១៩**

រាជធានី ខេត្ត	បឋមសិក្សា			មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ			មធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ		
	សរុប	ស្រី	ប្រុស	សរុប	ស្រី	ប្រុស	សរុប	ស្រី	ប្រុស
បន្ទាយមានជ័យ	73.74	78.36	69.42	36.44	41.28	31.92	14.99	17.02	13.08
បាត់ដំបង	80.91	84.79	77.26	36.29	40.63	32.24	15.34	18.67	12.28
កំពង់ចាម	86.97	91.37	82.79	49.55	57.14	42.51	25.00	29.63	20.83
កំពង់ឆ្នាំង	82.76	87.73	78.03	48.89	57.14	41.21	23.47	27.55	19.79
កំពង់ស្ពឺ	83.33	86.43	80.34	43.70	47.19	40.48	19.66	21.46	18.09
កំពង់ធំ	80.14	84.74	75.75	45.43	52.62	38.78	21.80	25.87	18.23
កំពត	77.37	80.41	74.51	48.92	53.53	44.66	27.30	29.35	25.46
កណ្តាល	87.37	90.26	84.66	47.10	53.57	41.14	22.82	26.36	19.59
កែប	51.01	53.43	48.81	33.65	34.50	32.87	23.02	26.96	19.49
កោះកុង	64.69	66.22	63.23	36.16	37.27	35.10	16.58	17.08	16.11
ក្រចេះ	75.05	78.21	71.95	34.31	37.30	31.46	17.12	18.36	15.99
មណ្ឌលគិរី	73.07	78.90	67.41	37.33	41.03	33.76	15.96	17.77	14.22
ឧត្តរមានជ័យ	70.58	76.52	65.06	34.84	37.00	32.83	14.15	14.01	14.28
ប៉ៃលិន	57.43	62.73	52.52	28.88	31.35	26.56	12.34	13.69	11.05
ភ្នំពេញ	79.94	84.69	75.68	45.68	45.75	45.61	28.12	25.91	30.70
ព្រះសីហនុ	67.86	69.92	65.93	33.01	34.09	31.99	15.88	15.96	15.81
ព្រះវិហារ	89.41	96.39	82.72	50.47	57.36	43.92	21.32	22.09	20.60
ព្រៃវែង	88.88	90.04	87.79	53.32	60.19	47.14	23.92	27.85	20.62
ពោធិ៍សាត់	86.94	91.17	83.00	40.99	45.81	36.50	17.89	19.94	15.99
រតនគិរី	83.09	86.66	79.70	40.42	40.47	40.37	15.72	15.50	15.91
សៀមរាប	83.63	89.91	77.80	47.78	56.00	40.11	24.16	28.07	20.50
ស្ទឹងត្រែង	76.65	80.76	72.66	35.65	36.76	34.56	16.52	16.34	16.69
ស្វាយរៀង	94.52	96.35	92.76	56.52	62.90	50.80	26.64	28.09	25.44
តាកែវ	83.78	85.77	81.90	60.09	65.01	55.66	33.92	37.89	30.54
ត្បូងឃ្មុំ	84.73	91.00	78.82	40.13	45.51	35.18	17.16	19.91	14.71
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	<b>82.14</b>	<b>86.06</b>	<b>78.46</b>	<b>45.26</b>	<b>50.19</b>	<b>40.67</b>	<b>22.22</b>	<b>24.51</b>	<b>20.09</b>
- តំបន់ទីប្រជុំជន	73.03	77.15	69.24	45.78	48.33	43.32	33.12	33.69	32.53
- តំបន់ជនបទ	84.37	88.20	80.74	45.13	50.68	40.00	19.08	21.68	16.73

**តារាងទី២៦ : សូចនាករសន្ទស្សន៍យុគភាពយេនឌ័រ (GPI) ឆ្នាំសិក្សា២០១៨ - ២០១៩**

រាជធានី ខេត្ត	GPI - អត្រាមធ្យម	GPI - អត្រាពិត	GPI - អត្រាមធ្យមនៃការសិក្សានៅ			GPI - អត្រាពិតនៃការសិក្សានៅ	សន្ទស្សន៍យុគភាពយេនឌ័រនៃបុគ្គលិកបច្ចេកទេសនៅ				
			បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ		បឋមសិក្សា	មធ្យមសិក្សា	បឋមសិក្សា	អនុវិទ្យាល័យ	វិទ្យាល័យ
បន្ទាយមានជ័យ	0.96	1.01	0.99	1.22	1.32	1.02	n.a.	1.30	0.72	0.63	0.66
បាត់ដំបង	0.98	1.03	0.98	1.21	1.40	1.01	16.22	1.77	0.97	0.80	0.88
កំពង់ចាម	0.95	1.00	0.96	1.23	1.43	1.00	20.59	1.76	1.11	0.87	0.93
កំពង់ឆ្នាំង	0.97	0.99	0.99	1.23	1.39	1.01	n.a.	1.00	0.89	0.60	0.69
កំពង់ស្ពឺ	0.94	0.97	0.97	1.13	1.18	0.99	14.88	0.84	0.55	0.51	0.53
កំពង់ធំ	0.99	1.00	1.00	1.28	1.41	1.02	40.00	1.29	0.90	0.79	0.83
កំពត	0.93	0.96	0.97	1.12	1.17	0.99	30.88	1.05	0.78	0.64	0.70
កណ្តាល	1.00	1.01	0.95	1.17	1.36	0.99	18.64	1.73	1.01	0.77	0.85
កែប	1.07	1.07	1.07	1.08	1.28	1.08	n.a.	1.32	0.67	0.78	0.73
កោះកុង	1.00	1.04	0.99	1.08	0.93	1.01	9.33	1.00	0.40	0.62	0.53
ក្រចេះ	0.98	1.03	0.97	1.19	1.27	0.99	32.75	1.99	1.18	0.88	1.03
មណ្ឌលគិរី	1.06	1.11	1.02	1.17	1.22	1.06	29.00	0.94	0.65	0.51	0.55
ឧត្តរមានជ័យ	0.95	1.00	0.99	1.08	1.13	1.02	19.75	0.83	0.53	0.51	0.52
ប៉ៃលិន	1.08	1.14	1.00	1.14	1.24	1.03	15.50	1.25	0.73	0.63	0.68
ភ្នំពេញ	0.94	0.99	1.00	1.02	0.90	1.03	327.00	3.01	1.02	0.81	0.84
ព្រះសីហនុ	1.01	1.05	1.02	1.07	1.14	1.05	24.33	1.26	0.68	0.45	0.53
ព្រះវិហារ	0.93	0.96	0.98	1.30	1.15	0.99	23.33	1.16	0.65	0.67	0.66
ព្រៃវែង	0.94	0.96	0.94	1.19	1.31	0.97	12.89	0.95	0.63	0.55	0.58
ពោធិ៍សាត់	1.03	1.04	1.02	1.21	1.24	1.02	52.33	1.15	0.65	0.51	0.58
រតនគិរី	0.86	0.95	0.97	1.02	0.94	0.99	12.20	0.84	0.72	0.64	0.67
សៀមរាប	0.97	1.01	1.01	1.26	1.34	1.04	29.07	2.27	1.28	0.74	0.88
ស្ទឹងត្រែង	0.92	0.90	0.99	1.15	1.03	0.99	n.a.	1.48	0.70	0.62	0.66
ស្វាយរៀង	0.93	0.99	0.96	1.15	1.21	1.00	17.70	0.69	0.37	0.44	0.41
តាកែវ	0.95	0.98	0.96	1.09	1.22	0.99	10.59	0.77	0.49	0.44	0.45
ត្បូងឃ្មុំ	0.97	1.02	0.99	1.20	1.34	1.02	17.00	1.42	0.77	0.63	0.68
<b>ទូទាំងប្រទេស</b>	0.96	1.00	0.98	1.17	1.24	1.01	20.69	1.32	0.79	0.66	0.71
- តំបន់ទីប្រជុំជន	0.95	1.00	0.99	1.08	1.07	1.02	71.43	2.38	1.05	0.78	0.83
- តំបន់ជនបទ	0.97	1.00	0.98	1.19	1.30	1.00	17.63	1.15	0.74	0.60	0.66

**តារាងលម្អែង : ស្ថិតិអប់រំ ពីឆ្នាំសិក្សា១៩៧៩/១៩៨០ ដល់ឆ្នាំសិក្សា២០១៨/២០១៩**

ឆ្នាំសិក្សា	ចំនួនសាលារៀន				ចំនួនថ្នាក់រៀន				ចំនួនសិស្ស				ចំនួនបុគ្គលិក			
	មធ្យមសិក្សា	បឋមសិក្សា	អនុវិទ្យាល័យ	វិទ្យាល័យ	មធ្យមសិក្សា	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	មធ្យមសិក្សា	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ	មធ្យមសិក្សា	បឋមសិក្សា	ម.បឋមភូមិ	ម.ទុតិយភូមិ
1979-80	96	n.a	14	1	230	12 069	101	7	8 229	947 317	4 803	281	267	13 619	205	20
1980-81	149	n.a	62	2	446	25 526	394	14	15 077	1 328 053	17 291	555	630	30 316	671	28
1981-82	213	3 521	96	5	448	31 909	938	33	16 579	1 538 839	39 515	1 517	818	31 884	1 586	65
1982-83	371	3 114	173	7	823	33 740	1 949	73	23 797	1 597 081	87 005	3 493	956	34 859	3 300	158
1983-84	500	3 005	200	13	1 128	33 287	3 089	149	25 466	1 504 839	145 726	7 639	1 493	35 479	4 494	271
1984-85	541	3 133	222	19	1 420	33 345	4 698	211	39 920	1 367 089	234 927	10 888	1 835	35 578	6 116	468
1985-86	689	2 294	278	28	1 557	31 062	5 730	266	56 165	1 315 531	297 775	14 020	2 398	35 080	7 416	617
1986-87	551	4 282	304	33	1 864	30 946	6 262	364	55 760	1 294 227	327 049	18 799	2 625	36 754	8 967	858
1987-88	560	4 780	337	40	2 059	30 890	6 538	497	59 679	1 279 053	326 403	26 176	3 017	37 292	10 866	1 064
1988-89	679	4 730	373	49	2 195	31 384	6 265	650	61 349	1 313 689	289 064	35 125	3 209	36 930	11 702	1 403
1989-90	416	4 773	394	61	2 181	31 553	5 602	817	56 017	1 276 957	244 842	43 561	3 383	41 261	12 702	1 766
1990-91	397	4 665	397	66	1 789	32 858	5 064	919	51 421	1 322 143	201 496	47 562	2 959	40 014	14 351	2 057
1991-92	221	4 555	407	80	1 714	33 142	4 848	1 084	48 207	1 371 694	183 025	53 857	2 736	40 631	14 668	3 149
1992-93	220	4 539	358	82	1 712	35 025	4 844	1 216	50 976	1 468 958	183 793	55 570	2 920	42 405	13 107	6 439
1993-94	203	4 693	354	89	1 700	36 798	5 402	1 350	53 080	1 621 685	224 273	61 506	2 682	44 454	13 621	7 645
1994-95	184	4 744	363	90	1 586	39 159	6 001	1 244	49 591	1 703 316	246 198	51 357	2 628	44 985	12 179	8 784
1995-96	188	4 845	350	92	1 516	40 691	5 851	1 561	48 721	1 805 631	235 155	52 920	2 519	45 753	11 315	8 806
1996-97	812	4 899	351	106	1 438	43 469	6 304	1 370	44 814	1 918 985	265 895	61 671	2 071	47 147	17 459	3 246
1997-98	793	5 026	350	125	1 393	45 443	5 926	1 653	43 358	2 011 772	229 102	73 849	1 971	48 460	17 399	3 825
1998-99	806	5 156	355	132	1 414	48 370	5 903	1 860	45 068	2 094 000	226 057	82 110	1 983	49 400	17 582	4 561
1999-00	874	5 274	363	140	1 523	50 960	5 951	2 262	50 597	2 211 738	233 278	108 213	2 125	50 188	18 033	5 083
2000-01	915	5 468	367	151	1 605	55 448	6 860	2 299	55 798	2 408 109	283 578	105 086	2 181	52 168	18 952	5 000
2001-02	1 015	5 741	379	163	1 772	60 698	7 795	2 443	63 747	2 705 453	351 635	113 404	2 346	54 519	19 650	5 234
2002-03	1 145	5 915	411	183	2 041	59 897	8 799	2 721	64 727	2 747 411	415 703	128 182	2 538	57 077	19 841	6 070
2003-04	1 238	6 063	486	212	2 205	60 985	9 566	3 165	72 224	2 747 080	459 986	153 758	2 697	59 271	21 307	6 341
2004-05	1 345	6 180	578	232	2 316	61 648	10 744	3 513	72 214	2 682 129	528 940	177 129	2 833	60 841	21 985	6 829
2005-06	1 429	6 277	670	252	2 413	61 901	11 783	3 996	75 669	2 558 467	588 333	204 925	2 882	61 657	21 729	7 981
2006-07	1 524	6 365	846	283	2 548	61 249	12 633	4 303	77 899	2 461 135	626 005	222 271	2 978	59 889	24 052	7 722
2007-08	1 634	6 476	1 006	315	2 678	60 384	13 300	4 968	79 585	2 311 107	637 629	260 965	3 130	58 776	27 240	7 857
2008-09	1 798	6 565	1 122	349	2 916	60 227	13 281	5 604	90 036	2 262 834	605 707	292 423	3 247	56 978	27 784	10 681
2009-10	1 895	6 665	1 172	383	3 111	58 062	13 024	6 311	99 130	2 240 651	585 115	323 583	3 353	56 670	28 252	11 680
2010-11	2 092	6 767	1 189	407	3 343	57 697	12 504	6 786	103 315	2 191 192	560 868	334 734	3 711	56 339	30 012	11 686
2011-12	2 575	6 849	1 196	426	4 006	58 594	12 251	6 750	121 306	2 142 464	541 147	318 165	4 032	56 344	31 698	11 706
2012-13	2 813	6 910	1 214	433	4 248	58 837	12 184	6 361	128 257	2 173 384	534 710	288 789	4 309	56 108	31 815	12 880
2013-14	3 184	6 993	1 244	444	4 929	59 454	12 281	6 031	157 288	2 073 811	538 626	266 293	4 717	55 958	32 616	13 330
2014-15	3 443	7 051	1 249	455	5 261	59 654	12 390	5 933	163 468	2 012 175	546 864	262 072	5 027	55 788	32 525	14 055
2015-16	3 706	7 085	1 251	463	5 974	60 224	12 590	6 020	173 893	2 010 673	558 621	266 449	4 722	56 421	33 164	14 434
2016-17	4 014	7 144	1 245	486	6 403	61 255	12 838	6 217	190 148	2 022 061	585 971	279 480	5 084	57 844	33 763	14 457
2017-18	4 176	7 189	1 237	510	6 825	61 635	13 215	6 684	205 492	2 028 694	605 067	303 871	5 398	57 915	33 171	15 172
2018-19	4 301	7 228	1 246	525	7 122	62 208	13 388	7 179	217 509	2 040 257	610 261	321 145	5 559	57 811	33 638	15 761